
Srebrna penina 
imela okus po zlati
Morda se vodilni možje slovenskega športa še vedno premalo zavedajo, da 
imamo v Celju kovnico medalj, pravo tovarno za odličja. V olimpijskem špor-
tu. Judoista Tina Trstenjak in Mihael Žgank sta se iz Budimpešte vrnila z zelo 
mešanimi občutki. Olimpijska zmagovalka se je na stopničke povzpela ob hujši 
poškodbi noge, Mihael pa je Sloveniji zagotovil prvo moško medaljo na svetovnih 
prvenstvih. Marjan Fabjan ju je pohvalil …
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ZADETKI

Nekaterih poklicev 
manjka, drugih je 
preveč

Na začetku novega šolskega leta smo, 
ko se začenjajo naši šolarji, dijaki in 
študenti izobraževati za svojo poklicno 
prihodnost. Pomembno je seveda rav-
notežje med njihovimi poklicnimi že-
ljami in možnostmi za zaposlitev. Smo 
jih na to dovolj opozorili, opozarjali?

»Trg dela tudi na Celjskem zaznamuje 
strukturno neskladje med ponudbo in 
povpraševanjem,« opozarja na današnje 
razmere Tanja Pintar Korent iz celjske 
območne službe zavoda za zaposlova-

Danes iščejo delodajalci 
predvsem varilce, gostin-
ce in gradbenike – Leta 
2050 bodo iskali ogljične 
policiste, 3D-pripovedo-
valce pravljic in popra-
vljavce robotov

nje. »Primanjkuje kadra s področja kovi-
narstva oziroma strojništva – še posebej 
varilcev – in kadra s področja gostinstva. 
Težave so prav tako pri zagotavljanju 
potreb delodajalcev v gradbeništvu,« še 
omenja Tanja Pintar Korent, ki opozarja, 
da primanjkuje tudi voznikov v medna-
rodnem prometu. Pomanjkanje določe-
nih kadrov se pojavlja tudi zaradi težjih 
delovnih pogojev in dodatnih zahtev de-
lodajalcev, kar posebej velja za področja 
gradbeništva, pekarstva, gostinstva in 
transporta. Na splošno se težje zaposlijo 
občani brez strokovne izobrazbe, iskalci 
prve zaposlitve in osebe z nekaterimi 
zaposlitvenimi ovirami, kot sta starost 
ali invalidnost.

Kdo najtežje najde delo?
Če kadra z nekaterimi poklici primanj-

kuje, je po drugi strani drugih preveč. »Z 
viški delovne sile se še vedno soočamo 
zaradi gospodarskega prestrukturiranja 
v preteklosti ali prevelikega vpisa v posa-
mezne izobraževalne programe,« ome-
nja Tanja Pintar Korent. »Najpogosteje 
so to osebe s poklici s področja kmetij-
stva, tekstilnega področja, uradniki za 
pisarniško poslovanje, strokovnjaki za 

poslovanje ter s področja družboslovja,« 
je še povedala.

Na trgu dela so sicer splošna gibanja še 
ugodnejša, kot so bila lani. Konec julija 
je bilo tako na področju zavodove celj-
ske območne službe 9.306 brezposelnih, 
kar je 15 odstotkov manj kot lani v istem 
času. Tudi v primerjavi s predhodnim 
mesecem se je registrirana brezposelnost 
znižala za 0,3 odstotka. Zavod za zapo-
slovanje namreč prejema vedno več ob-
vestil delodajalcev o potrebi po kadrih. Po 
podatkih zavoda delodajalci največ pov-
prašujejo po delavcih za preprosta dela v 
predelovalnih dejavnostih, po voznikih 
težkih tovornjakov in vlačilcev, čistilcih, 
elektroinštalaterjih, natakarjih in kuhar-
jih, prodajalcih, varilcih, strugarjih, orod-
jarjih, skladiščnikih, strokovnih delavcih 
v zdravstvu, betonerjih, pripravljavcih in 
monterjih kovinskih konstrukcij …

»V regiji težko pokrivamo vse potrebe 
po delavcih. Zaradi prepletanja na obmej-
nem območju s Hrvaško beležimo zlasti 
v uradu za delo v Šmarju pri Jelšah več 
tujcev, včasih dnevnih migrantov,« ugo-
tavlja Pintar Korentova.

BRANE JERANKO
Foto: arhiv NT (SHERPA)

Mladi invalidi in 
trg dela

Država namerava poskrbeti za lažjo vključitev mladih s 
posebnimi potrebami na trg dela. Ministrstvo za delo, druži-
no, socialne zadeve in enake možnosti je objavilo v začetku 
tedna razpis za sofinanciranje projektov, ki bodo omogočili 
lažji prehod 2.100 mladim s posebnimi potrebami.

Gre za mlajše od 29 let, ki so invalidi ali imajo različne druge 
telesne, duševne ali socialne ovire. Za njihovo lažje vključevanje 
je na voljo 4,2 milijona evrov, od tega bo 80 odstotkov iz Evrop-
skega socialnega sklada. K prijavi na razpis so povabljeni tisti, 
ki se ukvarjajo z zaposlitveno rehabilitacijo.

»Z leti smo ugotovili, da se nam dijakinje in dijaki s posebnimi 
potrebami v obdobju med končanjem šolanja in vstopom na trg 
dela izgubijo. Zato smo se odločili, da bomo šli ponje v šole,« je o 
projektu povedala Dragica Bac, ki vodi na ministrstvu direktorat 
za invalide. Te mlade naj bi poiskali že v zadnjih letnikih osnov-
nih in srednjih šol ter fakultet. Nato bi jih z različnimi podporami 
pripraviti na lažji vstop na trg dela. V drugi del tega projekta bodo 
vključeni delodajalci, ki potrebujejo za zaposlovanje teh mladih 
strokovno podporo. Projektni partnerji bodo morali ustvariti 
mrežo delodajalcev, ki bodo mladim s posebnimi potrebami 
omogočili spoznavanje dela in jih bodo morebiti tudi zaposlili.

Vključene mlade bodo med izvajanjem projekta spremljali. 
Posamezniki bodo obravnavani v sklopu osebnih načrtov, prav 
tako bodo sodelovali njihovi starši. Projekt bo trajal do konca 
leta 2021. BJ

Za nova znanja 
starejših zaposlenih

Šolski center Celje je že lani izvajal projekt Svetovanje 
za zaposlene, ki je do leta 2022 namenjen starejšim od 
45 let z nižjo formalno izobrazbo, ki potrebujejo nova 
znanja.

Ta ciljna skupina najbolj potrebuje pomoč pri prilagaja-
nju spremembam na trgu dela, da ohrani delovno mesto 
ali ga morebiti celo zamenja. Te potrebe sta prepoznala 
tudi Evropski socialni svet in ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport, ki finančno podpirata ta projekt, vodja 
konzorcija pa je UPI – ljudska univerza Žalec.

Odrasel zaposleni, ki ugotavlja, da potrebuje nova zna-
nja z različnih področij, lahko obišče Šolski center Celje in 
morda bo svetovalec med ugotavljanjem njegovega znanja 
presodil, da so ta ustrezna, in mu jih bo ovrednotil. Druga 
možnost je, da v pogovoru s svetovalcem odkrijeta, česa 
bi se moral naučiti, da bi bil konkurenčnejši ali da bi lažje 
prehajal med delovnimi mesti.

Podobne cilje ima tudi projekt Pridobivanje kompetenc. 
Gre za 50- do 60-urne brezplačne izobraževalne programe, 
namenjene odraslim zaposlenim do leta 2019. V preteklih 
dveh letih se je teh programov v ŠC Celje udeležilo že več 
kot 200 različnih slušateljev, ki so obiskovali začetne tečaje 
angleščine, nemščine in računalniškega opismenjevanja.

 TC

»Ženska se lahko hitro 
spreminja, kot vreme. 
Včasih nam gre to na 
živce, a pogosto je to 
šarm ženstva.«

Andrej Brvar,
letošnji prejemnik
zlatnika poezije

»Medalji povesta vse. 
Zdaj smo tudi v moški 
konkurenci velesila, 
za Drakšičem in Gom-
bocem se je izkazal 
Žgank. Dejansko smo 
tovarna medalj.«

Marjan Fabjan,
tvorec slovenskega 
športnega čudeža

»Za medaljo sem izti-
snil vse iz sebe.«

Mihael Žgank,
svetovni podprvak
v judu

»Všeč mi je sporočilna, 
morda celo vzgojna 
vrednost filmov, pri 
čemer se mi zdi po-
membno s tovrstnimi 
vsebinami nasloviti 
mlade in jih spodbudi-
ti k premisleku.«

Zoran Dževerdanović, 
filmski producent

»Statistično je nemo-
goče, da smo v vesolju 
sami … Sicer pa smo lju-
dje sestavljeni iz povsem 
enakih snovi kot zvezde 
in vse drugo, kar obstaja 
v vesolju.«

Sebastjan Jakša,
ljubiteljski astronom
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Na trg dela tudi 
najranljivejše
Za dolgotrajno brezposelne in dolgo-
trajne prejemnike denarne pomoči 
– Udeležencem dolgih programov 80 
centov na uro

S polnimi torbicami v 
novo šolsko leto
S članicami društva Generator smo uspešno končali akcijo zbiranja šolskih 
potrebščin

Povezovanje nevladnih organizacij in javnih služb lahko prinese veliko dobrega. Na CSD Žalec so pobudo članic društva Generator velikodu-
šno podprli. Na skrajni levi Špela Jovan s CSD, na skrajni desni direktorica Helena Bezjak Burjak, vmes sta predsednica društva Generator 
Lidija Goričan in koordinatorica akcije Marinka Kotnik.

»Težko je spregledati stisko ljudi, ki izpadejo iz 
socialnega sistema. To so običajno družine, kjer 
imata oba starša najnižje zajamčene osebne 
dohodke. Čeprav ljudje trdo delajo za svoj denar, 
ga je premalo za vse potrebe, a vendar preveč, 
da bi se lahko uvrstili med prejemnike različnih 
socialnih pomoči. Uradnih oblik pomoči zanje 
ni, zato smo toliko bolj veseli, da jim lahko 
pomagamo vsaj s takšnimi akcijami,« je dejala 
direktorica CSD Žalec Helena Bezjak Burjak.

Del šolskih potrebščin, ki smo jih 
za socialno prikrajšane otroke 
to poletje zbirali tudi v naši 
medijskih hiši, smo pred 
dnevi predali zaposle-
nim Centra za socialno 
delo Žalec. »Zelo toplo 
mi je pri srcu,« je ob 
tem dejala direkto-
rica Helena Bezjak 
Burjak. »Verjemite, 
da bodo stvari šle v 
prave roke.«

Že v prvih dneh se 
je na poziv odzvala 
starejša gospa, ki je na 
oglasni oddelek prišla s 
pomočjo bergel. Dejala 
je, da bi z veseljem poma-
gala, a da je zanjo vsak korak 
napor in res ne bo zmogla še 
do trgovine in nazaj. Čez nekaj 
časa je v njenem imenu paket z lepo 
dekliško torbico prinesla uslužbenka 
bližnje trgovine s pisarniškim mate-
rialom. To je samo ena od ganljivih 
zgodb, ki potrjujejo, da kjer je volja, 
je tudi pot. »Tej gospe in vsem ljudem, 
ki so pomagali, bi radi preprosto rekli 
hvala,« je ob tem dejala Marinka Ko-
tnik iz društva Generator. »Letošnja 
akcija je namreč uspela prav zaradi 
velikodušnih posameznikov, ki se 
sami nikakor ne kopajo v obilju. Člo-
vek mora stisko doživeti na lastni koži, 
da ve, kaj lahko nekomu pomenijo en 
svinčnik, en zvezek ali ena radirka.« 
Med podjetji in organizacijami je od-
ziva na podobne prošnje vsako leto 
manj. Nekaj svetlih izjem pa je priča-
kovanja tudi preseglo.

»Tudi to je naše delo«
»Na takšne pobude se vedno radi od-

zovemo in smo društvu Generator zelo 
hvaležni,« je povedala direktorica CSD 
Žalec Bezjak Burjakova. »Najbolj izpo-
stavljen čas za družine predstavljajo 
začetek septembra in božično-novo-
letni prazniki. Veliko smo na terenu 

med ljudmi in o stiskah se lahko 
prepričamo na lastne oči. Sezname 
družin, ki potrebujejo pomoč, ves čas 
obnavljamo in dopolnjujemo, a neka-
tere družine so na njih žal stalnica.« 
Preverjanje, kaj družine potrebujejo, 

sestavljanje paketov in razde-
ljevanje so tudi za zaposlene 
na centrih dodatno delo, ki 

v plačilnem sistemu ni nikjer 
ovrednoteno. Morda je tudi to 

razlog, da so na mnogih centrih 
za socialno delo v regiji pobudo 

članic društva Generator preprosto 
zavrnili. Bezjak Burjakova tákšno 
uradniško logiko zavrača. »Mislim, 
da smo centri za socialno delo dolžni 
sodelovati v takšnih akcijah, a ne samo 
kot uslužbenci, ampak kot ljudje. Gre 
za vzajemno profesionalno in osebno 
delo, ki je res dodatno breme, a zago-
tovo je naše delo.«

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: SHERPA

Tokratna akcija je lep primer sodelo-
vanja med javnimi ustanovami in ne-

vladnimi organizacijami. Društvu 
Generator so pomoč ponudili tudi 

člani društva Upornik iz Maribo-
ra, ki ga vodi Boris Krabonja. 
Tudi zato se bodo generatorke 
z velikim zanosom podobnih 
akcij še lotevale.

Na začetku jeseni se bo 
začelo izvajanje novega 
programa tako imenovane 
socialne aktivacije za pre-
jemnike socialnih pomoči. 
Gre za preprečevanje revšči-
ne in socialne izključenosti 
najranljivejših skupin pre-
bivalstva, to je dolgotrajno 
brezposelnih ter dolgotraj-
nih prejemnikov denarne 
socialne pomoči. Po pro-
gramu socialne aktivacije 
naj bi postali aktivni člani 
družbe oziroma iskalci za-
poslitve. Pripravilo ga je mi-
nistrstvo za delo, družino, 
socialne zadeve in enake 
možnosti.

Na javnem razpisu je bilo 
izbranih 33 izvajalcev pro-
grama, med njimi tudi neka-
teri s Celjskega. Gre tako za 
kratke kot za dolge programe 
socialne aktivacije. Kratki so 
namenjeni občanom, ki ima-
jo resnejše socialne in zdra-
vstvene težave ter prejemajo 
denarne socialne pomoči. 
Prav tako so namenjeni obča-
nom, ki so vpisani v evidenco 
oseb, ki jih začasno ni mogo-
če zaposliti, ter ženskam iz 
drugačnih kulturnih okolij. 
Nekatere od teh so brezpo-
selne ali dela niti ne iščejo. 
Ti kratki programi bodo tra-
jali od meseca in pol do treh 
mesecev in pol. Na našem 
območju jih bosta izvajala 
Ljudska univerza Celje, ki se 
bo posvetila albansko govo-
rečim ženskam, ter Društvo 
Altra – odbor za novosti v 
duševnem zdravju. Prva bo 
za to prejela 38 tisoč evrov, 
Altra 136 tisoč. Gre predvsem 
za evropska sredstva.

»Naloga zavoda za zapo-
slovanje pri izvajanju soci-
alne aktivacije je v prvem 
delu priprava usklajenih 
seznamov kandidatov za te 
programe,« je povedala Ta-
nja Pintar Korent iz celjske 
območne službe. Med dru-
gim je omenila tudi spodbu-
janje kandidatov in njihovo 
vabljenje na informativne 
sestanke, izdelavo zaposli-
tvenih načrtov in njihovo 
spremljanje ter sodelovanje 
s centri za socialno delo ter 
z izvajalci.

O dolgih 
programih
Tako imenovani dolgi pro-

grami – za mlajše od 49 let – so 

namenjeni delovnim usposa-
bljanjem. Trajali bodo enajst 
mesecev. Udeležili se jih bodo 
lahko občani, ki so prejemali 
denarne socialne pomoči.

Eden od izvajalcev dolgih 
programov na našem območju 
je Društvo za razvoj človeških 
virov in socialnih programov 
Novus, ki je uspelo na razpi-
su ministrstva s programom 
Razvoj in izvajanje dolgih 
programov socialne aktivaci-
je ter opolnomočenje oseb za 
lažji vstop na trg dela. Uspel je 
prav tako Zavod za raziskave, 
izobraževanje in trajnostni ra-
zvoj Celje, in sicer s projektom 
Dolgotrajna socialna aktivaci-
ja ranljivih ciljnih skupin. Oba 
izvajalca bosta prejela po 189 
tisoč evrov.

Pogodbe ministrstva z iz-
vajalci so bile podpisane prej-
šnji teden, pri čemer morajo 
izvajalci začeti izvajati svoje 
programe v mesecu dni. Vsi 
vključeni bodo vsak teden 
prejeli povrnjene stroške pre-
voza in malice. Tisti občani, 
ki bodo vključeni v dolge 
programe, bodo za udeležbo 
celo nagrajeni in to z 80 centi 
za vsako uro. Zavod za zapo-
slovanje in centri za socialno 
delo že pripravljajo sezname 
mogočih kandidatov. Občani 
se lahko za vključitev odločijo 
prostovoljno. Gre za programe 
do konca leta 2018.

Za 12 tisoč 
občanov
Evropski socialni sklad bo 

sofinanciral program socialne 
aktivacije, v vrednosti več kot 
30 milijonov evrov, do leta 
2022. V Sloveniji naj bi bilo 
vključenih več kot 12 tisoč 
občanov, povprečno po tri ti-
soč na leto.

»Pri vseh programih so-
cialne aktivacije so zajete 
vsebine, ki do zdaj niso 
bile pokrite niti s socialno-
varstvenimi programi niti 
s programi aktivne politike 
zaposlovanja,« omenja mi-
nistrica Anja Kopač Mrak. 
»Vključenim osebam želimo 
s pomočjo individualne in 
celostne obravnave zagotoviti 
dvig socialnih, funkcionalnih 
in delovnih kompetenc ter jih 
tako približati trgu dela,« je 
še povedala ministrica. Kot 
pravijo na ministrstvu, so že 
dolgo pogrešali programe, ki 
bi pripomogli, da bi postali 
pasivni prejemniki socialnih 
pomoči dejavni člani družbe.

BRANE JERANKO

»Udeleženci bodo v sklopu izvedbenega modula pridobili 
številne kompetence in funkcionalna znanja. Z njimi bodo 
na trgu dela lažje zaposljivi,« omenja Selma Filipančič Jenko 
iz društva Novus, ki bo enega od dolgih, enajstmesečnih 
programov izvajalo na Celjskem. Za udeležence bodo med 
drugim pripravili ustvarjalne delavnice, sodelovali bodo v 
dobrodelnih akcijah. Zanje bodo na voljo še različne dru-
ge dejavnosti, tudi v povezavi s knjižnico in z mladinskim 
centrom.
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Ko so pred časom v Celju 
pripravljali strategijo ra-
zvoja gospodarstva v obči-
ni, so se v odboru mestne-
ga sveta za gospodarstvo in 
turizem odločili, da bodo 
ustanovili posebno skupi-
no za internacionalizacijo. 
Vanjo so povabili vse po-
membnejše ustanove, ki 
delujejo na področju go-
spodarstva, to je regional-
no gospodarsko zbornico, 
območno obrtno zbornico, 
regionalno razvojno agen-
cijo, podjetniški inkubator 
in Klub podjetnikov Zla-
torog. »Skupina ni sama 
sebi namen ali nekaj, kar 
bi ostalo le na papirju. V 
zadnjem letu smo namreč 
dokazali, da s projektom 
internacionalizacije mi-
slimo resno,« pravi njen 
vodja Miloš Rovšnik, si-
cer tudi mestni svetnik in 
predsednik občinskega od-
bora za gospodarstvo.

Glavni cilj skupine je utr-
diti položaj Celja in celotne 
regije na svetovnem zemlje-
vidu gospodarstva, a tudi 
turizma in kulture, poudar-
ja Miloš Rovšnik. Drugi 
cilj, prav tako pomemben, 
je privabiti čim več mladih. 
Osrednji del projekta inter-
nacionalizacije je Medna-
rodni poslovni forum, ki je 
prvič zaživel lani na Medna-
rodnem sejmu obrti in pod-
jetnosti in je bil zelo dobro 
obiskan. »V družbi Celjski 
sejem so pobudo, da bi bil 
ta dogodek vedno v času 
sejma, z veseljem spreje-
li. Marsikdo, ki bo prišel v 
Celje samo zaradi foruma, 
si bo zagotovo ogledal tudi 
sejem, prav tako se bo kdo, 
ki bo na sejmu razstavljal, 
udeležil foruma,« je prepri-
čan Rovšnik.

V Sloveniji je kar nekaj 
ustanov, ki se ukvarjajo 
z internacionalizacijo go-
spodarstva. Zakaj mora 
imeti še Celje posebno 

skupino, ki skrbi za večjo 
prepoznavnost mesta in 
regije?

Vsi najbolj pomembni do-
godki, povezani z gospodar-
stvom, so v Ljubljani. Lju-
bljana je že kot prestolnica 
deležna večine obiskov, pa 
naj gre za pomembne ljudi 
ali čisto navadne turiste. 
Celje pri tem ostaja preveč 
ob strani. Če bomo tudi mi 
pripravili veliko dogodkov, 
od poslovnih do kulturnih 
in športnih, bo tudi k nam 
prišlo več ljudi. In več kot 
bo dogodkov, več bo po-
membnih obiskov in večja 
bo tudi možnost, da Celje 
postane bolj znano v Evropi 
in svetu. Večkrat rečem, da 
bi Celje moralo imeti v Lju-
bljani svoje predstavništvo, 
da bi turiste, ki jo obiščejo, 
usmerjalo čez Trojane. Če 
bi jih prišlo samo 10 od-
stotkov, bi bilo Celje polno. 
Krajev, kot je Celje, je ogro-
mno, zato je treba izkoristiti 
vsako priložnost. Poleg tega 
je tudi ceneje, če sam orga-
niziraš kakšen dogodek in 
lahko ljudem iz prve roke 
pokažeš, kaj imaš, kot da 
greš v tujino na drage sej-
me in se izgubiš v množici 
ponudnikov.

Do zdaj je skupina za in-
ternacionalizacijo že pri-
pravila nekaj dogodkov in 
srečanj. Katera?

Osrednji dogodek je 
vsekakor Mednarodni po-
slovni forum, na katerem 
udeleženci ne govorijo le o 
določenih temah, ampak je 
namenjen tudi vzpostavlja-
nju stikov med podjetniki. 
Mnogi, ki so se udeležili 
lanskega foruma, so v Celje 
prišli prvič in so bili navdu-
šeni nad mestom. O možno-
stih, da bi začeli sodelovati 
z lokalnimi podjetji, so za-
gotovo začeli razmišljati na 
drugačen način. V zadnjem 
letu smo pripravili tudi tri 
poslovna srečanja. Imeli 

Med Davosom in Bledom
Celjski mednarodni poslovni forum naj bi v nekaj letih zrasel v dogodek, prepoznaven doma in v svetu

Miloš Rovšnik: »Želim, da bi na Mednarodni poslovni forum prišlo čim 
več mladih podjetnikov, ki imajo veliko volje in energije ter sveže ideje. 
Z njimi bo šel glas o Celju še hitreje po svetu.«

smo poljsko-slovenski in 
indijsko-slovenski poslovni 
večer ter tako imenovani 
»čaj z razlogom«, na kate-
rem so se celjski podjetniki 
lahko srečali s predstavniki 
gospodarskega oddelka bri-
tanskega veleposlaništva v 
Sloveniji. Vsi trije dogodki 
so bili zelo zanimivi, saj so 
tujci lahko bolje spoznali 
Celje in regijo, domači go-
spodarstveniki pa so se lah-
ko seznanili z možnostmi 
poslovanja v teh državah. 
Poleg tega so nam forum 
in poslovna srečanja odprli 
vrata na podobne dogodke 
v tujini. Letos smo že bili 
v Katovicah na Poljskem 
in v Singnu v Nemčiji, za 

jesen načrtujemo še obisk 
investicijske konference v 
Istanbulu, na kateri bomo 
Celje in regijo predstavili 
morebitnim vlagateljem 
in tudi vsem ostalim, ki bi 
k nam prišli le kot turisti. 
Obisk Istanbula bo pomem-
ben tudi zato, ker bodo le-
tos tam odločali, kje bo leta 
2021 svetovni čebelarski 
kongres. V Celju upamo, da 
bodo izbrali nas.

Se lahko v skupini za 
internacionalizacijo že 
pohvalite, da ste s svojo 
dejavnostjo pripomogli h 
kakšni konkretni naložbi 
ali k dobremu poslu?

Prepričan sem, da smo 
pomagali marsikateremu 

podjetniku, vendar je od 
navezave prvih stikov do na-
ložbe ali poslovnega sode-
lovanja običajno dolga pot. 
Nas so na primer klicali z 
avstrijskega veleposlaništva, 
ker so se zanimali za neko 
naložbo v Celju in aktivno-
sti, povezane s tem, verje-
tno gredo naprej. Kar nekaj 
povezav je bilo narejenih na 
britanskem srečanju. Celje 
je postalo zanimivo tudi za 
indijske filmarje, industrija 
zabave in gospodarstvo pa 
sta zelo povezana. Švico, na 
primer, kjer so posneli ve-
liko svojih filmov, že nekaj 
let oblegajo turisti iz Indije. 
Osnovna nit vsega našega 
dela v skupini za internaci-
onalizacijo je, da v Celju ne 
smemo biti zadovoljni sami 
s sabo, še manj pa smemo 
jamrati. Treba je nenehno 
trkati na vrata ali povabiti 
ljudi v mesto in se jim čim 
bolje predstaviti.

Ena od tem letošnjega 
Mednarodnega poslovne-
ga foruma bo velik pomen 
logistike pri prodaji blaga 
in storitev. Najbrž ni bila 
izbrana naključno.

Prepričan sem, da je to 
področje ena od pomemb-
nih razvojnih priložnosti 
Celja. Imamo fakulteto za 
logistiko, mesto ima odlič-
no geografsko lego, dobre 
prometne povezave, do Za-
greba, Dunaja in Trsta ni da-
leč. Zato bi to naše območje 
lahko izkoristili za velik lo-
gistični center, podoben ti-
stemu, ki ga imajo v Gradcu. 
V Evropi je po logističnih 
centrih veliko povpraševa-
nje, vendar gredo ljudje, ki 
potrebujejo takšne storitve, 
običajno mimo nas. Če re-
čem malo v šali in malo tudi 
zares: zaradi protihrupne 
ograje na avtocesti Celja 
skorajda ne opazijo več.

Koliko ljudi se bo udele-
žilo letošnjega poslovnega 
foruma?

Pričakujemo od 70 do 
100 udeležencev, ne samo 
iz Slovenije, ampak tudi iz 
tujine. Med njimi bodo tudi 
takšni, ki nekaj pomenijo v 
svetu, in prepričan sem, da 
bomo slišali veliko koristnih 
informacij. Predvsem si že-
lim, kar sem že poudaril, da 
bi na forum prišlo čim več 
mladih podjetnih Celjanov. 
Njihove sveže in drzne ideje 
ter povezave, ki jih imajo po 
svetu, so namreč tisto, kar 
mesto potrebuje.

Kje vidite celjski poslov-
ni forum čez nekaj let?

Kot športnik si vedno po-
stavljam zelo visoke cilje. 
Zato bom kot izziv omenil 
svetovno znan forum v Da-
vosu in blejski forum. Ne-
kje vmes bi lahko bil celjski 
forum. Vem, da Celje nikoli 
ne bo Davos, ampak kljub 
temu si lahko postavimo vi-
sok cilj in si želimo, da bi naš 
poslovni forum v petih ali 
šestih letih prerasel v neko 
inštitucijo, še vedno v okviru 
Mosa, in bi ljudje za udelež-
bo na njem iskali karto več.

Ste zadovoljni s tem, kar 
je do zdaj naredila skupina 
za internacionalizacijo?

Moramo biti zadovoljni, 
ampak treba je gledati na-
prej in iskati nove priložno-
sti. Bistvo vsega je, da bi Celje 
postalo bolj samozavestno in 
opazno na zemljevidu sveta. 
Vesel sem, da nas je v za-
dnjem času poklicalo veliko 
uglednih ljudi, ki so želeli 
navezati stik z nami. Pred 
časom smo naredili seznam 
Celjanov, ki delajo po svetu 
in so na svojem področju dela 
zelo uspešni. Tudi nanje ne 
smemo pozabiti in želim si, 
da bi se z njimi začeli bolj po-
vezovati. Lahko bi pripravili 
posebno poslovno srečanje, 
na katerega bi povabili vse 
znane Celjane in okoličane 
iz Slovenije in tujine.

JANJA INTIHAR
Foto: arhiv NT (GrupA)

V Cetisu letos 
dividende

Lastniki Cetisa, med katerimi ima največji, 66-odstotni delež družba MSIN, so 
na seji skupščine potrdili predlagane spremembe statuta družbe. To med drugim 
pomeni, da bodo v Cetisu spremenili način upravljanja. Namesto dvotirnega bodo 
uvedli enotirni sistem upravljanja ter namesto nadzornega sveta in uprave imeli 
le upravni odbor.

Cetis ima zdaj 3-člansko upravo, ki jo vodi Roman Žnidarič, ter 6-članski nadzorni 
svet, ki mu predseduje Marko Mohar iz ljubljanske družbe MSIN. Upravni odbor bo 
5-članski, v njem bodo isti ljudje, ki so zdaj v nadzornem svetu. Štirje člani bodo iz 
družbe MSIN, svojega predstavnika bodo imeli tudi zaposleni. Poleg upravnega odbora 
bo Cetis imel enega ali več izvršnih direktorjev.

Predstavniki Slovenske odškodninske družbe in Kapitalske družbe, ki imata 
malo več kot 15-odstotni lastniški delež, so glasovali proti takšnim spremembam. 
Država je na seji skupščine nasprotovala tudi delitvi dobička, ki sta jo predlagala 
uprava in nadzorni svet. Predlagala je, da Cetis letos delničarjem razdeli večino, to 
je 170 tisoč evrov bilančnega dobička, bruto dividenda na delnico pa naj znaša 85 
centov. Delničarji so takšen predlog podprli soglasno. Cetis bo dividende izplačal 
29. septembra.

JI

Pražarna le za 60 
tisočakov

Stečaj žalskega podjetja Caffe Tropic, ki se je ukvarjalo z uvozom, s praženjem in 
prodajo različnih vrst kave, še vedno ni končan. Potem ko od lani v stečajni masi ni več 
aparthotela Natura, ki stoji v Lačji vasi v bližini Nazarij, bo upraviteljica Lucija Klam-
pfer kmalu nadaljevala prodajo večje stavbe v Žalcu, v kateri je bila nekoč pražarna.

Stečajna upraviteljica Lucija Klampfer je nepremičnino v Žalcu prvič dala na dražbo maja 
2015, izklicna cena je bila 316 tisoč evrov. Čeprav se je za pražarno zanimalo eno od domačih 
podjetij, dražba ni bila uspešna, brez odziva je bilo tudi kasnejše zbiranje nezavezujočih 
ponudb. Stečajna upraviteljica je zdaj sodišču predlagala zbiranje zavezujočih ponudb in 
če se bo z njenim predlogom strinjala ločitvena upnica SKB banka, bo izhodiščna cena 
samo 60 tisoč evrov.

Upraviteljica je že pred časom razmišljala, da bi Družbi za upravljanje terjatev bank 
(DUTB), ki je največja upnica Caffe Tropica, predlagala, naj tako kot aparthotel Natura 
prevzame tudi pražarno. Aparthotel, ki je zaprt že pet let in je v zelo slabem stanju, je 
bil na več dražbah. Ker za nakup ni bilo nobenega zanimanja, se je odločila za zbiranje 
nezavezujočih ponudb in nato pogodbo sklenila z ljubljansko družbo Sikom invest, ki je 
za hotel ponudila 200 tisoč evrov. Slaba banka s takšno ceno ni soglašala in je zahtevala 
novo dražbo z izklicno ceno 478 tisoč evrov. Ker tudi ta dražba ni bila uspešna, se je DUTB 
lani odločila, da bo aparthotel prevzela kar sama. Zdaj ga že nekaj časa prodaja, cena, ki jo 
zahteva zanj, pa brez davkov znaša 600 tisoč evrov.

JI
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Družinsko podjetje Hermi, ki ima prostore v 
poslovni coni v Trnovljah, je odprlo novo 1.400 
kvadratnih metrov veliko proizvodno halo. O vre-
dnosti naložbe direktor in lastnik Miran Rauter ne 
želi govoriti, pravi le, da so petino denarja zagoto-
vili sami, ostalo je posojilo, ki so ga pridobili na 
razpisu Slovenskega podjetniškega sklada.

»To je velik korak naprej v razvoju podjetja,« pou-
darja Miran Rauter, »saj smo se že dlje časa soočali 
z veliko prostorsko stisko. Poleg tega nam bodo novi 
prostori omogočili tudi širitev ponudbe z novimi 
izdelki.«

Hermi, ki ga je pred 32 leti v Velenju ustanovil 
Herman Rauter, nato je podjetje preselil v Celje, iz-
deluje strelovodno opremo in kabelske police. Več 
kot polovico prihodkov ustvari z izvozom. Svoje iz-
delke prodaja že v 24 držav. Poleg bivše Jugoslavije 
postajata njegova najpomembnejša trga Avstrija in 
Madžarska, izvaža tudi na Bližnji vzhod.

Največji v Sloveniji
Hermi ima lastna podjetja za prodajo v večini dr-

žav bivše Jugoslavije, že nekaj časa ima hčerinsko 
družbo tudi v Romuniji. Svojo rast gradi na inova-
tivnih izdelkih in je v svoji dejavnosti največji v Slo-
veniji. Doma in v tujini trenutno zaposluje 70 ljudi, 
od tega jih 53 dela v Celju. Miran Rauter napoveduje, 
da bodo zaradi širitve proizvodnih prostorov odprli 
še nekaj novih delovnih mest. Za kadre skrbijo tudi 
sami, saj vsako leto podelijo nekaj štipendij, poleg 
tega veliko vlagajo v izobraževanje zaposlenih.

Lani so v Hermiju ustvarili 4,4 milijona evrov čistih 
prihodkov od prodaje, kar je za 15 odstotkov več 
kot leta 2015, in malo manj kot pol milijona evrov 
čistega dobička. Za letos Rauter napoveduje še boljše 
poslovne rezultate.

JANJA INTIHAR
Foto: SHERPA

Nekaj mesecev za ostalimi podje-
tji je številke o lanskem poslovanju 
javno razkril tudi Tuš. Skupina, v 
kateri so podjetja Engrotuš, Tuš ne-
premičnine in Tuš holding, je lani 
imela 510 milijonov evrov čistih 
prihodkov od prodaje in 4,8 mili-
jona evrov čistega dobička. Večino 

prihodkov je ustvarila s trgovsko 
dejavnostjo.

Lanski prihodki Skupine Tuš so ne-
koliko nižji kot predlani. V podjetju 
pojasnjujejo, da je razlog za to prodaja 
telekomunikacijskega podjetja v dru-
gem četrtletju leta 2015. Čeprav dobiček 
v primerjavi z leti, ko je skupini šlo zelo 

dobro, ni velik, pa je zelo pomemben, 
saj je leta 2014 imela več kot 100 milijo-
nov evrov izgube, leta 2015 pa je izguba 
znašala 4,3 milijona evrov.

V skupini zagotavljajo, da redno izpol-
njujejo vse svoje fi nančne obveznosti in 
so do zdaj bankam upnicam poplačali že 
skoraj 300 milijonov evrov dolga.

Nova priložnost za razvoj
Uspešno celjsko podjetje Hermi zgradilo že svojo tretjo proizvodno halo

Nova proizvodna hala bo podjetju Hermi omogočila hitrejši vstop na nove trge in nove zaposlitve.

V Tušu lani dobiček

JI
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Še en mesec do asfalta
Popovičeva ulica: se za 1. november obeta prometni infarkt v okolici pokopališča?

eDavki prihodnje leto tudi za kmete
Novosti za kmete pri plačilu socialnih prispevkov od januarja 2018

Z novim letom kmetje od 
Finančne uprave Republike 
Slovenije (Furs) ne bodo več 
prejemali izpolnjenih pla-
čilnih nalogov oziroma po-
ložnic za plačilo prispevkov 
za socialno varnost, temveč 
bodo predizpolnjene obra-
čune prispevkov dobili ele-
ktronsko s pomočjo portala 
eDavki.

Na takšen način obračune 
od začetka letošnjega leta si-

cer že prejemajo samozapo-
sleni in družbeniki.

Kmetje bodo predizpolnje-
ne obračune prispevkov s po-
močjo portala eDavki prejeli 
najpozneje do 10. v mesecu 
za pretekli mesec. Sami bodo 
morali izpolnjevati UPN in 
izračunane prispevke za so-
cialno varnost plačevati pri 
ponudnikih plačilnih storitev 
na transakcijske račune, nave-
dene v POPSV (predizpolnje-

nih obračunih prispevkov za 
socialno varnost). Furs bo za 
kmete POPSV prvič pripravil 
za januar in jih elektronsko 
vročil najpozneje do 10. fe-
bruarja. Prispevki za socialno 
varnost morajo sicer biti po-
ravnani najpozneje do 20. v 
mesecu za pretekli mesec.

Portal eDavki
Za pregledovanje in more-

bitno popravljanje podatkov 

v POPSV je nujno treba imeti 
zagotovljen vstop v portal. 
Ta nato omogoča preprosto 
izpolnjevanje in oddajanje 
davčnih obrazcev z uporabni-
kovega računalnika od doma.

Za upravljanje z eDavki 
lahko kmetje določijo poobla-
ščenca, na primer računovod-
ski servis ali kmetijski zavod. 
Vsekakor pa je to nujno treba 
narediti najkasneje do 10. fe-
bruarja prihodnje leto. EP

Na sejem skozi nov portal
CELJE – V družbi Celjski sejem že odštevajo dneve do začetka jubilejnega, že petde-

setega Mednarodnega sejma obrti in podjetnosti. Ta bo letos med 12. in 17. septembrom 
v Celje privabil 1.500 razstavljavcev iz tridesetih držav.

Sejem bo prvič imel državo partnerico. To bo letos Hrvaška, ki bo imela skupni razstavni 
prostor v posebni dvorani, poleg tega bo pripravila še veliko spremljajočih prireditev. Tudi 
sicer bo sejem spremljalo več kot sto strokovnih prireditev, ki jih bodo pripravili obrtna in 
gospodarska zbornica ter ministrstvo za gospodarstvo. Mos bo letos še bolj kot v preteklosti 
jasno ločen na pet vsebinskih sklopov oziroma tako imenovanih podsejmov.

Mednarodni sejem obrti in podjetnosti, ki bo od 12. do 17. septembra, bo odprl predsednik 
vlade Miro Cerar. Še pred nekaj tedni je bilo napovedano, da se mu bo pridružil hrvaški 
premier Andrej Plenković, vendar bo namesto njega prišla v Celje podpredsednica vlade in 
ministrica za gospodarstvo Martina Dalić.

JI, foto: SHERPA

Družba Celjski sejem je za jubilejni Mednarodni sejem obrti in podjetnosti prenovila vhod na sejmišče 
in ploščad pred upravno stavbo.

CELJE – V mestu že več te-
dnov obnavljajo Popovičevo 
ulico, ki služi kot pomemb-
na povezava Teharske ceste 
in Ceste na grad ter ceste 
ob Mestnem pokopališču 
v Celju. Cesta še vedno ni 
na novo asfaltirana, okoli-
ški prebivalci pa se bojijo, 
da bo tako ostalo tudi do 1. 
novembra, ko je ta cesta po-
navadi tudi najbolj prome-
tno obremenjena. Ker bo do 
sredine novembra zaprt tudi 
podvoz pri celjski pošti, bi to 
pomenilo prometni infarkt v 
okolici pokopališča in doda-
tno obremenjenost okoliških 
cestnih povezav, ki so že v 
zelo slabem stanju.

Obnova ceste je bila nujna 
tudi zato, ker na njej ni bilo 
pločnika, ki ga bodo zdaj na 
novo uredili. Popovičeva naj 
bi bila nekoliko širša, ob njej 
so v sklopu del posekali tudi 

več dreves. Ta so bila nevarna, 
ker so se veje ob vsakem moč-
nem deževju lomile in padale 
na vozišče. Najhuje je bilo ob 
neurju 2. junija, ko je večino 
vode na Teharsko cesto (kjer 
je zalivalo tudi hiše) prineslo 
ravno iz smeri Popovičeve uli-
ce, po kateri je voda drla kot 
reka.

Zakaj ni bilo 
gradbene 
mehanizacije?
V Mestni občini Celje 

(MOC) pravijo, da bodo iz-
vajalci obnovo Popovičeve 
končali do 17. oktobra. A to je 
predviden datum konca del, 
kar pomeni, da se lahko po-
daljša. Toda v občini dodaja-
jo, da »dela sledijo časovnemu 
načrtu in jih bodo v pogodbe-
nem roku končali«. Do zdaj 
so položili vodovod, trenutno 
izvajajo zgornji ustroj ceste, 

stanju. Junija smo poroča-
li o tem, da si stanovalci že 
od leta 2004 prizadevajo, 
da bi cesto obnovili. V Kra-
jevni skupnosti Aljažev hrib 
so nam takrat povedali, da 
upajo, da bo projekt obnove 
zaživel naslednje leto, v kar 
stanovalci ob tej cesti – ki opo-
zarjajo še, da se mnogi na tej 
cesti požvižgajo na omejitve 
hitrosti – glede na dolgoletne 
obljube ne verjamejo več. Še 
posebej ne več po junijskem 
neurju, ko je bilo na tem delu 
z meteorno vodo zalitih več 
stanovanjskih hiš.

Glede na predviden projekt 
naj bi izvajalci pri obnovi Te-
harske delo opravljali v treh 
etapah. Prvi del obnove bo 
od trgovine Dipo do trgovi-
ne Mercator, nato bosta do 
Teharij sledila še dva dela, 
zataknilo pa se je pri prido-

bivanju soglasij nekaterih la-
stnikov zemljišč predvsem v 
zadnjem delu te ceste (v smeri 
proti Teharjam).

Pohod bo zmešal 
štrene
Sta pa Popovičeva ulica 

in Teharska cesta prometno 
zelo »odvisni« od dela Tehar-
ske ceste, ki je zdaj pri pod-
vozu pri pošti zaprta za ves 
motorni promet. Za ta del je 
bilo predvideno, da bo cesta 
spet odprta konec avgusta, a 
se to ni zgodilo. Zapora tega 
dela naj bi trajala do sredi-
ne novembra. Tam družba 
CGP, o čemer smo prav tako 
že poročali, opravlja dela na 
železniških tirih v okviru ob-
nove proge Zidani Most–Ce-
lje. Poleg del na železniških 
tirih bodo poglobiti tudi voz-
išče, obnovili meteorno od-
vodnjavanje in uredili ostalo 
infrastrukturo na območju 
podvoza.

Čeprav so krajani ob Po-
povičevi ulici upali, da bo 
obnova končana do prvega 
šolskega dne, je konec del 
predviden čez približno 
mesec dni.

Vse to bo očitno terjalo 
premislek o prometnem re-
žimu ob 1. novembru, kajti 
Teharska cesta je bila glavna 
povezava do pokopališča, Po-
povičeva pa je bila ob dnevu 
spomina na mrtve enosmer-
na. Ker je zaradi del takrat 
mogoče pričakovati prometne 
zamaške, bo treba – če obnova 
v Popovičevi ulici prav tako še 
ne bo končana – prometni re-
žim urediti tako, da ne bo del 
Aljaževega hriba – predvsem 
Podgorje in del Zvodnega – 
prometno popolnoma odre-
zan od dostopa do mesta.

SIMONA ŠOLINIČ

Na delu Popovičeve ulice (pri križišču s Teharsko cesto) 
bodo uredili tudi pločnik.

V dneh, ko v Popovičevi ulici ni bilo nobenega gradbenega stroja, so 
izvajalci čakali hidrološko hidravlično študijo, pravijo v celjski občini.

še dodatno urejajo odvodnja-
vanje in vgrajujejo robnike.

Občani so v avgustu opazili, 
da izvajalci nekaj dni na cesti 
niso izvajali nobenih del, na 

kraju ni bilo niti nobenega 
gradbenega stroja. V MOC so 
nam pojasnili, da zato, ker je 
bilo treba počakati na tako 
imenovano hidrološko hi-
dravlično študijo. Projektant 
mora namreč na novo di-
menzionirati kanal za odvod 
zalednih vod. Dela izvaja Voc 
Celje. Cesta spada pod Krajev-
no skupnost Aljažev hrib, kjer 
naj bi v prihodnosti obnovili 
tudi vodovod in kanalizacijo 
v Podgorju, to je v naselju 
nasproti celjskega mestnega 
pokopališča.

Teharska še vedno 
»nerešena«
Še vedno ostaja nerešen 

problem Teharske ceste, in 
sicer od trgovine Dipo do 
železniškega prehoda pred 
Teharjami, ki je prav tako v 
večjem delu v zelo slabem 
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VELENJE – Predstavniki 
Savinjsko-Šaleške gospo-
darske zbornice, območne 
službe Zavoda za zaposlova-
nje Velenje, Šolskega centra 
Velenje in Ljudske univerze 
Velenje so podpisali listino 
za partnerstvo za razvoj člo-
veških virov.

Lokalni trg dela območ-
ne službe Velenje zavoda za 
zaposlovanje oblikujejo tri 
ključne značilnosti – ugo-
dne gospodarske razmere, 
zmanjševanje registriranih 
brezposelnih oseb in počasna 
rast števila delovno aktivnih 
posameznikov. Vse to s seboj 
prinaša pomanjkanje delovno 
usposobljenega kadra za ne-
katere poklice. Kot je poveda-

la direktorica velenjske enote 
Zavoda RS za zaposlovanje 
Nataša Detečnik, delodajalci 
najpogosteje povprašujejo po 
tesarjih, zidarjih ter po delav-
cih za opravljanje preprostih 
proizvodnih del. »Kažejo se 
tudi potrebe po kovinarjih, 
CNC-operaterjih, električar-
jih in voznikih težkih tovor-
njakov ter vlačilcev,« je na 
primanjkljaj v določenih pa-
nogah opozorila Detečnikova.

Izobraževalni 
sistem ne zadošča
Vzrok za podpis memo-

randuma so predvsem vedno 
večje potrebe po pridobivanju 
novih delavcev, na potrebe 
gospodarstva pa slovenski iz-

obraževalni sistem ni prilago-
jen oziroma se na spremembe 
ne odziva dovolj hitro.

Podpisan sporazum zajema 
odločitev o akcijah za hitrej-
še obšolsko izobraževanje, 
osveščanje mladih, ki se za 
poklicno pot šele odločajo, 
tudi starejših, ki se lahko za 
določena dela priučijo.

Slovensko gospodarstvo 
čakajo izzivi in na te se je 
treba pripraviti, je prepričan 
direktor Savinjsko-Šaleške 
gospodarske zbornice Fran-
ci Kotnik: »Čez noč se ne bo 
spremenilo nič, verjamemo 
pa, da se lahko na daljši rok 
spremeni marsikaj.« Kotnik je 
še pojasnil, da gospodarstvo 
vstopa v proces digitalizacije 

in prehoda v krožno gospo-
darstvo: »Gospodarstvo bo 
potrebovalo kadre, ki jih da-
nes pravzaprav še ni. Če da-
nes ne bomo začeli načrtno 
spreminjati stvari tem podro-
čju, bomo jutri imeli velike 
težave!«

Podpisano partnerstvo naj 
ne bi bilo samo sebi namen, 
temveč naj bi se intenzivno 
udejanjalo v praksi. Osredoto-
čeno bo predvsem na iskanje 
inovativnih rešitev pri zmanj-
ševanju vrzeli med zahtevami 
trga in delodajalcev, usposo-
bljenostjo delojemalcev ter 
programi usposabljanj in iz-
obraževanj.

EVA POPOVIČ

Memorandum za 
razvoj človeških virov
»Gospodarstvo bo kmalu potrebovalo kadre, ki jih danes še ni«

Tina Rosina Košir 
odhaja v Laško

CELJE – Tina Rosina Košir zapušča Celjski mladinski 
center (MCC), ki ga je sprva kot vršilka dolžnosti direk-
torice in nato kot direktorica vodila od lanskega junija.

Predlog za svojo razrešitev je Svetu zavoda MCC in usta-
noviteljici, to je Mestni občini Celje, posredovala že sredi 
letošnjega julija. Kot je potrdila Tina Rosina Košir, bo 15. 
septembra zasedla mesto direktorice občinske uprave Ob-
čine Laško. Svet zavoda MCC je na mesto vršilke dolžnosti 
direktorice imenoval Sonjo Majcen, ki je v tem centru že 
zaposlena.

Tina Rosina Košir je MCC vodila dobro leto, od lanske 
predčasne razrešitve tedanje direktorice Glorjane Veber. 
Pred tem je bila Tina Rosina Košir vodja službe za poslov-
ne prostore v Mestni občini Celje. Opravlja tudi funkcijo 
občinske svetnice v Žalcu. BA

VITANJE – V središču kraja je na Grajskem trgu 13 stara 
opuščena stavba, edina v lasti Občine Vitanje. Ker je v sla-
bem stanju, so jo želeli porušiti in postaviti novo. A je Mla-
dinski center Dravinjske doline znotraj projekta Mladinske 
kreativne produkcije pripravil idejni projekt obnove trške 
hiše. Ker je to draga naložba, občina zanjo išče soinvestitorja 
in primeren državni razpis.

Vitan’ka – ideja, ki presega zmožnosti?
Idejni projekt je zastavljen 

tako, da se drži obstoječe ve-
likosti in ohranja pomembne 
arhitekturne značilnosti. Na 
ta način predstavlja osnovo 
za ponovno obuditev hiše, ki 
bi Vitanju ponudila potrebne 
nastanitvene prostore. Ker je 
obnova stavbe draga naložba, 
Mirko Polutnik pravi, da ni 

občinska prednost. »Obnova 
tega objekta bi stala 1,5 milijo-
na evrov. Ustreznih razpisov v 
tem trenutku ni. A bomo iskali 
nove razpise in sovlagatelje,« 
je dodal Polutnik. Se pa vitanj-
ski župan zaveda, da bo treba 
z objektom nekaj narediti, saj 
vidno propada in je nevaren za 
mimoidoče. BGO

Mladi s področja arhitek-
ture, krajinske arhitekture in 
grafi čnega oblikovanja so v 
sodelovanju z Občino Vitanje 
na javni razgrnitvi predstavili 
idejni projekt prenove trške 
hiše v Vitanju. Vitan’ka, kot 
so jo poimenovali, bi imela 

številne prostore. »V tej novi 
zgradbi naj bi bili društveni 
prostori, gostinski lokali, mo-
goče prostori za podjetniške 
dejavnosti. V tej stavbi naj bi 
bilo tudi 47 ležišč,« je povedal 
vitanjski župan Mirko Polu-
tnik.

Devet stanovanj 
prodanih

ŠTORE – V novem bloku na Lipi je uspelo lastniku prodati 
že kar nekaj stanovanj. Tehnični pregled novogradnje je bil 
opravljen decembra, od začetka tega leta so stanovanja na 
voljo na trgu.

Blok je začela graditi družba CM Celje, nato ga je iz stečajne 
mase kupilo in dokončalo podjetje Botis iz Rogaške Slatine. 
Botis je doslej prodal devet stanovanj, ki so že vseljena. Cena 
kvadratnega metra stanovanja v novem štorskem bloku znaša 
približno 1.250 evrov. V bloku je vsega skupaj 28 stanovanj – 
garsonjer, enosobnih in dvosobnih. Med njimi so tri invalidom 
prilagojena stanovanja. Blok je v Kovinarski ulici. BJ

Kmalu potujoča 
tržnica

VOJNIK – Občina se pripravlja na vzpostavitev potujo-
če tržnice in mreže lokalnih ponudnikov pridelkov ter 
izdelkov. Ti bodo lahko tudi iz nekaterih bližnjih občin. 
Gre za projekt, vreden 96 tisoč evrov, od česar je večina 
sredstev iz Evropskega sklada za regionalni razvoj.

Vojniška občina je potrebo po vzpostavitvi mreže lokal-
nih ponudnikov pridelkov in izdelkov vedno bolj občutila. 
»Mrežo bomo določili za večje območje, in sicer za območje 
Las, ki deluje tudi na območju Celja, Laškega in Štor. Sam 
Vojnik je namreč premajhen,« je povedala vodja projekta Pe-
tra Pehar Žgajner. Vključeni bodo lahko rokodelci, manjši 
obrtniki, brezposelni občani, gospodinje in zlasti kmetoval-
ci, ki bodo lahko tako v okviru mreže tržili svoje pridelke 
oziroma izdelke.

V okviru projekta bo občina med drugim kupila hišice za 
prodajo in stojnice, ki jih bo uporabila za potujočo tržnico v 
različnih krajih. »Ta infrastruktura bo omogočala, da bomo 
lahko v okviru posameznega dogodka ali drugih aktivnosti 
na območju Las tja pripeljali potujočo tržnico,« je med dru-
gim povedala Petra Pehar Žgajner.

Partnerji projekta so tudi Turistično društvo Vojnik, ki med 
drugim pripravlja razstavo Božični Vojnik, Zadruga Konopko 
in Center ponovne uporabe. Konopko, ki povezuje pridelo-
valce konoplje, bo pripravil več predavanj in usposabljanj. 
Izobraževanja bo izvedel tudi Center ponovne uporabe.

Občina Vojnik je obvestilo, da je projekt potujoče tržnice 
potrjen, že prejela. Slediti mora še priprava dela dokumen-
tacije v sodelovanju s podjetjem Simbio, namenjene mini-
strstvu za gospodarstvo. Petra Pehar Žgajner pričakuje, da 
bi projekt lahko začeli izvajati decembra.

BJ

Nova priložnost 
za mlade iskalce 
zaposlitve

ŠENTJUR – Mladinski center bo za mlade, stare od 
18 do 29 let, od septembra do januarja prihodnje leto 
ponovno izvajal program za lažje vključevanje na trg 
dela. Program je namenjen iskalcem prve zaposlitve, 
tistim, ki so že bili zaposleni in so trenutno brezposel-
ni, ter tistim, ki po končanem ali prekinjenem šolanju 
ne vedo, kako naprej.

V štirih mesecih bodo mladi, vključeni v zaposlitve-
no skupino Ključ, izpilili pisanje prošenj, vadili osebno 
predstavitev in razgovore z delodajalci. Udeležence bodo 
opremili z orodji in veščinami, s katerimi se bodo laž-
je lotevali izzivov ter prevzeli nove vzorce delovanja za 
boljše rezultate. Okrepili in razširili bodo tudi socialno 
mrežo in sposobnost skupinskega dela. Na srečanju s 
kadrovikom bodo udeleženci izvedeli, kako nagovoriti 
delodajalca, kako usmeriti pozornost nase in narediti 
(pisno in ustno) predstavitev, ki bo primerna. Vsak mesec 
se bodo srečali z odličnimi posamezniki in podjetniki, 
ki s pomočjo osebnih odlik odkrivajo nove možnosti na 
različnih življenjskih področjih.

V Mladinskem centru Šentjur prijave sprejemajo do 
vključno 15. septembra oziroma do zapolnitve 15 mest. 
Mladi se lahko prijavijo tako, da izpolnijo e-prijavnico 
na spletni strani mladinskega centra. Program fi nan-
cirata Republika Slovenija in Evropska unija iz Evrop-
skega socialnega sklada. Prvo srečanje bo v torek, 19. 
septembra 2017, v Aktivatorju v Ulici Dušana Kvedra 
23 v Šentjurju. StO

Od desne direktor Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice mag. Franci Kotnik, direktorica 
velenjske enote Zavoda RS za zaposlovanje Nataša Detečnik, direktorica andragoškega zavoda 
Ljudska univerza Velenje Brigita Kropušek Ranzinger in direktor Šolskega centra Velenje mag. 
Ivan Kotnik
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Delo je prava priložnost za vse, 
ki izpolnjujete naslednje pogoje:

 ustrezna strokovna izobrazba - 
avtoklepar, avtokaroserist ipd.,

 izkušnje na področju avtokleparskih 
del - samostojna demontaža in 
montaža, obvladovanje merilnih 
sistemov in dela na ravnalni mizi,

 izpit »B« kategorije,
 delovno vztrajnost, natančnost, 

previdnost, organizacijske 
sposobnosti, samoiniciativnost, 
iznajdljivost.

Nudimo:

 takojšnjo zaposlitev za 
nedoločen čas s poskusnim 
delom,

 zaposlitev v rastočem in 
stabilnem družinskem 
podjetju,

 delo v najsodobnejši 
delavnici,

 stimulativno delovno okolje in 
plačilo,

 priložnost za profesionalni in 
osebnostni razvoj.

SAMOSTOJNI AVTOKLEPAR m/ž

Če ste pripravljeni sprejeti izziv in imate resne namene, se prijavite oz. 
zahtevajte dodatne informacije; pošljite vlogo za zaposlitev z življenjepisom in 
opisom dosedanjih delovnih izkušenj do vključno 15. 9. 2017 na naslov: Trgotur 
d.o.o., Ljubljanska c. 13/b, 3320 Velenje, s pripisom »za avtokleparja« ali na e-
mail: zaposlitev@trgotur.si.

Podjetje Pirh d.o.o. že več kot 40 let izvaja strokovne in kakovostne avtoličarske 
ter avtokleparske storitve z najsodobnejšo opremo in vrhunskimi materiali za 
vse znamke in starosti vozil. 

PIRH d.o.o. , Ložnica pri Žalcu 52 a, 3310 Žalec 
 03 713 25 00   041 769 665    avtokaroserija@pirh.si| |

Zaposlitev pri nas dobi:

Poslovni center Vrelec za nov zagon
Največji občinski projekt za spodbudo gospodarstvu vreden več kot dva milijona evrov

ROGAŠKA SLATINA – Na 
območju nekdanjega Elek-
tra v Rogaški Slatini bo čez 
osem mesecev stala poslov-
na stavba s 1.285 kvadra-
tnimi metri neto površine v 
štirih nadstropjih, s 34 pisar-
nami, z večjo predavalnico, 
s sejno sobo, kavarno in par-
kiriščem.

Novozgrajen poslovno-
-podjetniški center bo omo-
gočal do 60 novih delovnih 
mest. Projekt, ki je vreden kar 
2,3 milijona evrov, bo v celoti 
financirala občina iz lastnih 
sredstev.

Občina je nepremičnino 
na eni najbolj izpostavljenih 
lokacij v kraju od Elektra Ce-
lje odkupila leta 2014. »Že-
leli smo oživiti gospodarsko 
dejavnost na območju, ki 
predstavlja stičišče med cen-
tralnim in severozahodnim, 
to je najgosteje poseljenim 
delom Rogaške Slatine,« je 
ob tem dejal župan Branko 
Kidrič. Projekt je zastavljen 
kot nadaljevanje uspešne 
zgodbe Mrežnega podjetni-
škega inkubatorja Vrelec, ki 
na manj kot kilometer odda-
ljeni lokaciji uspešno posluje 
od leta 2009. »V teh letih se 
je izkazal kot dobra naložba 
in kot eden najuspešnejših 
inkubatorjev v regiji, če ne 
celo v državi. V povprečju je 
ves čas kar 90-odstotno zase-

Embalaža iz citrusov – 
nova (zelena) tržna niša

Nov podjetniški center Vrelec

Stavbi za rušitev

Razvojni center orodjarstva Slovenije Te-
cos sodeluje pri razvijanju trajnostno narav-
nane rešitve – embalaže za sokove in kozme-
tične izdelke iz odpadnih surovin citrusov.

Partnerji (iz Belgije, Francije in Španije) pri 
projektu Citruspack razvijajo izdelke iz odpa-
dnih surovin. Embalaže bodo ustrezale vsem 
tehničnim zahtevam prehrambene in kozme-
tične proizvodnje. Odpadne surovine poma-
rančnih, limoninih in klementininih lupin ter 
pulpa citrusov bodo osnova za pridobivanje 
netopnih antioksidantskih spojin v obliki do-
datka novo razvitim kozmetičnim produktom. 
Iz odpadnih virov citrusov bodo izdelana tudi 
naravna vlakna, uporabljena pri izdelavi bi-
orazgradljive embalaže za prehrambeno in 
kozmetično industrijo.

Ali kupci podpirajo zeleno 
embaliranje?
Cilj projekta Citruspack je povečati izkori-

stek stranskih proizvodov agrumov pri prede-
lavi pomarančnih, limoninih in klementininih 
sokov na vsaj 80 odstotkov izrabe odpadnih 

surovin. Po besedah koordinatorke projekta 
Citruspack dr. Caroline Peñalve bodo bioraz-
gradljive plastenke z visoko vsebnostjo odpa-
dnih vlaken citrusov proizvajali s posebnim 
postopkom, v okviru projekta pa bodo testirali 
tudi tržne možnosti. Podjetja namreč želijo in-
formacije o tem, kako bodo takšne embalaže 
sprejemali kupci in kaj ti pričakujejo na podro-
čju zelenih alternativ embaliranja.

Projekt Citruspack je del programa Life za 
okolje in podnebne ukrepe, ki letos praznu-
je 25. obletnico obstoja, edinega finančnega 
instrumenta Evropske komisije, ki je v celoti 
namenjen okoljskim inovacijam. Z njim Evrop-
ska komisija v obdobju od leta 2004 do 2020 
spodbuja trajnostni razvoj in doseganje ciljev 
iz strategije Evropa 2020.

Projekt koordinira Tehnološki center Aitiip 
iz Španije, kot projektni partnerji so vanj pove-
zani še industrijski partnerji AMC Innova Juice 
And Drinks S. L. in Eroski iz Španije, OWS iz 
Belgije, združenje plastične industrije Plastipo-
lis iz Francije in Tecos iz Slovenije.

EP

Trenutno v Rogaški Slatini energetsko obnavljajo ob-
činsko stavbo, v nadaljevanju bodo obnovili še kulturni 
center. Vrednost obeh investicij je 800 tisoč evrov, od tega 
so pridobili 240 tisoč evrov nepovratnih sredstev evrop-
skega kohezijskega sklada. Sredi septembra bodo začeli 
obnavljati cesto za Grand hotelom Rogaška in Hotelom 
Donat. Zelo zahteven gradbeni projekt bo stal pol mili-
jona evrov. S poslovnim centrom Vrelec bodo omenjene 
investicije zahtevale tretjino letnega proračuna.

den.« Občina sicer že več kot 
desetletje aktivno spodbuja 
zaposlovanje in v ta namen 
zagotavlja tudi nepovratna 
sredstva. »V sedmih letih de-
lovanja podjetniškega inku-
batorja je v njem 50 podjetij 
s skupno 220 zaposlitvami 
ustvarilo 15 milijonov pro-
meta. V prvem letu je imel 
inkubator le desetino lastnih 
prihodkov, danes so narasli 
že na 60 odstotkov,« je spod-
budne številke nizal Kidrič. 

evrov je župan Kidrič pod-
pisal z direktorjem podjetja 
Ges Jožetom Hartlom. Druž-
ba ima v domačem kraju že 
nekaj pomembnih referenc, 
a tako velikega projekta do-
slej še ni dobila. Obstoječi 
stavbi bodo začeli rušiti v 
teh dneh, nova naj bi stala do 
konca aprila prihodnje leto. 
V maju in juniju bodo prido-
bivali uporabno dovoljenje 
in stavbo opremili. Če bo 
šlo vse po načrtih, bo slavno-

V novem poslovnem centru 
bodo v prvi vrsti prisluhnili 
potrebam malega podjetni-
štva, po potrebi ponudili tudi 
lastniške prostore, v osnovi 
pa bo center pod okriljem 
in v upravljanju obstoječega 
podjetniškega inkubatorja.

Slavje ob letu na 
občinski praznik
Pogodbo za gradbena 

dela v vrednosti 1,8 milijona 

stno odprtje ob občinskem 
prazniku prihodnje leto. 
Gre za eno največjih javnih 
naložb v gospodarstvo na 
območju Obsotelja in Koz-
janskega. Žal zanjo ni bilo 
mogoče pridobiti nobenih 
sredstev niti iz evropskih niti 
iz državnih virov. Vsa sred-
stva tako občina zagotavlja 
iz lastnega proračuna.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: arhiv občine
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Veselje ob 
70-letnici

CELJE – To soboto so se čla-
ni Prostovoljnega gasilskega 
društva Lokrovec-Dobrova 
poveselili ob praznovanju 70. 
obletnice nastanka društva.

Predsednik društva Pavel 
Stermecki je zadovoljen s 
prireditvijo, ki je bila kljub 
slabemu vremenu dobro 
obiskana. Približno 500 
obiskovalcev se je opogumi-
lo in poveselilo ob jubileju 
društva. Gasilce iz Lokrovca 
in Dobrove je doletela čast, 
da jih je na praznovanju 
obiskal predsednik Repu-
blike Slovenije Borut Pahor. 
Stermecki je povedal, da mu 
obisk predsednika države ve-
liko pomeni: »Člani društva 
smo si zelo želeli, da bi nas 
Pahor obiskal. Celo leto smo 
se trudili in ga vabili, vendar 
do zadnjega tedna ni bilo od-
govora, ali bo prišel. To je bil 
prvi obisk predsednika dr-
žave na našem območju od 
leta 1954, ko nas je obiskal 
predsednik Jugoslavije Josip 
Broz Tito.« Stermecki je hva-
ležen vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli pri ustvarjanju 
prireditve.

Na slavnostni prireditvi so 
podelili tudi plakete in prizna-
nja za dolgoletno in uspešno 
delo v društvu. Slovesno so 
izobesili tudi zastavo krajev-
ne skupnosti Ostrožno. Ta je 
svojo lastno zastavo dobila po 
63 letih obstoja. Zastava je v 
barvah Celja, modri in rumeni. 
Na sredini je grb, v katerem je 
upodobljenih pet olimpijskih 
krogov, ki predstavljajo Judo 
klub Z'dežele Sankaku, nad 

CELJE – Tudi letos so obiskovalci knežjega mesta lahko 
barantali na srednjeveški tržnici, uživali v srednjeveški 
hrani, ustvarjali v delavnicah, spoznavali osnove plesa in 
zvečer spremljali sprevod Žovneške konjenice in ostalih 
sodelujočih skozi mestno jedro.

Obiskovalci so letos prvič doživeli ne samo utrip tržnice, 
viteške animacije, plesne nastope, ampak nekaj povsem no-
vega. Organizator dvodnevne prireditve, ki se je drugi dan iz 
starega mestnega jedra preselila na Stari grad Celje, Zavod 
Celeia Celje je letos pripravil še nekaj posebnega. Obiskovalci 
in turisti, ki so po besedah direktorice Zavoda Celeia Celje 
Milene Čeko Pungartnik letos množično obiskovali Celje, 
so lahko v središču mesta na zvezdi videli grajsko omizje. 
To je prikazovalo grajsko pojedino, obiskovalci pa so lahko 
pri predstavitvi interaktivno sodelovali.

Drugi dan se je prireditev preselila na grad, kjer je organi-
zator sočasno s prireditvijo Dežela Celjska vabi pripravil tudi 
odprtje stalne razstave Teater groze. Obiskovalci si razsta-
vo, ki prikazuje mučilne naprave, lahko ogledajo z dnevno 
vstopnico na grad.

EP, foto: GrupA

Koper prehitel 
Konjice

SLOVENSKE KONJICE – Sredi avgusta smo poročali, 
da je bila Občina Slovenske Konjice fi nalistka izbora za 
naziv evropske destinacije odličnosti. Strokovna komisija 
je nato ocenila vse fi nalistke in pred dnevi podala svojo 
odločitev. Za novo evropsko destinacijo odličnosti je izbra-
la Koper, ki ima po njenih besedah zelo jasno določeno 
strukturo in vsebino sobivanja turizma ter kulture.

Komisija je Občini Slovenske Konjic izrekla čestitke za pre-
jetje naziva evropske destinacije odličnosti 2017 – fi nalistke, 
s čimer so se Konjičani zapisali na evropski zemljevid Eden 
destinacij, kamor so leta 2011 že uspešno umestili Žičko 
kartuzijo. V uporabo so prejeli uradni Eden logotip, nadalje 
pa bo njihovo destinacijo predstavljala tudi Evropska komi-
sija. Slavnostna podelitev bo novembra v okviru dogodka 
oziroma delavnice kulturnega turizma. BGO

Pred prenovo ceste proti Socki

Odstranili zemljino
CELJE – Podjetje Voc je tik pred začetkom novega 

šolskega leta vendarle zamenjalo zemljino na območju 
vrtca na Hudinji. Vrtec je bil tako 1. septembra pripra-
vljen na sprejem 176 otrok.

Ti bodo v času, dokler ne bodo začeli uporabljati ure-
jenega igrišča, uporabljali športne površine in igrišče OŠ 
Hudinja ter otroško igrišče med bloki v Milčinskega ulici, 
ki ga je vrtec nekoč že uporabljal. Mlajši otroci bodo lahko 
uporabljali zunanje terase in asfaltirane dele območja 
vrtca. Na ograjenem igrišču so odstranili tudi pet večjih 
dreves zaradi varnosti otrok, saj so bila poškodovana, ter 
pet manjših dreves. Novembra naj bi na novo zasadili 11 
dreves. SŠol

VOJNIK – V občini se je začela prenova dela vodovoda med 
Razdeljem in Socko, ki ji bo takoj sledila še prenova državne 
ceste. Gre za 1,7 kilometra vodovoda in dva kilometra ceste. 
Prenova vodovoda se je začela prejšnji teden.

To je nekdanji glavni vod vodovoda za potrebe Celja, zgrajen 
še v času Avstro-Ogrske. Leta 1903 je namreč celjska občina 
kupila zemljišča, kjer so izviri vitanjske vode. Pet let pozneje je 
začela in tudi dokončala gradnjo vodovodnega sistema. Danes 
služi ta vodovod kot sekundarni vod za oskrbo krajev ob desni 
strani Hudinje ter za del Nove Cerkve in Vojnika, saj je bil za 

potrebe Celjanov postavljen v bližini večji vod. Zaradi pogostih 
okvar sistema je bilo treba državno cesto večkrat prekopati. 
Prenova vodovoda bo stala 160 tisoč evrov, ki jih bo vložilo 
javno podjetje VO-KA iz sredstev najemnin.

Dela na cesti, ki je nad tem vodovodom, so načrtovana za 
drugo polovico tega meseca. Zgornji ustroj cestišča bo preno-
vljen po postopku recikliranja. Vrednost teh del je ocenjena 
na sedemsto tisoč evrov. Vlagatelj je republiška direkcija za 
infrastrukturo.

BJ

Na srednjeveški prireditvi

Srednjeveško Celje, ovito v temo.

njimi je plamenica s tremi pla-
meni, kar izpostavlja dejstvo, 
da je Ostrožno edina krajevna 
skupnost, ki ima tri prostovolj-
na gasilska društva, okoli pa so 
štiri zvezde.

PGD Lokrovec-Dobrova 
bo imelo pestro jesen. Ko-
nec septembra načrtujejo 
ličkanje koruze za krajane in 
člane društva. Člani društva 
so se že začeli pripravljati na 
prevzem nove cisterne, ki jo 
bodo dobili po 15. oktobru. 
Do takrat bo treba pripraviti 
še prevzem vozila in zbrati fi -
nančna sredstva. Oktober je 
tudi mesec požarne varnosti, 
zato bodo gasilci opravili še 
gasilsko vajo. Kmalu se bodo 
začeli pripravljati na zimske 
dogodke, ko bodo postavi-
li adventni venec, največji 
projekt pa so žive jaslice pod 
vaškim kozolcem.

KLARA PODERGAJS
FOTO: GrupA

Pavel Stermecki, predsednik PGD
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Stari grad Celje je po 
uspešnih ponovitvah mu-
zikala Veronika Deseniška 
konec avgusta gostil še po-
delitev ene najprestižnej-
ših slovenskih literarnih 
nagrad, Veronikino nagra-
do. V objemu zvezdnate 
poletne noči so se pesniki 
poklonili poeziji. Še pose-
bej sta izstopala nagrajen-
ca večera Boris A. Novak 
z Veronikino nagrado za 
najboljšo pesniško zbirko 
leta in Andrej Brvar z zla-
tnikom poezije.

Kot je dejal celjski župan 
Bojan Šrot, so bili bogovi or-
ganizatorkama večera, to sta 
podjetje Fit Media in Mestna 
občina Celje, naklonjeni in se 
je podelitev ene najprestižnej-
ših literarnih nagrad v Slove-
niji lahko zgodila v prijetnem 

okolju Starega gradu Celje. Po 
glasbenem vložku vokalne 
skupine Inspiritu so letošnji 
nominiranci brali svojo poe-
zijo. Barbara Korun je brala iz 
pesniške zbirke Vmes, Boris 
A. Novak iz Vrata nepovrata, 
Iztok Osojnik iz Mah in sre-
bro, Gregor Podlogar iz Svet in 
svet, medtem ko nominiranke 
Veronike Dintinjane na pode-
litvi ni bilo. Nato je sledil prvi 
vrhunec večera, ko je podjetje 
Fit Media podelilo zlatnik po-
ezije Andreju Brvarju za pe-
sniški opus in ustvarjalni pri-
spevek k slovenski literaturi. 
Nagrade je bil seveda izjemno 
vesel: »Brez lažne skromnosti 
naj povem, da nagrade sodijo 
v socialno dogajanje literatu-
re oziroma poezije in so za 
avtorja drugotnega pomena. 
Prednosti so pisanje samo in 

odmevi, ki jih dobiš od bral-
cev. Saj vendar pišemo za 
ljudi. Ob prejemu zlatnika 
poezije bi dodal Župančičev 
verz: ›Za dobro zasukan sta-
vek dal bi zlatnik‹. Se pravi, da 
je v moji poeziji kar nekaj do-
bro zasukanih stavkov, da so 
mi naklonili zlatnik poezije,« 
je bil hudomušen mariborski 
pesnik.

Za poezijo ni 
bojazni
Ob prejemu nagrade se je 

Barvar poklonil poeziji, ki ji 
je kljub številnim kritikam 
napovedal svetlo prihodnost, 
saj se o položaju poezije člo-
veštvo sprašuje že od svojih 
začetkov. »Ves čas se človek 
sprašuje, kaj je poezija, hkra-
ti pa jo ustvarja. Spomnimo 
se Hölderlina, velikega ro-

mantičnega pesnika, ki je 
povedal znamenite besede: 
›Pesniško živi človek na tem 
svetu.‹ Poetično je tisto, kar 
človeka dela človeka. V tre-
nutku, ko opazim lepe rože, 
mogočnost tega gradu, obraz 
lepe ženske, sem v območju 
poezije, v območju čudenja, 
zato se za poezijo ne bojim, 
nasprotno, poezija je okrog 
nas, človek brez nje ne bi bil 
človek, zato za poezijo ni ka-
kšne temne prihodnosti.«

Pripovedovanje 
zgodb na pesniški 
način
Vrhunec večera je bila po-

delitev Veronikine nagrade 
za najboljšo pesniško zbirko 
v preteklem letu. Strokovna 
komisija je odločila, da bo 
letošnji Veronikin nagraje-

nec Boris A. Novak. Po oceni 
komisije je Boris A. Novak s 
pesniško zbirko Vrata nepo-
vrata ustvaril »dantejevsko 
sintezo« pekla in nebes mo-
dernega časa ter si prislužil 
Veronikino nagrado. 40 ti-
soč verzov poezije ni samo 
življenjsko pesnikovo delo, 
ampak je tudi eden od vr-
huncev slovenske poezije, ki 
zahteva izredne bralce, ki se 
jim je pesnik Boris A. Novak 
še posebej poklonil. »V epu 
Vrata nepovrata upesnjujem 
zgodbe na najstarejši možen 
pesniški način, to je epika, ki 
je v zadnjih stoletjih veljala za 
mrtvo zvrst. Zato sem dolgo-
letno pisanje epa doživljal kot 
tveganje, obenem pa čudno 
gotovost, da je podzavestno 
v vseh nas še vedno tisti glas 
naših prednikov. Ta glas sem 

poskušal poustvariti in z njim 
upesniti zgodbe svojih pred-
nikov. S pomočjo pesniške 
besede sem jih poskušal rešiti 
iz pozabe in jim vrniti dosto-
janstvo spomina. Branje tako 
obsežnega besedila je seveda 
svojevrsten izziv za vse bral-
ce in zato sem vam hvaležen, 
ker mi s tem odzivom vračate 
občutek, da sem bil na pravi 
poti, da je ta način pripove-
dovanja zgodb tisti, ki ga še 
vedno slišimo.«

Poezija še živi in mladi 
poeti so njena svetla priho-
dnost. Ena od njih je mlada 
Celjanka Karin Vrbek, ki je 
prejela nagrado mala Vero-
nika za najboljšo srednje-
šolsko pesem z naslovom 
Nočno mesto.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: GrupA

Človek brez poezije ne bi bil človek
Podelitev Veronikine nagrade in zlatnika poezije

Ali je poezija navdih ali obrt?
Oboje. Najprej moraš doživljati, čutno in čustveno, 

kajti če se na ta svet ne odzoveš na ta način, ne boš 
ničesar napisal. Seveda moraš imeti orodje, da lahko 
to, kar si doživel, poveš na način, kot si doživel. Orodje 
je obvladovanje jezika do potankosti, poznavanje vseh 
odtenkov.

Ali ob začetku pisanja pesmi že veste, kakšen bo 
njen konec?

Različno. Če pišem pesem kot zgodbo, ki ima glavo in 
rep, potem vem, kaj želim povedati. Ampak kako bom 
to povedal do potankosti, do konca, ne vem. Če pišem 
konstruktivistično pesem, če lepim različne besedne 
slike, takrat res ne vem, kako se bo končalo, saj spajam 
posamezne slike, ki same narekujejo dolžino pesmi, njen 
ritem in konec. To je čista pustolovščina, kot da plujem 
po odprtem morju. Ogromen užitek.

Ali ljudje še prebirajo poezijo?
Naklade padajo, v knjižnicah črtajo pesniške zbirke, ki 

so neprebrane. Slovenci živimo v situaciji nihilizma. To, 
kar so napovedovali evropski filozofi 19. stoletja, brisanje 
vrednot, krčenje vrednot na eno samo dimenzijo koristi, 
v takšnem svetu se zdi, da poezija izgublja. Čim večja 
bo kriza, čim bolj se bodo ljudje oddaljevali od svojega 
bistva pod vplivom kapitala, tem večja bo potreba po 
drugi dimenziji, poetičnosti, umetnosti.

»Biti kot veter neviden, viden le po svo-
jih dejanjih.« (Andrej Brvar)

Andrej Brvar: »Ženske so absolutno 
bolj zanimive kot moški«

Andrej Brvar, letošnji prejemnik zlatnika poezije

Kakšni občutki so vas prevevali ob izidu izbora poe-
zije v zelo obsežni zbirki Transverzale?

Občutki niso bili vedno prijetni, ampak so bili tudi no-
stalgični. Pomislil sem, da sem zato porabil celo življe-
nje. A je s tem konec mojega življenja? In sem si moral 
odgovoriti, da v glavnem je moj opus narejen in da sem 
večino življenja preživel. Tukaj si ne smem zatiskati oči. 
Ob branju starih pesmi se mi je vrtel še en nevidni film. 
Ob vsaki pesmi sem namreč podoživel čas, ko sem verz 
napisal, kdo je bil z mano, kakšno je bilo vreme. Mnogih 
ljudi ni več, spremenil se je čas. Bil sem mlad, bil sem 
športnik. Človeka zagrabi nostalgija.

Ali ženske še ostajajo vaš navdih?
Seveda. Ženske so absolutno bolj zanimive kot moški. 

Ko sem služil vojsko v JNA, sem komaj zdržal leto med 
samimi moškimi obrazi. To je bil dolgčas, same stare 
»finte«. Ženske so bolj zanimive, so muhaste, včasih se 
zdi, kot da bi bile iz drugega planeta, a ravno zaradi tega 
nosijo kup stvari, ki jih moški nimamo. Ženska se lahko 
hitro spreminja, kot vreme. Včasih nam gre to na živce, a 
pogosto je to šarm ženstva.

Veronikin nagrajenec Boris A. Novak je z epom Vrata nepovrata svojim prednikom vrnil dostojanstvo spomina. Karin Vrbek je predstavila nagrajeno pesem Nočno mesto.
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Draga prvošolka, dragi prvošolec!

V četrtek, 14. septembra, 

ob 17. uri te vabimo v Otroški muzej 
Hermanov brlog v Muzej novejše  

zgodovine Celje.
Tu se bomo spoznali, si skupaj ogledali 

razstavi v edinem otroškem muzeju v Slo-
veniji, v Hermanovem brlogu, se poigrali v 
banki, seveda pa nas bo obiskal tudi Her-

man Lisjak.
Pridi in s seboj pripelji še koga!

VSTOP PROST!

http://www.muzej-nz-ce.si.

V novi številki zgodovinske revije so 
predstavljene zanimive zgodovinske 
teme iz vsakdanjega življenja. Zgodo-
vinsko društvo Celje, ki revijo izdaja že 
23 let, ima tudi novo spletno stran, ki 
sledi zahtevam sodobnega časa.

V zadnji številki revije Zgodovina 
za vse so različni avtorji objavili pet 
razprav, dva zapiska in šest recenzij 
knjig. V prvi razpravi z naslovom Žen-
ska vrhniškega sodnika Dušan Kos na 
posebnem primeru opisuje neprimerno 
ljubezen v zgodnji meščanski dobi. V 
razpravi obravnava fenomen ljubezen-
skih zvez ob koncu 18. stoletja na zelo 
zanimivem primeru, ko je vrhniški so-
dnik imel ljubezenski odnos s trideset 
let mlajšo gospodično, ki ni bila ena-
kega družbenega statusa. A sodnik je 
za razliko od tedanjih podobnih zvez 
svoji noseči ljubici našel stanovanje v 
Ljubljani in uredil oskrbo zanjo in za 
otroka. Ker se je ohranilo tudi nekaj 
njegovih pisem, lahko celo nekaj več 
vemo o njunih čustvih. Daša Ličen v 
svoji razpravi osvetli preteklost in se-

danjost spomenikov, ki so bili v Trstu 
postavljeni od 16. stoletja naprej kot 
izraz lojalnosti habsburški monarhiji. 
Damir Globočnik razpravlja o slovenski 
spomeniški aferi v Clevelandu, Miran 
Aplinc v članku pojasnjuje poimeno-
vanju ulic in trgov v Šoštanju, Mateja 
Slovenc raziskuje čezmejne kmetijske 
nakupe v času Jugoslavije.

Barbara Celjska, lastnica 
alkimističnega laboratorija
Stanislav Južnič je v svoje zapise vklju-

čil alkimistično dejavnost kraljice Barbare 
Celjske, ki ni bila le vladarica, temveč se 
je nadvse uspešno ukvarjala z laboratorij-
skimi poskusi, ki jih danes pogosto ozna-
čujemo s kar malce slabšalnim nazivom 
alkimija. A Južnič želi s svojim zapisom 
poudariti, da je bila alkimija znanost te-
danjega časa.

Zgodovinsko društvo Celje ima tudi 
prenovljeno spletno stran, ki poleg osnov-
nih podatkov ponuja tudi pregled starej-
ših številk revij Zgodovina za vse.

BGO

Poletje v knežjem mestu je na po-
letnem odru pri Vodnem stolpu po-
pestrila odrska predstava Devetsto. 
V monodrami italijanskega pisatelja, 
muzikologa in filozofa Alessandra 
Baricca se je predstavil celjski igralec 
in gledališki pedagog Kristian Koželj.

Vznemirljiva in pretresljiva mono-
drama govori o prijateljstvu, umetno-
sti, izgnanstvu in svetu, ki ga ni več. 
Postavitev, ki jo je pripravil Kristian 
Koželj s soustvarjalci, se sprašuje, ali 

je tragično, da je genialni pianist Dan-
ny Boodman T. D. Lemon Devetsto 
vse svoje življenje preživel na ladji, na 
kateri se je rodil, pri čemer se nikoli 
ni izkrcal. Ali je ta svet, po katerem 
hodimo, to kopno, vse, kar obstaja, 
ali je tisto, kar je bistveno, res nekje 
drugje? »Sprašujemo se o prijateljstvu, 
ljubezni, življenju nasploh. Sprašujemo 
se, kaj je sreča, kaj nekoga osrečuje,« 
v predstavi zanima Koželja. Glasba je 
osrednji element predstave in je vanjo 

pomembno vključena, saj je bil Danny 
Boodman T. D. Lemon Devetsto genia-
len pianist. »Glasba je najbolj vseobse-
gajoča umetnost, mogoče prav zato, ker 
je v govorici, ki je vsakdanjemu umu 
abstraktna. Na ta način podira meje, 
ki jih postavljajo besede.« Na odru se 
je Koželju pridružil mlad celjski pia-
nist Aljaž Šumej, ki je uglasbil besede 
o glasbi.

BGO
Foto: GrupA

Razstava Lile Prap v 
Galeriji Velenje

Danes ob 18. uri bodo v Galeriji Velenje odprli razstavo 
ilustracij, knjig, lutk …, ki jih je ilustratorka in pisateljica 
Lilijana Praprotnik Zupančič (umetniško ime je Lila Prap) 
ustvarila sama ali so bili izdelani po njenih likih. Predsta-
vila se bo z izborom svojih najbolj prepoznavnih ilustracij, 
knjižnih objav v številnih svetovnih jezikih, s prostorsko 
postavitvijo, z uprizoritvijo lutkovne predstave z njenimi 
liki, s filmi, z učbeniki, s sestavljankami. Ob razstavi bo 
ves september tudi pester spremljevalni program.

BGO

Fenomen 
ljubezni konec 
18. stoletja
Izšla je nova številka Zgodovine za vse

Aljaž Šumej in Kristian Koželj v monodrami Devetsto

Kaj je sreča? Monodrama Devetsto na celjskem pole-
tnem odru

Priporočamo
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»Telesna aktivnost
je postala del mojega življenja«
Katja Skerbiš je najprej shujšala 40 kilogramov, rekreacija 
je zdaj njena ljubezen poleg njene družine

O rekreaciji in fi zični aktiv-
nosti pred leti ni razmišljala, 
šport ni bil del njenega vsak-
dana. Danes brez tega ne 
more. Sprva se je za telesno 
aktivnost odločila zaradi na-
mere o izgubi telesne teže. 

In ji je uspelo. Izgubila je 
kar 40 kilogramov! Zdaj 
se ne rekreira več zaradi 
izgube teže, ampak zato, 
ker je telesna aktivnost 
postala njen način življe-

nja. »Če bi vedela, kaj vse 
pozitivnega prinese rekre-

acija, bi se začela aktivno 
rekreirati že zdavnaj prej,« 
pravi Celjanka Katja Skerbiš.

Bila je tudi ena od udele-
ženk naše akcije Shujšajmo 
z Novim tednikom in Radiem 
Celje. V času akcije je shujšala 
20 kilogramov in nato po akciji 
do danes še sama s pravilnim 
načinom življenja dodatnih 20 
kilogramov. Njen življenjski 
slog se je popolnoma spreme-
nil. Ne le da je fi zično aktivna 
vsak dan, tudi prehranjuje se Katja Skerbiš lanskega januarja … (Foto: GrupA)

Gibanje ni dovolj, a sodi 
med najpomembnejše

Profesor športne vzgoje, 
osebni in kondicijski trener 

ter zagovornik zdravega nači-
na življenja Lucijan Cigale

Izogibanje stresu in re-
dno oziroma uravnoteženo 
prehranjevanje sta nujna za 
zdrav način življenja. Zveni 
precej enostavno. A k tema 
točkama je nujno treba do-
dati še gibanje, je prepričan 
zagovornik zdravega nači-
na življenja in osebni trener 
Lucian Cigale.

Edine omejitve so 
v glavi
Cigale poudarja, da si posa-

mezniki radi zamišljajo takšne 
in drugačne omejitve, zakaj gi-
banja ne uvrščajo v svoj vsak-
danjik. A izgovori so po njego-
vem mnenju za lase privlečeni, 
pobeg pred resnico, saj za vsaj 
nekaj osnovnega gibanja ne po-
trebujemo niti denarja niti veli-
ko časa: »Vsak trenutek imamo 
možnost, da malo pomigamo, 
ali je to v službi ali v prostem 
času. Dvigalo lahko vedno za-
menjamo za stopnice, avto za 
kolo ali iz avtobusa izstopimo 
postajo prej.« Cigale poudarja, 
da imajo redki čas za načrtova-
no dveurno športno aktivnost 
večkrat tedensko in čas je, da 
se tega začnejo zavedati. A to ni 
izgovor, da ne moremo narediti 
več malenkosti.

»Motivacija ni 
nikoli problem na 
začetku«
Ko se odločimo, da bomo v 

svoj vsakdanjik vključili gibanje 
ozroma v tedenski urnik redno 
rekreacijo, motivacija po Ciga-
letovih izkušnjah naj ne bi bila 
problem. Ta težava se pojavi 
nekoliko kasneje, ko začetna 
zagnanost popusti, rezultati pa 
niso takoj vidni: »Začetna za-
gnanost ugasne, če si posame-
znik postavi previsoke cilje, če k 
odločitvi ne pristopi razumsko 
in je spretno ne načrtuje ali če 
nima podpore domačih.«

Izgovorov ne 
bi smelo biti
Narava daje veliko možnosti za brezplač-
ne telesne aktivnosti

Na žalost je resnično 
največkrat tako, da se 
človek pomena telesne 
aktivnosti zave, ko 
bolezen napade telo 
ali druga zdravstve-
na težava. To je tudi 
razlog, da se nekateri 
takrat vendarle odločijo 
tudi za iskanje pomoči pri 
strokovnjakih.

Stanje v družbi se z leti si-
cer spreminja na bolje pravi 
fi zioterapevtka Petra Rosina 
iz Centra za krepitev zdravja 
v Zdravstvenem domu Celje. 
»Kljub temu podatki kažejo, 
da naj bi bilo v Sloveniji še ve-
dno kar 60 odstotkov ljudi, ki 
so premalo telesno aktivni.«

Izgovorov, da možnosti za te-
lesno aktivnost ni, ne bi smelo 

Fizioterapevtka Petra Rosina 
iz Centra za krepitev zdravja v 
Zdravstvenem domu Celje

zdravo, saj brez tega ne gre. 
Vadba, pohodi, rekreacija na-
enkrat niso več le konjiček, 
ampak njen slog življenja, po 
katerem je v Celju že postala 
razpoznavna.

Bolj samozavestna
Aktivno življenje je njej in 

njeni družini dalo samo pozi-
tivne posledice. »Počutim se 
bolj samozavestno, kar prej 
nikoli nisem bila. Zanimivo 
je, da me zdaj tudi drugi vidi-
jo kot pozitivno, sprejemajo 
me v popolnoma drugačni 
luči. Res je velika spremem-
ba. Tudi energije imam več, 
telesno se počutim izvrstno. 
S preteklim obdobjem ni pri-
merjave,« pravi Skerbiševa. 
In res, spominjamo se je, da 
je bila na začetku akcije huj-
šanja nekoliko sramežljiva in 
ni veliko govorila. Danes je 
popolnoma drugačna. Žari. 
Energična in nasmejana 
je ves čas. In kar je najpo-
membneje, marsikomu, ki je 

Cilj naj ne bo (le) 
videz – ta pride v 
kompletu
Poletje se bo prevesilo v je-

sen in rumene ali življenjsko-
stilne revije se bodo poslovile 
od naslovov, ki spodbujajo 
hitro hujšanje pred poletjem. 
A zaradi vseh teh pritiskov, 
modnih trendov in današnje-
ga ideala lepote se mnogo 
posameznikov odloči in se z 
rekreacijo ukvarja le zaradi 
videza. Cigale je prepričan, 
da je to velika napaka: »O 
tem v zadnjem času veliko 
razmišljam. Kot me kličejo 
začetniki, ugotavljam, da 

interneta in družbenih omre-
žij na tekočem z raznoraznimi 
dejavnostmi iz okolja ter bi ve-
deli vse o pomenu gibanja za 
zdravje, mladi živijo v nekem 
oblaku.«

Učimo se od 
najstarejših
Po mnenju Cigaleta bi se 

marsikdo lahko zgledoval po 

Pozitivni učinki telesne 
vadbe pretehtajo nad pomi-
sleki o tem, ali bo kdo svoje-
mu telesu namenil več časa. 
»Z rekreacijo se povečajo 
mišična moč, vzdržljivost, 
gibljivost … Vse to prinese 
manj bolečin v sklepih, mi-
šicah, hrbtenici. Počutje se 
izboljša zaradi dobre pre-
krvavitve celotnega telesa,« 
omenja sogovornica.

svoji babici ali dedku, ko gre 
za rekreacijo. »Mislim, da je 
to predvsem zato, ker so v 
svoji modrosti spoznali, da 
je rekreacija dobro preživet 
prosti čas, prav tako se jih 
je najbrž večina že srečala 
s takšnimi ali z drugačnimi 
zdravstvenimi težavami – in 
med drugim je tudi rekreacija 
odgovor na vprašanje, kako 
podaljšati življenjsko dobo.«

Družba mora 
razmišljati drugače
V družbi manjši vsako-

dnevni užitek še vedno pred-
stavlja čas za kavo v bližnjem 
lokalu, rekreacija pa je, če se 
posameznik z njo ukvarja, 
nekaj, kar je pač treba vsake 
toliko narediti. Dokler ne bo 
veljal neko splošno soglasje, 
da je užitek čas, ki ga lahko 
aktivno preživiš v naravi ali 

pa na kakršni koli notranji ak-
tivnosti, bomo še vedno govo-
rili o nujnosti rekreacije, lju-
dje bodo poslušali, malokdo 
pa bo to tudi slišal. Treba je 
torej ponotranjiti to mišljenje, 
poslušati in slišati svoje telo 
ter nekaj narediti zanj … ne 
zaradi kopalk v prihajajoči se-
zoni, temveč zaradi lastnega 
zdravja in dodatne psihične 
energije ter motivacije, ki jo 
začutimo po rekreaciji.
EP, foto: arhiv NT (SHERPA)

ANKETA

Razloge za odločitev za 
rekreacijo smo poiskali pri 
dveh celjskih tekačih, ki 
sta še vedno uspešna tudi 
na daljših razdaljah, obe-
nem pa poudarjata zmer-
nost in uživanje.

DŠ
Foto: SHERPA

Marta Plahuta: »Teči sem 
začela po svojem 40. letu. 
V določeni življenjski kri-
zi, ko ne veš točno, kaj bi 
počel, sem začela hoditi v 
hribe. Kmalu sem uvidela, 
da to ne bo dovolj zame. 
Anica Živko mi je predla-
gala tek. Začela sem s kraj-
šimi razdaljami, nato sem 
obvladala tudi maraton. 
Tek na 42 kilometrov sem 
že opustila, zdaj pretečem 
27- ali 17-kilometrske raz-
dalje. Teku se ne morem več 
odreči, me je pač zasvojil. 
Ustavile so me le poškodbe, 
a sem imela srečo, saj mi jih 
je zacelil strokovnjak Matej 
Čebokelj.«

Božo Mulej; »S športom 
sem začel zgodaj, Z vrstniki 
smo poskusili vse, od nogo-
meta, rokometa do atletike. 
Sam sem tedaj prerasel v in-
dividualista. Bil sem vztra-
jen. Pred približno 30 leti 
smo bili za tiste čase mor-
da malce čudni. Vladala je 
drugačna miselnost. Tiste, 
ki smo tekli v naravi in po 
hribih, so nas imeli za čuda-
ke. Slišali smo tudi pripom-
be, češ da bi lahko počeli 
kaj pametnejšega, kot da 
tekamo vsenaokrog. Vsi pa 
zdaj vidimo, kako se je v za-
dnjih dveh desetletjih razvi-
la rekreacija. Postala je tudi 
pravi ›biznis‹. Zelo pozitivna 
stran je visoko število žen-
sk, predvsem mladenk, če-
sar še pred nekaj leti ni bilo. 
Širšim množicam je rekrea-
cija postala način življenja. 
Celjani imamo srečo, da je 
okoli mesta veliko prog za 
tek, ki nam omogoča ustre-
zno delovanje na delovnem 
mestu.«

se želijo gibati zaradi videza 
in zaradi drugih in ne zaradi 
sebe.« In tu marsikdo stori 
ključno napako, je prepričan 
zagovornik zdravega načina 
življenja. Okolje bo namreč 
vedno ponujalo neke nove ab-
surdne ideale, ki jim ne sme-
mo slediti: »Poslušati moramo 
sebe, svoje želje, upoštevati 
svoje zdravje in počasi spre-
minjati stvari.«

Problematična 
skupina so dijaki
Tudi Cigale se strinja, da so 

najbolj problematična skupina 
mladi. Še posebej izpostavlja 
dijake, torej dovolj staro mla-
dino, da jo starši več samo-
dejno ne vpisujejo na razne 
treninge, ter premlade, da bi 
se sami zavedali pomena re-
kreacije za svoje zdravje, ki je 
takrat še na vrhuncu. Zagovor-
nik zdravega načina življenja 
kot veliko težavo med mladimi 
izpostavlja internet: »Namesto 
da bi bili zaradi stalne uporabe 

S tem potrdi tudi, da mnogi, 
ki se začnejo rekreirati brez 
prehodnega posveta z zdrav-
nikom ali s strokovnjakom, 
izvajajo vaje, rekreacijo ali 
neko fi zično aktivnost tudi 
napačno. In ravno to lahko 
vodi tudi v poškodbe. »Zato 
je pomemben predhodni po-
govor, da se posameznik lažje 
odloči, s čim se bo ukvarjal. 
Poudarila bi rada pomen po-
stopnosti uvajanja sprememb 
v življenje, ker gre za spre-
membo življenjskega sloga. 
Ko človek izvaja aktivnosti 
na hitro, brez pravega zna-
nja, lahko nastanejo težave. 
Telo, imunski sistem, sklepi 
se ›uprejo‹ in lahko nastanejo 
bolečine,« dodaja Rosina. Ob 
tem svetuje, da je za ohra-
njanje telesne zmogljivosti 
in zdravja priporočena tele-
sna aktivnost pol ure dnevno 
najmanj pet dni na teden, 
ob tem vsaj trikrat na teden 
ena ura vaj za mišično moč 
in gibljivost. Če pa so posre-
di zdravstvene težave, ki so 
se pojavile predhodno ravno 
zaradi premajhne aktivnosti, 
se ta čas lahko podaljša.

SŠol, foto: GrupA

več biti. »Ogromno je ponudbe, 
možnosti, sprehajalnih poti, 
kolesarskih poti, vse to lahko 
človek počne brezplačno, tudi 
vreme ne sme biti izgovor,« do-
daja fi zioterapevtka, ko beseda 
nanese na hiter življenjski tem-
po, ko ima človek občutek, da 
ne zmore najti časa zase.

Starejši se bolj 
zavedajo

Zanimivo je, da tudi v 
centru opažajo, da je te-

lesno vedno bolj aktivna 
starejša populacija ljudi. 
»Pomoč in nasvet pri nas poi-
ščejo predvsem starejši od 50. 
leta. Občutijo bolečine, zlasti 
v hrbtenici in sklepih, in pri-
dejo do spoznanja, da je treba 
za svoje telo nekaj narediti. 
Predvsem pa izvedo, kako naj 
pravilno izvajajo aktivnosti, 
ki jih nato lahko opravljajo 
tudi sami doma,« poudarja 
fi zioterapevtka.



13Št. 36, 7. september 2017 NAŠA TEMA

»Telesna aktivnost
je postala del mojega življenja«

Na vprašanje, kako danes 
dojema šport, odgovori: »Po-
gled na šport se mi je čisto 
spremenil. V začetku mi je bilo 
hudo, saj sem čas, namenjen 

Katja Skerbiš lanskega januarja … (Foto: GrupA)  … in danes. Razlika je očitna. (Foto: osebni arhiv)

Težko je spremeniti dolgoletne 
slabe vedenjske vzorce
Toda ko jih človek spremeni, 
postane fi zična aktivnost 
del njegovega življenja

Ne danes, ne jutri, ampak zdaj

OB ROBUšportu, dojemala kot odreka-
nje nečemu drugemu. Zdaj je 
to način življenja. Je prilagaja-
nje. Narava, sprehod, pohod, 
kolesarjenje …, samo da člo-
vek ni doma, da ne poležava 
na kavču. Prej se nikoli nisem 
ukvarjala s telesno aktivnostjo, 
toda danes z njo ne bi preneha-
la. Nikakor. Tudi stika z naravo 
včasih nisem imela takšnega, 
kot ga imam danes. S športom 
se danes ukvarjava veliko tudi 
s sinom in potem se te navade 
razširijo tudi na družino,« še 
doda. Ob tem doda, da je po-
leg njene motivacije razlog, da 
ji je uspelo, tudi velika podpora 
partnerja, ki ji ves čas stoji ob 
strani.

Če je morda prve mesece 
hujšanja bil prisoten strah, da 
bo spet zašla na staro pot in 
pridobila težo, danes o tem 
sploh ne razmišlja več, saj ve, 
da se to glede na spremembo 
življenjskega sloga in misel-
nih vzorcev ne more zgoditi. 
»Vem, kaj je moj cilj. Ne več 
izgubljati kilograme, ampak 
ohraniti to težo in vzdrževati 
telesno aktivnost.«

Zgodba Katje Skerbiš je za 
vse, ki imajo težavo z odvečno 
težo, in za tiste, ki mislijo, da 
ni časa za telesno aktivnost, 
navdih pri podiranju takšne 
miselnosti. Dnevno je hodila 
na Celjsko kočo, nato na Grma-
do, slednjo je v približno letu 
obiskala več kot 160-krat. Zdaj 
so cilji višji. Dobesedno. Sle-
dijo pohodi na višje točke. 
»Naslednje leto bo padel 
Triglav,« se nasmeji.

SŠol

Miselnost ljudi v dojemanju 
telesne aktivnosti in njenega 
vpliva na življenje se bo morala 
spremeniti. Kljub temu da se ve-
dno več ljudi ukvarja s športom 
in telesno aktivnostjo, kot družba 
še vedno nismo dojeli, da je rekre-
acija lahko tudi del življenja, ne le 
konjiček, pravi Matej Tušak, eden naj-
bolj znanih športnih psihologov v Sloveniji. 
Ponudbe različnih oblik telesne aktivnosti, 
rekreacije in športa je v Sloveniji ogromno, 
toda ne preveč, pravi. Pogreša pa več oblik 
aktivnosti v obdobju mladostnikov.

»Pri najmlajših imamo ponudbo, ki temelji 
na zdravem razvoju otroka. Pri mladostnikih 
pa do konca srednje šole neke ponudbe ni, 
razen fi tnesov, ki so relativno pozno primer-
ni, pred 14. letom ne. Ni ponudnikov, ki bi 
ponujali rekreativno obliko športa, bolj ali 
manj imamo v športnih društvih zajet vr-
hunski šport. Večina ponudnikov deluje v 
smislu, da imajo program, v katerem je tre-

EVA POPOVIČ

morda danes v istem položa-
ju, kot je bila ona pred leti, 
je vzor in dokaz, da »se da«, 
čeprav se morda tega sama 
še ne zaveda toliko.

ba trenirati vsak dan, ne 
pa da bi kombinirali 

raznovrstne oblike 
rekreacije v mlaj-

ših letih.«
Ljudje se tudi 

na podlagi po-
nudbe na trgu 
odločamo, s 
čim se bomo 
ukvarjali. Je to 

pravi način izbi-
re telesne aktiv-

nosti?
Ljudje se za pravo 

obliko aktivnosti pogo-
sto ne znajo odločati. Veliko-

krat jo izberejo pod vplivom modnih trendov. 
Zdaj so na primer moderni kolesarski in te-
kaški maratoni. In ljudje se jih udeležujejo 
kljub poškodbam gležnjev ali kolen, čeprav 
to ni vedno tisto, kar imajo morda radi. Zato 
nekateri tudi ne vztrajajo dolgo, ampak gre le 
za enkratno udeležbo.

Kaj potem manjka?
Strokoven pristop. Premalo se zavedamo, 

da zdrava družba pomeni, da ljudje telesno 
vadbo in aktivnost sprejmemo kot vedenjsko 
navado. V vrhunskem športu smo dokazali, 
da smo dobri, nismo pa še kot družba na toč-

ki, kjer bi dokazali, da smo vrhunski tudi pri 
izbiri in ukvarjanju z rekreacijo.

Se bojimo tvegati spremembo življenjske-
ga sloga in smo zaradi tega premalo pre-
mišljeni pri izbiri? Redki se o tem, da bi 
ugotovili, kakšna vadba, rekreacija je zanje 
sploh primerna, posvetujejo s strokovnjaki.

Dejstvo je, da je strokovnjakov, ki pri tem 
pomagajo, dovolj. Na fakulteti za šport ima-
mo veliko možnosti svetovanja na osnovi po-
govorov in tudi testiranj. Ugotovimo stanje 
posameznika, spoznamo njegove želje in do-
sedanji življenjski slog. Na podlagi tega lahko 
napovemo perspektivo organiziranja aktivno-
sti in pomagamo pri spremembah v življenju. 
Ko nekdo iz telesno neaktivnega poskuša po-
stati aktiven, mora vedeti, zakaj to želi.

Zakaj?
Morda tudi zaradi vpliva spleta. Nekdo išče 

neke informacije, jih najde na spletu in je pre-
pričan, da je to znanje pravo in da vse drži. 
Nato temu na spletu pridobljenem znanju 
pripisuje večjo težo kot znanju strokovnjakov.

Ljudje pa bi radi največkrat vse na hitro …
 … tako je. Ne zavedajo se, da takšna spre-

memba s seboj prinaša nešteto pasti. Preden 
začneš v neki športni oziroma telesni aktivnosti 
uživati, je treba veliko naprezanja in ravno tega 
se ljudje, ki bi želeli do zadovoljitve priti po naj-
krajši poti, ne zavedajo. Zato je učinek majhen.

Toda ali so vseeno pogosti primeri, kjer 
pride do popolne preobrazbe in uspeha člo-
veka, ki je samo rekreativec?

Obstajajo takšne situacije, seveda. Ampak 
takšnih miselnih preskokov je med rekreativci 
sorazmerno malo, ker motivacija ni dovolj veli-
ka. Starejši kot so, bolj je zanje težko. Rečejo si 
»vem, da je telesna aktivnost dobra za zdravje, 
lepoto«, ampak v ozadju so pogosto motivi, ki 
želijo takojšnje zadovoljstvo. Uspejo predvsem 
tisti, katerih želje so podprte s strokovnimi 
nasveti. So tudi primeri, ko so morali ljudje 
zaradi zdravstvene težave svoj način življenja 
spremeniti. Tako so na lastni koži videli, da jih 
je prejšnji stil življenja vodil v napačno smer.

Zakaj smo ljudje takšni, da lahko nekaj 
spremenimo v svojem življenju največkrat, 
kadar nas izkušnja udari po glavi?

To je izjemno težko vprašanje, ki si ga psi-
hologi in sociologi zastavljajo že dolgo. Kri-
stalno jasno nam je, kako droga, kajenje ali 
alkohol vplivajo na ljudi, ampak kljub temu 
veliko ljudi zapade v te razvade. Če bi našli 
odgovor na to vprašanje, bi lahko družbo ko-
renito spremenili na bolje. Ko namreč enkrat 
v družbi sprejmemo neko normo, torej da je 
neka navada pravilna, zdrava, odgovorna, po-
tem te norme prispevajo k motivaciji. Če je za 
nekoga višek uživanja sedenje ob kavici, to ni 
prav. Vrednote lahko spremenimo z dojema-
njem, da je šport nekaj dobrega, rekreacija ko-
ristna, da so sprehodi v naravi ali opazovanje 
narave z visokih gora zdravi. Vprašanje, ki ste 
ga zastavili, je torej vprašanje za vse, ne le za 
psihologe in sociologe, ampak tudi za politike: 
kako torej nastaviti sistem, da bomo zdravi.

SIMONA ŠOLINIČ, foto: www.matejtusak.si

Foto: Visualhunt

Pred dnevi sva se s prijateljico 
odločili, da bova jedli zajtrk vsak 
dan. Sama sem sklenila, da se 
bom domov v peto nadstropje vsa-
kič povzpela po stopnicah. Skupaj 
sva se še dogovorili, da bova vsak 
dan spili najmanj 3 litre vode in 
jedli manj kruha.

Enostavne odločitve na prvi po-
gled. Prijatelj, ki je vzor zdravega 
načina življenja, nama je sveto-
val, da si morava zadati majhne 
spremembe, vsak teden pa vključiti še ka-
kšno. Tako naj ne bi načina življenja na silo 
spremenili z danes na jutri in doživeli »jojo 
učinka«, temveč bi te spremembe postopno 
ponotranjili.

Na mizi v uredništvu je pred mano napol 
polna plastenka vode, druga danes. Zvečer 
sem se po dolgem dnevu ob pol 11. uri do 
stanovanja vrnila z dvigalom. Kruha ne jem 
manj, se mu pa izogibam zvečer. In v enem 
tednu sva se s prijateljico odpravili na dva 
nekoliko daljša, a nezahtevna pohoda.

Želim povedati, da so se tudi te najmanjše 
zahteve izkazale za ne tako majhne. Zakaj? 
Spoznavam, da pravzaprav ne gre za neko 
fi zično oviro, kot sta pomanjkanje časa (sto-

pnice) ali – malo za šalo – dostop 

do vode. Gre za navado in res sem 
oblečena v železo. Pozabim na ko-
ličino vode, ki naj bi jo zaužila, 
brez razmišljanja spijem sladko 
pijačo in ugriznem v kos kruha.

Imam namen to spremeniti? 
Druga prijateljica pravi, da ima 
raje teden sramote, kot da bi celo 
leto stradala. Čeprav se ji iz srca 
nasmejimo, je res tudi, da so sta-
tistično gledano nekoliko moč-
nejši ljudje bolj srečni. A tukaj 

vstopi moj prijatelj, glas razuma in morale. 
Pravi, da gre za odrekanje samo tako dolgo, 
dokler ga želiš tako videti.

Tako bova v tem tednu v najin načrt »Do 
zdravega načina življenja« vpeljali še nekaj 
rekreacije. Razmišljava o tenisu ali badmin-
tonu, torej o nečem, kar lahko počneva sku-
paj in se ob tem zabavava.

Najbolj spodbudne so pozitivne zgodbe, 
kot je ta v prispevku. Spodbudne so tudi 
besede o tem, koliko dobrega lahko storimo 
zase. Vse govori v korist rekreaciji in giba-
nju. In skrajni čas je, da nehamo o tem go-
voriti. Dovolj je. Ko danes odložite časopis, 
naredite 30 počepov in krog okoli hiše ali 
bližnje jase. Danes začnem tudi sama in če 
ne verjamete, vprašajte kolege, ki me čudno 
gledajo, saj delam počepe sredi uredništva.

Ugriznimo v kislo jabolko in si nehajmo 
tajiti. Pa niti približno zaradi kopalk, tem-

več zaradi fi zične pripravljenosti, rdečih 
lic in pospešenega srčnega utripa, ki 
našemu zdravju prinašajo krepost. Če 
ne bomo skrbeli zase, za koga bomo? 

Ali še bolje, tudi za druge bomo tež-
je, takoj ko bo zdravje odgovorilo 

na naš nezdrav način življenja.
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Domači tatovi in kombiji, polni koles
Slednji so težko izsledljivi, saj je danes v Sloveniji ukradeno kolo lahko že jutri prodano v tujini

Pretekli teden so sporoči-
la o tatvinah koles po Slo-
veniji preplavila socialna 
omrežja. Na Celjskem ne 
mine teden, da ne bi kdo 
uradno prijavil takšnega 
kaznivega dejanja. A vsi 
oškodovanci tatvine ne 
prijavijo. Zato uradne sta-
tistične številke Policijske 
uprave Celje kažejo upad 
tovrstnih kaznivih dejanj. 
Sezona za tatinske prste, ki 
kradejo kolesa, je predvsem 
od maja do septembra. Po-
zimi načeloma takšnih ta-
tvin ni ali jih je zelo malo.

Razlog za to, da mnogi 
tatvine sploh ne prijavijo, je 
največkrat misel, da gre za 
slaba in izrabljena kolesa, ki 
niso vredna več kot 50 evrov. 
Toda pomočnik komandirja 
Policijske postaje Celje Rok 
Naveršnik pravi, da gre ne 
glede na to za kaznivo deja-
nje. Ali policisti to preisku-
jejo po uradni dolžnosti ali 
na predlog za pregon, ki ga 
mora podati oškodovanec, je 
odvisno od višine škode. Pre-
gon po uradni dolžnosti je 
možen, če je škoda, povzro-

V Sloveniji je letno ukradenih oziroma prijavljenih po-
grešanih približno tri tisoč koles.

čena s kaznivim dejanjem, 
višja od 500 evrov.

Nekateri tatvine ne prijavi-
jo tudi zato, ker včasih kolo 
opazijo na drugi lokaciji. 
Znano je namreč, da neka-
teri storilci kolo ukradejo le 
za kratek čas, da se z njim 
odpeljejo na drug kraj, kjer 
ga odvržejo ali pustijo.

Odprta vhodna 
vrata blokov 
vabijo
Tatvine koles so najpo-

gosteje tesno povezane z 
vlomi v kleti. Stanovanjski 
bloki včasih z odprtimi vho-
dnimi vrati in odklenjenimi 
kolesarnicami pravzaprav 
tatove vabijo, saj je to zanje 
idealna priložnost, da z lah-
koto pridejo do kolesa. In 
ravno takšne tatvine so zna-
čilne za našo regijo. »Tatvin 
koles izpred stanovanjskih 
hiš skorajda ni. Dogajajo se 
predvsem pred trgovskimi 
središči oziroma trgovinami, 
tudi pred šolami,« pojasnjuje 
Naveršnik.

Lani je celjska policija pre-
iskala petino vseh tatvin ko-

les. Vendar je pri tem treba 
vedeti, da je šlo predvsem za 
tako imenovane domače ta-
tove. Torej tiste, ki so kolesa 
na našem območju ukradli, 
a so jih tudi izsledili – kole-
sa in storilce – prav tako na 
našem območju. Med ome-
njenimi domačimi tatovi so 
lahko tudi vandali. Ti na pri-
mer želje po kolesu nimajo, 
ampak v trenutku opitosti ali 
veseljačenja ukradejo neko 
kolo.

Drugače je z narkoman-
sko sceno, kjer kolesa ne-
kateri odvisniki kradejo 
načrtno, a jim znamka ni 
toliko pomembna. Kolo pre-
prodajo in denar porabijo za 
nakup droge. Do podatkov, 
kam odvisnik kolo proda, je 
težko priti, saj gre za oboje-
stransko korist. Če storilec 
izda policiji, komu je kolo 
prodal, to pomeni, da na-
slednjič, ko bo potreboval 
denar za drogo, ukradene-
ga kolesa ne bo več mogel 
prodati …

S kolesi v tujino
Policisti oziroma občani 

ogromno koles tudi najdejo, 
toda iz policijskih evidenc ni 
razvidno, kdo so oškodovan-
ci ali lastniki, saj tatvine nih-

Na okrožnem sodišču v Celju se je včeraj 
nadaljevalo sojenje nekdanjemu večinske-
mu lastniku in nadzorniku Klasja Toma-
žu Ročniku ter nekdanji direktorici Klasja 
Dragici Murko, ki ima zdaj priimek Veršič. 
Obtožnica jima očita zlorabo položaja ali 
zaupanja pri gospodarski dejavnosti, za kar 
jima grozi do enega do osmih let zapora.

Preiskave so policisti opravljali leta 2013 
zaradi več spornih poslov prodaje premične-
ga in nepremičnega premoženja, pri katerih 
naj bi prišlo do oškodovanja Klasja v višini 
več kot 11,5 milijona evrov. Na drugi strani 

pa naj bi se Ročnikova družba Millcom pri 
tem okoristila za več kot 7,7 milijona evrov. 
Obtožena sta že v začetku poletja na sodišču 
vse očitke v celoti zavrnila in dejala, da sta 
poskušala Klasje rešiti pred izvršbo, ki bi jo 
sprožil denacionalizacijski upravičenec.

Na sodišče v sredo prič niso vabili, sodni-
ca je le brala dokumentacijo iz kazenskega 
sodnega spisa. Bodo pa priče zaslišali na pri-
hodnjih obravnavah, kar štiri so razpisane še 
do konca septembra. Je pa imela obramba 
Ročnika in Veršičeve nekaj pripomb na izjave 
nekdanje prve nadzornice Klasja Irene Stanke 

Čurin, ki je pričala na eni preteklih obravnav 
in je sume kaznivega dejanja v Klasju pred 
leti tudi prijavila kriminalistom.

Pripombe so se nanašale na del njene 
izjave o seji skupščine, na kateri so pritr-
dili takšni prodaji leta 2007, na kateri pa 
Čurinova ni bila prisotna, ampak naj bi 
pooblastila Ročnika. »Seje bi se, če bi rav-
nala odgovorno, morala udeležiti,« je dejal 
Ročnikov odvetnik Stanislav Rozenstein. Na 
njeno izjavo je imela pritožbo tudi Veršiče-
va, češ da ne drži, da so Čurinovi onemogo-
čili vstop v Klasje pred leti, ampak naj bi jo 

varnostniki ustavili, ker so takrat v podjetju 
opravljali poseben pregled oziroma preso-
jo določenih standardov v proizvodnji in 
nihče od nezaposlenih dostopa v podjetje 
ni imel. Ireno Stanko Čurin bodo zaslišali 
spet prihodnji teden, v sredo.

Tako Ročnik kot Veršičeva pa sta že julija 
v svojo obrambo povedala, da je bila proda-
ja nepremičnega in premičnega premoženja 
Klasja Millcom skupini pomembna za zago-
tovitev nadaljnjega poslovanja Klasja. Kot je 
znano, je Klasje aprila leta 2015 šlo v stečaj.

SŠol

Ključno pričo bodo zaslišali še enkrat
Septembra razpisane kar štiri obravnave

če ne prijavi. V tem primeru 
najdena kolesa shranijo za 
eno leto. Če se lastniki ne 

oglasijo, imajo pravico do la-
stnine takšnih koles najditelji 

oziroma policija nato kolesa 
proda na dražbi.

Večja težava za preiskoval-
ce so organizirane skupine, 
ki kradejo točno določena 
kolesa, ki so tudi višjega 
cenovnega razreda. V teh 
primerih na terenu sledi se-
rija takšnih tatvin in ta ko-
lesa praviloma ne ostanejo 
v naši državi. Organizirane 
združbe jih namreč enostav-
no naložijo v tovornjake ali 
kombije in jih odpeljejo v tu-
jino. Najpogosteje v države 
nekdanje Jugoslavije, kjer jih 
preprodajo. Po delih pa koles 
načeloma na črnem trgu ne 
prodajajo.

Slabša kolesa, če jih sto-
rilci ne odvržejo, se včasih 
znajdejo tudi na spletnih 
straneh, kjer jih prodajo za 
nekaj deset evrov. Vendar 
so tudi kupci takšnih koles 
postali previdnejši in se za-
vedajo, da obstaja možnost, 
da je kolo, ki ga nekdo na 
spletu prodaja, ukradeno. 
Na policiji obstaja poseb-
na skupina policistov, ki 
preverjajo takšno prodajo, 
vendar je težko pričakovati, 
dodaja Naveršnik, da bodo 
na spletu našli vsako ukra-
deno kolo. Včasih se zgodi 
tudi, da nekdo, ki pred na 

Pomočnik komandirja Policijske postaje Celje Rok Naveršnik: »Na 
Celjskem je letno približno trideset tatvin koles, kar je manj kot lani in 
bistveno manj od obdobja pred desetimi leti, ko je bilo takšnih tatvin 
skoraj trikrat več.«

Za tatove koles je najpomembneje, da so njihovi podvigi čim bolj eno-
stavni. Največkrat kolesa, ki so zaklenjena, storilci kradejo s prerezom 
verige oziroma ključavnice. Zato ključavnice slabše kakovosti za ta-
tove koles niso nikakršna ovira. Priporočljivo jih je prikleniti k ograji 
za okvir kolesa in za eno od koles. Odklenjene kolesarnice vabijo tatove …  … kolesa, puščena na hodniku prav tako.
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Izsilil prednost in umrl
Minuli petek se je v Rogaški Slatini smrtno ponesrečil 

89-letni voznik osebnega vozila.
Okoli osme ure zjutraj je 42-letni voznik tovornega vo-

zila vozil iz smeri Rogatca proti Podplatu. 89-letni voznik 
avtomobila, sicer domačin, je v križišču s stranske ceste 
pri tamkajšnji trgovini zapeljal na prednostno cesto in zavil 
levo. Tako je 42-letniku izsilil prednost. V silovitem trčenju je 
89-letni voznik zaradi hudih poškodb umrl na kraju nesreče. 
Letos je to že štirinajsta smrtna žrtev prometnih nesreč na 
območju Policijske uprave Celje. Lani v enakem obdobju je 
v prometnih nesrečah umrlo trinajst ljudi.

Zapeljala s ceste
V ponedeljek se je v Plešivcu v občini Velenje zgodila huda 

prometna nesreča, v kateri se je poškodovala voznica oseb-
nega avtomobila. 69-letna ženska je vozila v smeri proti Gra-
ški Gori, nakar je zapeljala s ceste in trčila v kapelico, nato 
se je avto prevrnil na bok. Na kraju nesreče so ji pomagali 
reševalci nujne medicinske pomoči iz Velenja in tamkajšnji 
prostovoljni gasilci. Poškodovana se trenutno zdravi v slo-
venjgraški bolnišnici.

Prišla sta v njeno sobo
Mozirski policisti še vedno iščejo neznanca, ki sta pretekli 

teden v Bočni drzno okradla starejšo lastnico hiše. Neznana 
moška sta vlomila v hišo, v kateri ženska stanuje sama. V 
času vloma je ženska že spala. Zbudila se je, ko sta zama-
skirana storilca vstopila v njeno sobo. Iz nočne omarice sta 
ji ukradla kuverto z gotovino in odšla. Storilca, ki ženske 
sicer nista napadla ali poškodovala, sta visoka od 170 do 
180 centimetrov.

Kazen za kajenje v avtu
Policisti so začeli promet nadzorovati še na en poseben 

način. Od spomladi letos namreč velja prepoved kajenja v 
vozilih v prisotnosti oseb, mlajših od 18 let. Kršenje tega 
predpisa pomeni 250 evrov kazni.

Podatki kažejo, da je v Sloveniji do deset tisoč otrok 
izpostavljenih pasivnemu kajenju v vozilu. Z novim Zako-
nom o omejevanju uporabe tobačnih izdelkov in z njimi 
povezanih izdelkov je po novem prepovedano kaditi v 
vseh vozilih v prisotnosti oseb, mlajših od 18 let. Sep-
tembra bo zato potekala akcija, s katero bodo policisti v 
sodelovanju z ministrstvom za zdravje voznike opozarjali 
na škodljive učinke, ki jih ima pasivno kajenje na mla-
doletne osebe. Za opravljanje nadzora nad prepovedjo 
kajenja v vozilih ob prisotnosti mladoletnih oseb sta pri-
stojna tako policija kot občinsko redarstvo, v času akcije 
pa bodo voznike kršitelje in sovoznike opozarjali tudi s 
televizijskimi oglasi in letaki.

Eno vozilo tudi v Celje
Uprava RS za izvrševanje kazenskih sankcij je na pod-

lagi javnega naročanja prevzela 13 novih kombiniranih 
specialnih vozil. Ta bodo bodo nadomestila dotrajana 
vozila po posameznih zavodih za prestajanje kazni za-
pora, s katerimi pravosodni policisti opravljajo prevoz 
zaprtih oseb v različne zunanje ustanove, kot so sodišča, 
zdravstvene ustanove, centri za socialno delo ali upravne 
enote. Nova vozila je že prejelo več zavodov, med drugim 
imajo zdaj eno novo vozilo tudi v celjskih zaporih. Gre 
za vozila, ki so tudi varnostno preurejena na način, da 
omogočajo varen način prevoza obsojencev in priporni-
kov. Vozila imajo vgrajeno tudi vso opremo za nemoteno 
delo pravosodnih policistov.

Domači tatovi in kombiji, polni koles
Slednji so težko izsledljivi, saj je danes v Sloveniji ukradeno kolo lahko že jutri prodano v tujini

Lastniki bi si ob nakupu morali zapisati podatke o ko-
lesih in jih tudi fotografi rati. Ko pride do tatvine, oškodo-
vanci največkrat teh podatkov nimajo, povedo le znamko 
in barvo kolesa, drugih podatkov ne, kar policiji pri iska-
nju storilcev ne pomaga veliko.

primer letom ukrade kolo, 
tega na spletu prodaja na-
slednje leto. Slediti vsemu 
temu ni tako lahko.

Posnetki niso 
sporni
Ravno pretekli teden, ko 

je bilo na socialnih omrežjih 
več obvestil o tatvini koles, 
je bilo mogoče opaziti tudi 
številne videoposnetke ali 
fotografi je tatov. Gre pred-
vsem za posnetke nadzornih 
kamer. Ti pridejo policiji še 
kako prav. Od lastnika objek-
ta, kjer se tatvina zgodi, jih 
policija lahko zahteva na 
podlagi zakonodaje. To je 
nato dokaz pri kazenski 
ovadbi, tako ali tako pa ta-

kšnih posnetki pomenijo laž-
jo pot do izsleditve storilca.

»Mesta so z videonadzorni-
mi kamerami dobro pokrita, 
tudi trgovska središča, šole in 
bencinski servisi. Večina teh 
posnetkov je dobre kakovo-
sti, veliko boljše, kot je bilo 
to včasih. Pomembno je, da 
se lahko v primeru tatvine in 
posnetka tatu da razpoznati 
njegov obraz,« razlaga Naver-
šnik. Delitev teh posnetkov se 
Naveršniku ne zdi sporno. 
»Kadar gre za posnetke na 
javnem kraju, pomeni, da so 
nastali iz vidika varnosti, to-
rej ni kršena nikogaršnja za-
sebnosti,« zaključuje policist.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: GrupA

To kolo bi bilo enostavno ukrasti. Ključavnico ima, vendar je v tem 
primeru brez pomena. Storilec bi lahko s prodajo na črnem trgu zanj 
dobil zagotovo približno 40 ali 50 evrov.

Pametno.



16 Št. 36, 7. september 2017AKTUALNA PONUDBA

Trubarjeva ulica 1

www.birobit.si

tel   03 4256100
fax  03 4256124
e-naslov:info@birobit.si

E-trgovina

b2b.birobit.si

- PRODAJA PISARNIŠKEGA-POTROŠNEGA 
  MATERIALA TER BIRO-RAČUNALNIŠKE OPREME
- NAJEM TISKALNIKOV IN MF NAPRAV
- VZDRŽEVANJE BIRO-RAČUNALNIŠKE OPREME

BIRO BIT servis in trgovina d.o.o.
Teharska cesta 24,
3000 Celje

Od ponedeljka,
11. septembra, do 
vključno sobote,
16. septembra, boste 
lahko na Radiu Celje kar 
dvakrat dnevno sodelo-
vali v veliki nagradni igri 
Mosova skrivanka.

Velika nagradna igra Mosova skrivanka

Pridružite se nam na naših frekvencah

V okviru 
M o s o v e 
skrivan-
ke so se 
nam po-
leg Celj-
skega sej-
ma, ki vas 
bo vsak dan 
nagradil z dru-
žinsko vstopnico 
za 50. Mos, pridružila še 
številna druga podjetja, ki jih 
boste morali poiskati. Vsak po-

slušalec Radia 
Celje bo lahko 
odprl tri polja 
in če bo ob 
tem našel par, 
bo prejel na-

grado tistega 
podjetja, ki ga 

bo v igri odkril.
Se sprašujete, kaj 

aktualnega in zanimive-
ga vam bodo ponudili ponu-
dniki, kot so Trgovina Adamas, 
Picerija Verona, Svečarstvo 

Jelenko, Gostilna Asado, Hair 
center Darja, Kavarna Štenga, 
Vivapen, Trgovina Jelenko, rib-
nik Vrbje, Fit si center, M Style, 
Digitalna kamera, Celjska koča, 
Trgovina Čebelca in trgovina 
Kavalir?

Kako do čudovitih 
nagrad v Mosovi 
skrivanki?
Poklicali nas boste na stu-

dijski številki Radia Celje 03 49 
00 880 in 03 49 00 881. Vsak 

poslušalec bo imel mo-
žnost, da bo v polju 4 
x 4 odprl 3 polja. Pod 
vsakim poljem se 
bo skrivalo eno od 
podjetij in če boste 
našli par, bo nagra-
da izbranega pod-
jetja vaša. Pripravite 
torej svinčnike, papir 
in bodite z nami tako 
v dopoldanskem kot 
tudi v popoldanskem 
programu Radia Celje.

50. 
Mos bo na celjskem sejmišču od 12. do 17. septembra postregel s številnimi novostmi, v uredništvu Novega tednika in Radia Celje pa vam že danes v branje ponujamo po-sebno prilogo Mosovo 

Petico.
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NE PREZRITE
Naslednjič: Sedem stvari, ki vam v službi kradejo čas

Na delovnem mestu smo 
večino dneva, zato je po-
polnoma logično, da se v 
tem času soočimo z najra-
zličnejšimi čustvi: tesnoba, 
žalost, samota, radost … 
Včasih nam stvari uidejo 
iz rok. Znano?

Po zadnjih raziskavah pod-
jetja Offi ceTeam je 61 odstot-
kov vprašanih zaposlenih 
priznalo, da so čustvom pu-
stili prosto pot na prostost, 80 
odstotkov jih je potožilo, da 
na njihovo delovanje močno 
vplivajo tudi dojemanje in 
čustva njihovih sodelavcev.

Ne dovolite, da 
vas potre
Dobre stvari nas nikoli ne 

spravijo iz tira – težava so sla-
bi dogodki, ki nas največkrat 
potrejo in nam onemogočijo 
delovanje. Kako se temu iz-
ogniti in kako uiti drami, ki 
nastane zaradi tega? Nekate-
ri zaposleni službo jemljejo 
kot ventil, skozi katerega spi-
hajo vse težave, a se ne za-
vedajo, da to izredno vpliva 
tudi na vse prisotne kolege 
in nadrejene.

Svoj delavnik zato izkori-
stite za popolno odstranitev 
zasebnih težav in se osredo-
točajte le na službene stvari. 
Bodite produktivni, saj to 
pomaga vašim možganom, 
da ne izgubijo nadzora nad 
seboj. Če čutite potrebo, da bi 
z drugimi delili svoje težave 

Vodja ključnih kupcev 
(Rogaška Slatina in okolica)
Pričakujemo najmanj 3 leta de-

lovnih izkušenj v trženju/prodaji 
v mednarodnem podjetju in izku-
šnje na področju dejavnosti FMCG, 
organizacijske sposobnosti, ciljno 
naravnanost, analitičnost, fl eksibil-
nost, proaktivnost, pripravljenost 
na timsko delo, veselje do dela na 
terenu in pripravljenost na pogosta 
službena potovanja … Kozmetika 
Afrodita, d. o. o., Kidričeva ulica 
54, 3250 Rogaška Slatina. Prijave 
zbiramo do 4. 10. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Vodja prodaje v trgovini/
namestnik (m/ž), (Velenje)
Kaj lahko pričakujete, da boste 

počeli? S popolno odgovornostjo za 
prodajo boste zagotovili, da bodo 
trgovina in zaposleni pripravljeni 
na kupce, optimizirali prodajo v tr-
govini, načrtovali delo zaposlenih 
in njihov razvoj … JYSK, d. o. o., 
Tovarniška cesta 10a, 8250 Brežice. 
Prijave zbiramo do 15. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Zavarovalni zastopnik v 
pisarni (Velenje)
Delo zavarovalnega zastopnika 

poteka večinoma v pisarni, kjer pri-
dobivate nove zavarovance in nudi-
te visoko raven poprodajnih storitev 
obstoječim zavarovancem v skladu 
z našo novo fi lozofi jo. Pri delu se 

lahko zanesete na strokovno pomoč 
mentorja in vodje, ki vam bosta po-
magala na poti k uspehu in samostoj-
nosti. Avto Velenje, d. o. o., Koroška 
cesta 64, 3320 Velenje. Prijave zbi-
ramo do 3. 10. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Zavarovalni zastopnik na 
terenu (Velenje)
Delo zavarovalnega zastopnika 

poteka večinoma na terenu, kjer 
pridobivate nove zavarovance in 
nudite visoko raven poprodajnih 
storitev obstoječim zavarovancem 
v skladu z našo novo fi lozofi jo. Pri 
delu se lahko zanesete na strokov-
no pomoč mentorja in vodje, ki vam 
bosta pomagala na poti k uspehu in 
samostojnosti. Avto Velenje, d. o. 
o., Koroška cesta 64, 3320 Velenje. 
Prijave zbiramo do 3. 10. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Zavarovalni zastopnik na 
terenu (Žalec)
Delo zavarovalnega zastopnika 

poteka večinoma na terenu, kjer 
pridobivate nove zavarovance in 
nudite visoko raven poprodajnih 
storitev obstoječim zavarovancem 
v skladu z našo novo fi lozofi jo. 
Pri delu se lahko zanesete na stro-
kovno pomoč mentorja in vodje, 
ki vam bosta pomagala na poti k 
uspehu in samostojnosti. Avto-
kontrol, d. o. o., Cesta na Lavo 
1, 3310 Žalec. Prijave zbiramo do 

3. 10. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Sestavljalec plovil – strojni 
tehnik (mehatronik) m/ž 
– 2 osebi in elektrotehnik 
(mehatronik) m/ž – 2 osebi 
(Slovenska Bistrica)
Pričakujemo vsaj V. stopnjo stro-

kovne izobrazbe tehnične smeri – 
področje strojništva, mehatronike, 
avtomehanike ali elektrotehnike, 
vsaj 3 leta delovnih izkušenj na po-
dobnih delovnih mestih, prednost 
bodo imeli kandidati monterji iz av-
tomobilistične ali navtične industri-
je, zanesljivost, natančnost in razvite 
ročne spretnosti, zmožnost timskega 
dela, … Quadrofoil, d. o. o., Partizan-
ska ulica 38, 2310 Slovenska Bistrica. 
Prijave zbiramo do 1. 10. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Poslovodja v Celju in 
modna/-i svetovalka/-ec v 
Ljubljani (Celje)
Ste komunikativni, samoza-

vestni, prijazni, z občutkom za 
modo? Če imate poleg tega še iz-
kušnje v maloprodaji in dobro go-
vorite nemški jezik, vas vabimo, da 
se prijavite na prosto delovno me-
sto za poslovodjo ali modno/-ega 
svetovalko/-ca. Jones trgovina, d. 
o. o., Ulica Staneta Rozmana 16, 
9000 Murska Sobota. Prijave zbi-
ramo do 20. 9. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Vodja prodajnega področja za 
izbrana tržna področja kupcev 
(območje Koroške, Savinjske, 
Štajerske in Prekmurja)
Prevzeli boste odgovornost za 

razvoj oblikovanega portfelja sre-

dnje velikih in velikih poslovnih 
strank v izbranih industrijskih pa-
nogah oziroma tržnih področjih. 
Vaša naloga bo tako razvoj obsto-
ječega portfelja kot pridobivanje 
novih kupcev znotraj teh tržnih 
področij. Zavas, d. o. o., Špruha 
19, 1236 Trzin. Prijave zbiramo do 
29. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Inženir tehnične podpore in 
prodaje (Slovenj Gradec)
Pričakujemo izobrazbo univer-

zitetnega diplomiranega inženirja 
elektrotehnike za energetiko, vsaj 
5 let delovnih izkušenj, morebi-
ten strokovni izpit za odgovorne-
ga vodjo del ali odgovornega elek-
tro projektanta, znanje Autocada. 
Elektro Štumpfl , d. o. o., Glavni 
trg 47, 2380 Slovenj Gradec. Pri-
jave zbiramo do 23. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Direktor prodaje (Gomilsko)
Glavne naloge delovnega mesta: 

vodenje tima, zasnova in izvedba 
prodajne politike, prodajnih akcij, 
kreiranje cenovne politike, izde-
lava kalkulacij, kreiranje plačilne 
politike in sledenje terjatvam ter 
izvedba izterjav, izdelava prodaj-
nih načrtov … Silco, d. o. o., Šen-
trupert 5a, 3303 Gomilsko. Prijave 
zbiramo do 15. 9. 2017. Podrobno-
sti na www.mojedelo.com.

Kuhar (Zreče)
V Termah Zreče iščemo nove so-

delavce. Če ste kuhar (M/Ž), se pri-
javite. Unior, d. d., Kovaška cesta 
10, 3214 Zreče. Prijave zbiramo do 
15. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Natakar (Zreče)
V Termah Zreče iščemo nove 

sodelavce. Če ste natakar (M/Ž), 
se prijavite. Unior, d. d., Kovaška 
cesta 10, 3214 Zreče. Prijave zbira-
mo do 15. 9. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Samostojni kuhar m/ž 
(Nazarje)
Vaše delo bodo predstavljali sa-

mostojna priprava toplih in hla-
dnih obrokov, priprava dodatne 
ponudbe, deljenje hrane na delil-
ni linji, razvoz hrane. Slorest, d. 
o. o., Verovškova ulica 55a, 1000 
Ljubljana. Prijave zbiramo do 
30. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Jedrar (Žalec)
Kratek opis del: ročna in stroj-

na izdelava jeder, barvanje jeder, 
priprava peščenih mešanic za je-
dra, priprava premazov za jedra in 
nadzor viskoznosti … Omco Feniks 
Slovenija, d. o. o., Cesta žalskega 
tabora 10, 3310 Žalec. Prijave zbi-
ramo do 10. 9. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Monter senčil na terenu 
(Slovenija)
Vaši delovni nalogi bosta monta-

ža rolet in senčil na terenu, opravlja-
nje servisov za proizvode iz progra-
ma slovenskega proizvajalca rolet 
senčil ter oken … Rolete Kosec, d. o. 
o., Steletova ulica 4, 1234 Mengeš. 
Prijave zbiramo do 23. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Kako se izogniti čustvenim izpadom 
na delovnem mestu

KARIERNI
SEJEM
MojeDelo.com
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in se z njimi povezali na pri-
jateljski ravni, pojdite skupaj 
na malico, družite se po de-
lovnem času … Le ne dovolite 
si, da bi svoje osebne težave 
prinašali v službo, če vam to 
škodi.

Svoja čustva 
predelajte, preden 
spregovorite
Ohranjanje profesionalno-

sti pri reševanju ključnih ži-
vljenjskih težav je vodilo do 
uspeha. Pomembno je, da 
razumete vzroke za vzpone 
in padce ter veste, kako se 
nanje odzvati.

Kako se odzovete, ko vas 
kritizirajo? Napadete tistega, 
ki vam nekaj izreče, ali iščete 
krivca v drugih ljudeh? Kako 

se odzovete, ko vam izrazijo 
pohvalo? Jo delite z drugimi 
sodelavci ali zasluge pripisu-
jete njim? Poskusite predelati 
tako pozitivna kot negativna 
čustva tako, da jih zapišete 
na list papirja. Že če jih boste 
poimenovali in jim pripisali 
pomen, jih boste lažje nad-
zorovali. Obratno stanje, ko 
nimate nadzora nad čustvi, 
vas prisili, da se odzovete sa-
modejno, kar marsikdaj vodi 
do neprofesionalnosti.

Delite, a ne 
preveč
V obdobju, ko imate veliko 

čustvenih težav, ljudje opazi-
jo, da ste odsotni. Največkrat 
rečejo: »Ti pa nisi pravi.« Kljub 
temu da ne mislite tako, ste 

velikokrat bolj transparentni 
in večkrat nevede pokažete, 
da vas nekaj muči, a nihče ne 
ve, kaj je ključen razlog, da 
se počutite tako. Ravno zara-
di tega si ljudje v svoji glavi in 
na podlagi govoric v kolektivu 
ustvarjo lastno zgodbo, ki naj-
večkrat ni resnična. V izogib 
temu jim povejte le splošno 
težavo, zakaj ste takšni, kot 
ste. Ne pojdite v podrobno-
sti, če ne želite, da vedo vse o 
vas, saj jim bo že srž problema 
vzbudila dovolj razumevanja 
za vaše obnašanje.

Izberite zaupnika
Agresivna fi lozofi ja, kot je 

»nisem tukaj, da bi ustvar-
jal nova prijateljstva«, velja 
zgolj za resničnostne šove, 
ne pa tudi za delovno okolje, 
kjer se morate z ljudmi, s ka-
terimi preživite več kot osem 
ur, dobro razumeti. Že izo-
gibanje perečim temam, kot 
so vera, politika, zdravstvena 
prepričanja, fi nance, droge 
v družini …, lahko zmanjša 
nepotrebne spore med zapo-
slenimi. Prav tako se izogi-
bajte opravljanju drugih in 
širjenju napačnih informacij, 
saj vas bodo kmalu povezo-
vali s prenašalcem laži. Na-
mesto tega raje premislite, 
kdaj in komu povedati o 
ključnih mejnikih v svojem 
življenju, kot so zaroka, po-
roka, nosečnost. A preden se 
tega lotite, dobro premislite, 

kako lahko to razkritje vpliva 
na vašo kariero.

Razložite, kaj 
želite
Četudi ne želite deliti vseh 

osebnih informacij s svojimi 
sodelavci, razmislite, ali za 
svoje boljše počutje ne po-
trebujete ravno njihovega 
razumevanja. Morda bi vam 
bilo lažje, če jim poveste, kaj 
vas muči, in od njih dobite 
določeno mero tolažbe ozi-
roma spodbudnih besed, ki 
vam bodo dale zagon.

Če dobite občutek, da se 
sodelavci preveč ubadajo z 
vašo težavo in s tem odpirajo 
nove in nove rane, jim pri-
znajte, da bi raje videli, da 

tega med službenim časom 
ne omenjajo, saj ste na delo 
prišli opravljat svoje delovne 
naloge, ne jokati.

Priznati si morate, da se 
vedno ne odzovete tako, 
kot je zapisano v učbeni-
kih, a v takšnih primerih 
ne bodite preveč strogi do 
sebe. Izogibajte se stresu in 
spornim situacijam vedno, 
ko je to mogoče. Uporabite 
pozitivno miselnost, medi-
tacijo in globoko dihajte, 
da se osredotočite na svoja 
čustva in nadzor nad njimi. 
Vprašajte za pomoč, ko vi-
dite, da sami ne morete več 
naprej.

ANJA DAMJANOVIĆ
MojeDelo.com
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Grmova na sedmem mestu
Celje: Drsalni klub Celje je gostil medna-

rodno tekmovanje Slovenia Open. Nastopili 
so drsalci in drsalke, ki se pripravljajo na 
zimske olimpijske igre v Pjongčangu. 26-le-
tna Celjanka Daša Grm je osvojila sedmo 
mesto. Med nedeljskimi prostimi programi 
so organizatorji zabeležili rekordno število 
gledalcev.

Kljubovali odličnim
Rogaška Slatina: Slatinčani so na med-

narodnem turnirju osvojili drugo mesto. Po 
izjemnem preobratu so v polfinalu premagali 
zagrebško Cedevito s 77:72 (Nikolič, Batur 
19). V finalu so s 84:82 izgubili s turškim 
Gaziantepom (Batur, Šantelj 17, Fon 15), 
a kljub temu zadovoljili trenerja Damjana 
Novakoviča.

Tekmeci Zlatoroga in Tajfuna
Dunaj: V avstrijski prestolnici so opravili 

žreb skupin v regionalnem košarkarskem 
pokalu Alpe Jadran. Laški Zlatorog bo igral 
v skupini A; v njej so še Praga, slovaška Pri-
evidza in Hallmann Vienna. Tekmeci šen-
tjurskega Tajfuna v skupini B pa so češki 
Dečin, Komarno iz Slovaške in madžarski 
Körmend.

Šampion dobro štartal
Celje: Po treh krogih v 3. slovenski nogome-

tni ligi sever sta na vrhu lestvice celjski Šampi-
on in Dravograd s po sedmimi točkami. Celjani 
so v Šmarju pri Jelšah zmagali s 7:0, tri gole je 
dal Jetmir Torra, Dravinja je peta, v sosedskem 
derbiju se je z Zrečami razšla z 1:1. Vodstvu 
prvoligaša Celja še ni uspelo predstaviti novega 
trenerja Dušana Kosiča. (DŠ)

Slovenski šport je v pe-
tek dobil novega junaka, že 
naslednji dan so Mihaelu 
Žganku, ki je postal svetov-
ni podprvak v kategoriji do 
90 kg, pripravili sprejem v 
Grižah. Podobnega kot pred 
sedmimi leti Luciji Polavder 
in Rokiju Drakšiču. Slednji 
je Mihaela pripeljal v kabri-
oletu – vodni curki iz gasil-
skih cevi so nesli malce po-
strani in oba sta bila mokra. 
Smejala se je tudi Lucija, 
prva Mihaelova učiteljica 
juda na osnovni šoli.

»Nikoli ne bom pozabil tvo-
je medalje, Miha,« je za smeh 
poskrbel Drakšičev oče. »Ti si 
bil v petek v finalu, jaz pa sem 
šel v ›penzijo‹,« 23-letnega bor-

ca iz Griž, inženirja živilstva 
in prehrane, je ob tatamijih 
odlično vodil trener Igor Tr-
bovc. Žgank je ugnal prvega 
nosilca in evropskega prvaka 
Srba Kukolja, v četrtfinalu 
tudi branilca naslova svetov-
nega prvaka in bronastega z 
zadnjih olimpijskih iger Ko-
rejca Gwaka, v finalu pa je 
po čudni sodniški odločitvi 
klonil proti 21-letnemu Srbu 
Majdovu.

V vaši kategoriji je bilo 72 
borcev. Slovenija je bila po 
vaši in Tinini zaslugi deveta 
med vsemi državami, pred 
Rusijo, Gruzijo, Kubo … Bi 
vi zjutraj, pred tekmo, vzeli 
srebrno medaljo, če bi vam 
jo ponudili?

Tina Trstenjak je v katego-
riji do 63 kg osvojila srebrno 
medaljo. Ne gre spregledati, 
da je 27-letna Celjanka tik 
pred sklepno borbo nastopi-
la v skoraj devetminutnem 
polfinalu s kitajsko tekmico 
in da je v madžarsko me-
tropolo prispela s poškodbo 
noge, ki je bila posledica za-
strupitve.

Ko ji je noga pod kolenom 
močno otekla, ji je izraelski 
zdravnik svetoval podrobni 
pregled. Iz Budimpešte sta jo 
na infekcijski oddelek celjske 
bolnišnice prepeljala oče Boris 
in mama Silva.

Kaj so ugotovili zdravniki?
Po preiskavah je bilo jasno, 

da gre za bakterijo. Ob stro-
gem počitku in hlajenju noge 
sem zaužila tablete proti bo-
lečinam in antibiotik, ki je 
kmalu storil svoje. Kasneje je 
šlo na bolje. Vse kaže, da bo 
težava premagana.

V dopoldanskem sporedu 
ste premagali Španko Caba-
no, Avstrijko Krssakovo in v 
četrtfinalu Britanko Livesey. 
Je bilo kaj posebnosti?

Po gladki zmagi nad Španko 
je bilo naporno z Avstrijko in 

Srebrna penina imela okus po zlati
Tudi pomanjkanje sreče preprečilo pohod povsem na vrh

Tina Trstenjak je v Bu-
dimpešto, na prizorišče 
svetovnega prvenstva, pri-
šla kot aktualna olimpij-
ska, svetovna in evropska 
prvakinja. Zdaj ni več prva 
na svetu, je pa druga. Naj-
bolj pomembno, daleč naj-
bolj pomembno je dejstvo, 
da se njeno zdravstveno 
stanje izboljšuje. Glede na 
strahotne bolečine vnete 
noge je lahko zadovoljna 
s srebrom. Njen polfinal-
ni dvoboj z Kitajko Yang 
je bil herojski. Z zmago in 
zagotovitvijo odličja se je 
glede junaštva pridružila 
nepozabnima Petri Majdič 
in Ani Velenšek.

Tinina medalja je iz dne-
va v dan pridobivala na teži 
oziroma na žlahtnosti. Njen 
sotekmovalec pri JK Z´dežele 
Sankaku Mihael Žgank je bil 
v povsem obrnjeni vlogi. Po 
razočaranjih na olimpijskih 
igrah in letošnjem evropskem 
prvenstvu sploh ni sodil v 
širši krog kandidatov za me-
dalje, a je v petek »pretepel« 
vse, skoraj vse tekmece. Če bi 
mu zjutraj ponudili bron, bi 

ga takoj zgrabil. Še po koncu 
finalne borbe je videl zlato 
barvo - sprijazniti se je moral 
s srebrno. Do popolnosti je 
manjkala morda le roka ob te-
lesu. A jo je dvignil in sodni-
kom nakazal, da je tekmec … 
To je v judu strogo kaznova-
no. Nemudoma je padla od-
ločitev, da je Žgankov sestop 
z borilnega prostora točkovan 
s kaznijo, kar je v podaljšku 
pomenilo poraz.

Še mladinsko EP
Na sprejemu na Lopati 

je bil tudi predsednik JZS 
Darko Mušič: »Gre za veli-
časten dogodek za športno 
Slovenijo. Za veliko zgodbo 
se zahvaljujem Marjanu Fa-
bjanu. Svetovna judo zve-
za je podpisala pogodbo s 
CNN in naš šport bo še bolj 
prepoznaven,« Pred vrati je 
mladinsko EP v Mariboru, 
»Začelo se bo 15. septem-
bra. Po uvrstitvi NK Ma-
ribor v ligo prvakov smo 
imeli logistični zaplet, ki pa 
smo ga z vodstvom kluba 
že rešili.« Nastopili bosta 
dve judoistki celjskega klu-

Prvi je od petih predstav-
nikov Sankakuja nastopil 
Matjaž Trbovc (do 60 kg), 
ki ga je v uvodnem krogu 
po izenačeni borbi izločil 
Uzbekistanec Tilovov. Kla-
ra Apotekar (do 78 kg) se 
je tudi poslovila v prvem 
krogu, Anka Pogačnik (do 
70 kg) pa v drugem. Obe 
sta naleteli na kasnejši pr-
vakinji, Brazilko Aguiar in 
Japonko Arai.

Z leve so Igor Trbovc, Mihael Žgank, Tina Trstenjak, Marjan Fabjan in Darko Mušič.

ba, Klara Apotekar, ki sodi 
med favoritinje v kategoriji 
do 78 kg, in Lia Ludvik do 
63 kg.

Urška še pomaga
Marjan Fabjan je predsta-

vil zastavico z grbom naju-
spešnejše krajevne skupno-

sti na svetu, KS Ostrožno. 
Na njej so štiri zvezdice, ki 
ponazarjajo Urško Žolnir, 
Lucijo Polavder, Tino Trste-
njak in Ano Velenšek, ter 
pet olimpijskih krogov kot 
pet medalj, ki so jih osvojile 
na OI. O SP je dejal: »Medalji 
povesta vse. Zdaj smo tudi v 

moški konkurenci velesila, 
za Drakšičem in Gombocem 
se je izkazal Žgank. Dejan-
sko smo tovarna medalj.« Ali 
Urške Žolnir ni več v stro-
kovnem štabu? »Ona se mora 
posvetiti družini. Marsikdo 
se ob meni zlomi. Težko je 
slediti mojemu ritmu. No, 

tu ne ciljam na Urško. Z njo 
nisva imela prav nobenega 
spora. Še vedno vodi jutranje 
treninge, med šesto in osmo 
uro.« Morda se bo priključil 
Roki Drakšič. »Preskusiti ga 
moram. V vlogi trenerja še ni 
bil. Bomo videli.« Fabjan je 
vnovič izdal recept za uspeh, 
a ga vsi preslišijo: »V mlajših 
selekcijah nimamo prav no-
benih uspehov, pri kadetih 
jih je nekaj, šele v mladin-
ski konkurenci ›izplavajo‹ 
bodoči šampioni. Še bomo 
presenečali!«

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

»Antibiotik je kmalu 
prijel!«

»V Varšavi velik dvom«

NA KRATKO

odločila je šele zlata točka v 
podaljšku. Težav z Britanko 
nisem imela, začele so se z 
dvobojem s kitajsko naspro-
tnico.

Junxia Yang je med ma-
ratonskim dvobojem uspela 
izvleči vašo roko in sledil je 
vzvod. Niste se predali. Vas 
je bolelo?

Moja roka je bila že pov-
sem iztegnjena. Če bi me 
zelo bolelo, bi predala borbo. 
Bolečina je bila znosna in sem 
zdržala, se izvlekla in nadalje-
vala boj.

V finalu je bila boljša 
Francozinja Clarisse Agbe-
gnenou. Prebrali smo, da 

je bil obračun starih znank 
zaključnih dvobojev velikih 
tekmovanj tokrat izrazito 
enostranski in da niste na-
šli načina za resen boj ter 
da ste si po slabih treh mi-
nutah nabrali tri kazni, ki 
so pomenile tudi predčasen 
konec tekme. Avtorju ne gre 
zameriti, ozadje ni bilo zna-
no, kajne?

Res je. Moje težave so se 
kopičile ena za drugo. Na 
glavi sem imela veliko bu-
ško, roka ni bila več prava, 
potem pa še noga … Nisem 
več zmogla, čeprav sem se 
trudila.

DEAN ŠUSTER, foto: IJF

Nemudoma, prav gotovo. 
A moram priznati, da sem bil 
po razpletu finala razočaran. 
Zavedal sem se, kako blizu 
naslova svetovnega prvaka 
sem bil. Toda prva medalja 
za moški judo na svetovnih 
prvenstvih je vendarle never-
jeten uspeh.

V Riu ste bili v ozadju, saj 
ste izpadli že v uvodnem 
krogu proti Srbu Kukolju. 
Toda on je letos postal evrop-
ski prvak. Je judo krut, ker 
ne poznamo moči tekmecev?

Na olimpijskih igrah sem 
dejansko ostal v senci zaradi 
takojšnega poraza. A že uvr-
stitev na igre je velik uspeh. Po 
novih pravilih se nanje lahko 
prebije zgolj 18 tekmovalcev v 
določeni kategoriji. To bi mo-
rali upoštevati.

Delovali ste izvrstno tele-
sno pripravljeni.

Saj sem bil že na letošnjem 
evropskem prvenstvu, kjer 
sem takoj izpadel. V Varšavi 
se je porodil velik dvom. Spra-
ševal sem se, ali sem sploh 
lahko še bolje pripravljen. Po 
prepričevanju trenerjev sem 
se odločil, da še bolj odločno 
pristopim vadbi. Na treningih 
sem dodal še kanček truda. 
Za medaljo sem iztisnil vse 
iz sebe.

DEAN ŠUSTER, foto: IJF
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Celje še vedno 
zakon v Velenju

Uvodna uradna obračuna v novi sezoni so rokometaši 
Celja Pivovarne Laško opravili z odliko. V prvem krogu 
mednarodne regionalne lige so v slovenskem derbiju v 
Rdeči dvorani ugnali Gorenje s 25:22.

»Branč je car za nas …« je dejal eden izmed otožnih do-
mačih gledalcev. Florijani so dolgo vzklikali trenerju Celja 
Branku Tamšetu. Odbil je vse nizke in manj nizke udarce iz 
nasprotnega tabora. Srečanje je minilo v znamenju odličnih 
obramb, med napadalci je izstopal odločni levičar Žiga Mla-
kar, ki je »zabil« kar osem golov, skoraj tretjino svoje ekipe.

»Pivovarji« so nato odpotovali še v Slovenj Gradec in osvo-
jili prvo lovoriko v novi sezoni. Slovenski superpokal jim je 
pripadel že šestič. Mariborski Branik jim je povzročil nekaj 
preglavic (6:10), a ko so v drugem polčasu prišle njihove mi-
nute, dvomov o zmagovalcu ni bilo. Končni izid je bil 32:15.

DEAN ŠUSTER, foto: SHERPA

Turnir slovenskega po-
kala za hokejiste bo od 
danes do nedelje v Celju. 
V ponedeljek je Hokejska 
zveza Slovenije na Starem 
gradu opravila žreb parov. 
Gostitelji turnirja, hokejisti 
Celja, se bodo drevi (20.00) 
pomerili s Slavijo.

Morda bo v pokalu več sre-
če z Založani. Lani in predla-
ni je v boju za tretje mesto v 
državnem prvenstvu ni bilo.

Tudi Ogrizek
Razplet je v imenitnem 

okolju komentiral predse-
dnik HK ECE Celje Milan 
Rajtmajer, ki je iz steklene 
krogle najprej izvlekel listič z 
imenom svojega kluba: »Po-
nosni smo, da nam je zveza 
zaupala organizacijo turnir-
ja. Gre za velik zalogaj, da-
nes in jutri bo v Celju osem 
klubov. S Slavijo pričakujem 
težko, hudo borbo. Oboji 
smo vadili približno mesec 
dni in imamo nekaj spre-
memb v ekipah. Možnosti za 
preboj v polfinale so 50-50.« 
Še vedno je vesel dejstva, da 
bodo v celjskem napadu zno-

Tekmica znova Slavija
V Celju vsi slovenski hokejski klubi

Na Starem gradu so žreb izpeljali (z leve) Milan Rajtmajer, predsednik HZS Matjaž Rakovec, član strokov-
nega sveta HZS Bogdan Jakopič in Julija Blazinšek.

Žiga Grahut: »Vse naše tekme s 
Slavijo so bile zanimive na takšen 
ali drugačen način.«

va igrali (oziroma še naprej) 
Tim Ograjenšek, Nejc Kaste-
lic in Aljaž Ogrizek.

Magnet za 
gledalce
Glavno nalogo je vodstvo 

kluba vendarle opravilo, ko 
je v nadaljevanje sodelovanja 
prepričalo »liderje« ekipe Da-

vorja Rakanoviča, Žigo Gra-
huta in Roka Lebra. Kapetan 
Grahut je dejal: »Kaže, da 
nam je Slavija usojena. Lah-
ko se ji maščujemo za poraz 
v končnici državnega prven-
stva. Je magnet za gledalce, 
vse tekme so bile zanimive 
na takšen ali drugačen na-
čin. Upam, da nam bo v leto-

šnjem državnem prvenstvu 
končno uspelo osvojiti tako 
želeno tretje mesto. V med-
narodni ligi se bomo skušali 
povzpeti na vrh, čeprav se je 
beograjska Crvena zvezda 
zelo okrepila.« Njegov brat 
Nik je član Olimpije, a bo z 
dvojno registracijo igral tudi 
za Celje.

Rojšek 
optimističen
Pokalni turnir bo da-

nes odprl gorenjski derbi 
med Triglavom in Bledom 
(16.30). Jutri se bosta med 
seboj pomerili jeseniški eki-
pi, Sij Acroni in Mladi Jese-
nice, ter Maribor in Olimpija, 
Celjani bi v primeru zmage 
proti Slaviji nato v soboto v 
polfinalu igrali z Jeseničani. 
»Razplet prve uradne tekme 
v sezoni je negotov. Mi sicer 
ne razmišljamo o ničemer 
drugem kot o zmagi. Me-
nim da bo današnji obračun 
drugačen od zadnjega, ki je 
bil prav tako v Celju,« je po-
vedal trener Rok Rojšek, ki 
je dobil informacije, da so se 
Slaviji pridružili mladi igral-
ci iz Olimpije in Jesenic. »Mi 
smo nekaj izgubili, obenem 

pa se nam igralci vračajo v 
zadnjih dneh. Moramo biti 
optimisti,« je zaključil Roj-
šek. Med zadnjim obraču-
nom Celja in Slavije so pele 
pesti. Polfinalni tekmi bosta 
v soboto ob 16.30 in 20.00, 
sklepno dejanje, v katerem 
gre pričakovati Jeseničane in 
Ljubljančane, pa bo v nede-
ljo ob 18.00.

Proti 70-letnici
Kroglice sta vlekla na-

debudna hokejista Timi in 
Julija. Blazinškova je že po-
memben člen v celjski ženski 
ekipi. Njen trener je Matjaž 
Zupanc, v državnem prven-
stvu se bo merila z Olimpijo 
in Triglavom. Večina idej in 
pobud prihaja iz glav pred-
sednika Rajtmajerja in pod-
predsednika Vida Valenčaka, 
od gostiteljstva prijateljske 
tekme med Slovenijo in Ma-
džarsko, ki je bilo odlično 
izpeljano, do organizacije 
pokalnega turnirja, obudi-
tve ženske ekipe … Zbrali so 
ekipo fantov do 16 let, zdaj 
manjka le še »osemnajstka«. 
Člansko moštvo bodo dopol-
nili še z enim ali dvema bra-
nilcema. Bliža se proslava ob 
70. obletnici igranja hokeja 
v Celju. Zbiranje in urejanje 
materialov za priložnostno 
knjižico so zaupali Borutu 
Batagelju.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

Popravek
V prejšnji številki nam jo je zagodel tiskarski škrat in iz-

gubila se je vejica. Pravilno se stavek tako glasi: »V celjskem 
taboru se spremembe vrstijo, od novega grba kluba, rožnatih 
dresov za tekme na gostovanjih, v televizijski reklami silno 
(sramotno) podrejene vloge, izposojenih igralcev na ključnih 
mestih, ki jih bodo vzgajali za druge …«

Rosno mlad Filip Pirc Kolar želi 
uspeti v boksu

Mlad celjski športnik Filip 
Pirc Kolar, učenec devetega 
razreda Osnovne šole Lava, 
je boks začel vaditi pred 
približno tremi leti. Tedaj je 
njegov oče Boštjan Pirc od-
peljal prijatelja, dva metra 
visokega Vahidina Mehme-
dovića, na Ptuj k trenerju 
Ivanu Pučku starejšemu.

Kmalu je Filip izrazil željo, 
da bi poskusil z boksanjem. 
Po nekaj mesecih vadbe ga je 
Pučko pohvalil in dodal, da 
zelo dobro razume osnovne 
zahteve boksa. Priznal je, da 
gre za zelo obetavnega fan-
ta. Dva meseca je Filip vadil 
dvakrat ali trikrat na teden, 
nato je hotel na trening vsak 
dan. Želja se mu je uresniči-
la in že poltretje leto se poti 
v telovadnici in ringu prav 
vsak dan. Boks je vzljubil 
v popolnosti in zdaj ga kaj 

drugega bolj malo zanima. 
Tekmuje za svoj matični 
klub, Boks klub Ring Ptuj.

Doslej je imel že pet borb. 
Štirikrat je zmagal, dvakrat s 
»knock-outom«. Edini poraz 
je doživel po sporni sodniški 
odločitvi (1:2), ko je bil nje-
gov nasprotnik tri leta starejši 
in pet kilogramov težji. Filip 
ima trenutno 88 kilogramov. 
September bo posvečen 
pripravam na evropsko ka-
detsko prvenstvo 2018. Na 
mednarodni sceni želita tre-
nerja Ivan Pučko in Ivan Puč-
ko mlajši preveriti kakovost 
14-letnega Filipa.

Uvideli so, da precej izstopa 
v svoji generaciji na Ptuju. Oče 
se je odločil, da bosta obiska-
la profesionalni kamp v ZDA, 
in sicer v Big Bear Laku v 
Kaliforniji. V njem vadi eden 
najboljših trenutno aktivnih 

V soboto bo pred picerijo Oliva v Celju boksarski turnir 
Pokal Medilip Sankaku 2017. Pripravil ga bo Boks klub 
Medilip Sankaku Celje v sodelovanju z Boksarsko zvezo 
Slovenije. Predstavili se bodo člani celjskega kluba, na-
stopili bodo še nekateri najboljši slovenski boksarji in 
tujci. Borbe se bodo začele ob 17. uri, ogled bo brezplačen.

Žiga Mlakar je bil v Velenju 
domala nezaustavljiv.

Filip Pirc Kolar se je fotografiral z Abelom Sanchezom.

boksarjev, tudi Filipov idol, 
Genadij Genadijevič Golov-
kin (GGG), »zver iz Kazah-
stana«. »Z nama je odpotoval 
nekdanji jugoslovanski repre-
zentant v judu Jaka Oštir, s 
katerim že dlje časa poslovno 
in športno sodelujeva. On je 
pravzaprav predlagal odhod 
v ZDA. Osmega avgusta smo 
v Big Bear Lakeu, ki leži na 
2.058 metrih nadmorske viši-
ne, vzpostavili stik z Abelom 
Sanchezom, odličnim trener-
jem, Mehičanom, pod čigar 
okriljem je vadilo že petnajst 
svetovnih prvakov,« pravi Bo-
štjan Pirc. Najprej je zavrnil 
prošnjo, da bi testiral Filipa. 
Nato jih je napotil k mene-
džerju Tomu Loeflerrju. Ta 

jim je ustregel. »Sanchez je 
po testiranju dejal, da v svoji 
tridesetletni profesionalni ka-
rieri še ni videl takšnega bo-
ksarja pri 14 letih. Z Loefller-
jem imamo dogovorjeno, da 
ga obiščemo v drugi polovici 
tega meseca v Nemčiji.«

Filip je visok 178 centime-
trov. Že zgodaj je vzljubil igre 
z žogo in še vedno se zelo do-
bro znajde v njih na šolskih 
tekmovanjih, posebej v košar-
ki in odbojki. Ima zelo visoke 
cilje. Omenja celo osvojitev 
medalje na olimpijskih igrah 
leta 2024, želi uspeti tudi v 
profesionalnem boksu.

DEAN ŠUSTER
Foto: GrupA
osebni arhiv
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Velika bolečina je v naših srcih. Tiho si odšla, naša 
najdražja in nenadomestljiva mamica, partnerka, 

hči, sestra in vnukinja

ANDREJA 
DOBROTINŠEK

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sode-
lavcem, sošolcem, sostanovalcem in vsem, ki ste jo 

spremljali na njeni mnogo prerani zadnji poti.
Prisrčna hvala za vsa izrečena sožalja, podarjeno cve-
tje in številne sveče, ki jih bomo prižigali v spomin 

nate, ljuba Andreja.
Tvoji najdražji

p

Pošle so ti moči, 
zaprl trudne si oči. 

Bolečine več ne trpiš, 
zdaj v tihem grobu mirno spiš, 
a v naših srcih še naprej živiš.

Z A H VA L A

V večnost je odšel dragi brat 
in stric

RUDI LAVRIHA
iz Škarnic 13, Dobje pri Planini

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, izrazili sožalje ter darovali sveče, cvetje in za 
svete maše. Zahvaljujemo se pogrebnemu zavodu 
Žalujka, gospodu Petru Frecetu za govor in odigra-
no žalostinko ter gospodu župniku Janezu za lepo 

opravljen cerkveni obred.
Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči vsi njegovi
1659

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre … 

le daleč, daleč je …

Z A H VA L A

V 89. letu nas je 
nepričakovano zapustil 

dragi mož, ata, opi

FRANCI KVAS
iz Medloga 24, Celje 

(21. 1. 1929 – 27. 8. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, so-
sedom, sodelavcem in znancem za izraženo sožalje 
in tolažbo, darovano cvetje in sveče ter spremstvo 

na njegovi zadnji poti.
Hvala gospodu župniku za lep obred, govornici za 
ganljive poslovilne besede in pevcem za prelepo 

petje.

Žalujoči: žena Marija ter hčerki Elvira in 
Melanija z družinama

1663

MOTORNA 
VOZILA

PRODAM

PANDO 4 x 4, registrirano in vozno, pro-
dam. Telefon 041 518-195.� 1621

CORSO, letnik 2007, registrirano, prevože-
nih 55.000 km, prodam. Telefon 040 
373-687.� 1697

STROJI

PRODAM

VILE za prenos okroglih bal prodamo. 
Telefon 041 807-853.� 1690

LESENO mizarsko delovno mizo, »hobl-
pank«, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 031 447-723.� 1689

Naročniki Novega tednika boste lahko naročniške ugodnosti za leto 
2017 – 4 male oglase v Novem tedniku do 10 besed in 2 čestitki s 50-od-
stotnim popustom na Radiu Celju – izkoristili izključno s svojo naročniško 
kartico ali naročniško položnico in s svojim osebnim dokumentom.

Naročniške bonitete, ki niso prenosljive, lahko koristijo samo naroč-
niki Novega tednika, ki imajo poravnane svoje obveznosti.

Neizkoriščene ugodnosti se v naslednje leto ne prenašajo.
Uredništvo NT&RC

www.zav-sava.si

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Torpedo, Uni-
verzal, Štore ali Tomo Vinkovič, letnik 
ni pomemben, kupim. Telefon 031 
562-809.� p

POSEST

PRODAM

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Prodam hišo, letnik 1985, 112 m² 
stanovanjske površine, k + p + m, v 
celoti obnovljeno, zemljišče 839 m², 
velik vrt, 200 m od glavne ceste Celje–
Rogaška Slatina. Telefon 070 769-102.
� 1561

HIŠO, gospodarsko poslopje, 3.500 m² 
zemlje, Vinska Gorica 31 a, Dobrna, 
prodam. Telefon 041 546-761.� 1570

PLANINSKA vas, občina Šentjur. Ugodno 
prodamo starejšo hišo s hlevom, 
zemljiščem (6.000 m²) in gozdom 
(2.500 m²). Hiša stoji na lepi lokaciji, 
elektrika, voda, telefonski priključek 
in asfalt do objekta. Cena 39.900 EUR. 
Informacije po telefonu 041 599-185.
� 1651

HIŠO v Šentjurju, Nova vas, blizu avto-
busne in železniške postaje, št. ener-
getske izkaznice 2015-317-224-17261, 
prodam. Cena po dogovoru. Telefon 
041 853-581.� 1666

SAMOSTOJNO hišo, K + P + M, dve stano-
vanji, Dramlje, 2 km od AC, 284 m², 
sončna, ograjena parcela, 850 m², vsi 
komunalni priključki, prodam. Telefon 
041 661-844.� p

LAŠKO, Plazovje. Prodava stanovanjsko 
hišo (Plazovje 13, 3270 Laško), 
grajeno med 1993 in 2000, skupne 
stanovanjske površine približno 83 
m² (klet + pritličje), staro stanovanj-
sko hišo, zemljišče pod stavbo 50 m² 
in gospodarski objekt z nadstrešnico v 
izmeri približno 54 m², kmetijskega in 
stavbnega zemljišča približno 17.400 
m², priključki: voda, elektrika. Skupna 
cena 79.900 EUR. Izdelan je izkaz 
energijskih lastnosti stavbe. Telefon 
041 708-198.� n

CELJE. Prodam stanovanjsko hišo v Celju, 
Opekarniška cesta, površina 237,80 
m² (klet, pritličje, nedokončana man-
sarda). Ogrevanje na kurilno olje, ra-
diatorsko. Priključki: elektrika, voda, 
telefon, velikost parcele 450 m². Stav-
ba ima izdano energetsko izkaznico 
stavbe št. 2016-145-162-42035. Pro-
dajna cena 126.000 EUR. Telefon 041 
708-198.� n

ODDAM

KMEČKO hišo oddam v najem mlajši 
kmečki družini. Okolica Rimskih Toplic. 
Telefon 041 420-698.� 1683

STANOVANJE

ODDAM

ENOSOBNO stanovanje, 25 m², Brodarjeva 
ulica 31 v Celju, oddam. Cena po dogo-
voru. Telefon 041 784-872.� 1669

NAJAMEM

V CELJU nujno najamem ogrevano sta-
novanje brez dvigala. Možen kasnejši 
odkup. Telefon 040 741-963.� 1673

OPREMA

PRODAM

DVOSED (1,30 m), ki se raztegne v udob-
no ležišče, ugodno prodam. Telefon 
031 529-120.� 1680

INVALIDSKO posteljo z električnim pomi-
kom, upravljanje z daljincem, zelo 
lepo ohranjeno, kot novo, ugodno 
prodamo. Cena po dogovoru. Telefon 
040 518-761.� 1657

AKUSTIKA

PRODAM

HARMONIKO Weltmeister, rdečo, 40-ba-
sno, s kovčkom, prodam za 250 EUR. 
Telefon 070 706-730.� 1692

ŽIVALI

PRODAM

KOKOŠI nesnice jarkice, rjave, črne in gra-
haste barve, pred nesnostjo, prodamo, 
pripeljemo na dom. Telefon 070 545-
481.� p

NESNICE, rjave, grahaste, črne, pred ne-
snostjo, prodamo. Brezplačna dostava 
na dom. Vzreja nesnic Tibaot, telefon 
(02) 582-1401.� n

PRAŠIČE, težke od 30 do 200 kg, doma-
ča hrana, možna dostava, in dva bika 
simentalca, težka 150 kg prodamo. 
Telefon 031 311-476.� p

KOKOŠI nesnice, mlade, grahaste, rjave, 
črne, štajerke, prodamo. Ob nakupu 
10 kokošk petelina podarimo. Živali so 
redno cepljene in nimajo odščipnjenih 
kljunov, zato so primerne za kmečko 
rejo. Kmetija Lešer, Lopata 55, Celje, 
telefon 031 461-798, 041 763-800, 
051 379-031, (03) 5471-244.� p

IZLOČENO svinjo in prašiče, od 50, 100 do 
250 kg, prodam. Telefon 041 708-978.
� 1633

KRAVO simentalko, »pripuščeno«, druge-
ga teleta in teličko simentalko, težko 
približno 150 kg, prodam. Telefon 041 
994-463.� 1647

BIKCA simentalca, starega 4 mesece, 
težkega od 150 do 160 kg, prodam 
za 550 EUR. Telefon 041 282-805.
� 11648

BIKCA simentalca, težkega 150 kg, pro-
dam. Telefon (03) 5739-391.� 1661

TELICO simentalko, pašno, brejo v 8. me-
secu, težko 600 kg, prodam za 950 
EUR ali po dogovoru. Laško, telefon 
(03) 5739-270.� L�163

TELIČKO simentalko, staro 4 mesece, težko 
približno 180 kg, prodamo. Informaci-
je po telefonu 5773-554 ali 041 901-
855.� 1670

KRAVO in telico, simentalki, obe breji, 
prodam. Telefon 031 766-527.� 1679

TELIČKO, staro 10 dni, prodam. Telefon 
041 556-020.� 1684

BIKCA in teličko, težka po dobrih 100 kg in 
teličko, težko 250 kg, vsi so simentalci, 
prodam. Telefon 041 596-475.�1685

BIKCA simentalca, starega 10 dni, pro-
dam. Telefon 031 840-282.� 1572

KRAVO simentalko, brejo s 3. teletom (v 
9. mesecu), prodam. Telefon 031 587-
055.� 1686

TELICO, čb, brejo 8 mesecev, prodam. In-
formacije po telefonu 041 864-233.�p

KUPIM

DEBELE, suhe krave in telice nujno kupi-
mo. Plačilo takoj + davek. Telefon 041 
653-286.� Š�151

ODKUP krav – nujno, bio. Plačilo takoj po 
najvišji dnevni ceni klasifikacije + 0,30 
EUR + davek. Kogler Franz A., d. o. o., 
telefon 031 733-637, (02) 790-1560, 
0043 66446-46280.� n

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223.� p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

KROMPIR rudolf, neškropljen, za kuha-
nje, pečenje, odličnega okusa, prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 041 687-
016. � 1518

70 dag domačih kamilic prodam. Telefon 
040 320-357.� 1619

VINO jurko, neškropljeno, prodam. Tele-
fon 041 518-195.� 1621

SORTNO belo in rdeče grozdje prodamo. 
Cena po dogovoru. Informacije po te-
lefonu 070 897-014.� 1632

GROZDJE, belo, iz virštanjskega okoliša, 
z dostavo, prodam. Telefon 040 211-
346.� p

GROZDJE modra frankinja, cena 0,70 
EUR/kg, prodam. Telefon 041 282-
805.� 1648

GROZDJE: laški rizling, sauvignon, šipon, 
žametna črnina in modra frankinja 
prodam. Telefon 031 637-267.� 1656

PŠENICO Vulkan, krušno, primerno tudi za 
setev, prodam. Telefon 070 403-057, 
Celje.� 1660

GROZDJE, šmarnica in jurka, prodam. 
Telefon 031 434-714.� 1665

V VIRŠTANJU prodam belo kakovostno 
grozdje: laški rizling, sauvignon in 
šipon. Telefon 041 592-643.� 1672

BELO in črno grozdje prodamo. Telefon 
031 237-193.� 1677

SILAŽNO koruzo v ravnini, okolica Bra-
slovč, prodam. Telefon 041 317-437 
ali 031 350-928.� 1674

JABOLČNI kis in stari jabolčnik prodam. 
Telefon 070 864-120 ali 5773-302.
� 1668

MEŠANO belo grozdje (virštanjski vinoro-
dni okoliš), cena 0,50 EUR/kg oziro-
ma po dogovoru, prodam. Telefon 041 
694-299.� 1695
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V  S P O M I N

TOMAŽU 
SIMONU
(2. 11. 1967 – 1. 9. 2009)

Kot nesrečen oblak, ki pluje skozi žalujoče dni, 
sem dar svetlobe vsakemu, ki se v temi izgubi. 
Kot pozabljena mesečina, ki pronica skozi srce, 

sem neskončna, pekoča bolečina, ki razjeda telo. 
Je sploh še kaj ostalo?  

Ker zdi se, da so najboljši trenutki življenja 
odšli s teboj.

(Vita Zgoznik)

Njegovi najdražji: mamica Ivanka, oči Tomo in 
sestra Alenka z družino

p

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre, 

le daleč, daleč je …

V  S P O M I N

STANISLAVU 
RAVNAKU
iz Lipe pri Frankolovem 16 

(1968 – 2012)

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem 
prezgodnjem grobu.

Njegovi najdražji
1653

Srce je omagalo, 
dih je zastal, 

a na njega spomin 
bo večno ostal.

Z A H VA L A

Zapustil nas je

MIROSLAV TERŽAN
iz Marija Gradca 

(1938 – 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in znancem za izrečeno sožalje ter darovano cvetje 
in sveče. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi 
zadnji poti: rudarski straži, predstavnikom RK La-
ško, Društvu invalidov Laško in Društvu upokojen-
cev Laško. Hvala gospodu župniku za lepo opravljen 
cerkveni obred, gospodu Matjažu Piklu za poslovilni 
govor in pevskemu zboru za odpete žalostinke. Veli-
ka zahvala zdravnikom in medicinskemu osebju SB 
Celje. Prav posebej hvala dr. Boriču, medicinskim 
sestram v njegovi ambulanti in patronažni sestri Za-

liki iz ZD Laško.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Vsi njegovi
L 164

Z A H VA L A

V 53. letu je za vedno 
zaprla oči najina draga 

žena in mama

TEA BOLARIČ
z Zdraviliške ceste 5b v Laškem 

(16. 9. 1964 – 27. 8. 2017)

Ob tej boleči izgubi se iskreno zahvaljujeva vsem 
sorodnikom, prijateljem, znancem, sosedom in ko-
lektivu podjetja Interspar Celje, da ste jo pospremili 
na zadnji poti, darovali cvetje in sveče ter izrazili 
ustna in pisna sožalja. Hvala Marjani Klopčič za po-
slovilni govor ter laškemu dekanu za vodenje maše 

in pogrebnega obreda.
Za vso pomoč in podporo v času njene hude bole-
zni se še posebej zahvaljujeva dr. Marjanu Colariću, 
Majdi in Mimiki Ključevšek, Rudiju in Alenki Kauzer, 

Srečku Kladniku in Avreliji Meško.
Žalujoča: mož Toni in hči Diana

1671

Ugasnila je luč življenja, 
se prižgala luč spomina, 

ko ostaja v srcu tiha, skrita 
bolečina.

Z A H VA L A

Zapustil nas je naš dragi mož, 
oče, dedi in pradedi

MIROSLAV VEBER
iz Lahomnega pri Laškem 

(1. 7. 1940 – 23. 8. 2017)

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem soro-
dnikom, prijateljem, sosedom, sodelavcem in znan-
cem za sočutne besede sožalja in tolažbe, pomoč in 
podporo, darovano cvetje, sveče in svete maše ter 

spremstvo na njegovi zadnji poti.
Zahvaljujemo se medicinskemu osebju Zdravstve-
nega doma Laško in Domu starejših občanov Laško 
za vso požrtvovalnost. Hvala gospodu kaplanu za 
opravljen obred, govorniku za sočutne besede slo-
vesa, pevcem za odpete žalostinke, trobentaču za 
odigrano Tišino in Komunali Laško za organizacijo 
pogreba. Iskrena hvala Društvu laških pivovarjev za 

ganljivo slovo.
Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Žalujoči vsi njegovi
1687

Spomin je kot pesem, 
ki v srcih odzvanja, 
spomin je kot cvet, 

ki nenehno poganja, 
spomin je svetloba, 

ki dušo obliva, 
spomin je ljubezen, 
ki v srcih prebiva.

V 80. letu nas je zapustil naš dragi

MIHA 
KOK

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili na 
zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi
1694

Poroke
Celje
Poročila sta se: Tina TER-

ŠEK in Klemen ZIDANŠEK, 
oba iz Celja.

Laško
Poročili so se: Špela MED-

VEŠEK iz Laškega in Blaž 
JUHART iz Levca, Nina KO-
ŠIČ iz Klenovega in Branko 
ŠKET iz Žegarja, Hana CIM-
PERMAN iz Drešinje vasi 
in Matic MAČKOVŠEK iz 
Rifengozda, Maja KOHNE iz 

ŠPAN iz Celja, 71 let, Edel-
truda KASESNIK iz Velenja, 
75 let, Tea BOLARIČ iz La-
škega, 53 let, Miroslav TER-
ŽAN iz Marija Gradca, 79 let, 
Franc KVAS iz Celja, 88 let, 
Ana KUKOVIČ iz Velenja, 83 
let, Florina MIRDITA iz Ce-
lja, 81 let, Zdenka KREGAR 
iz Prebolda, 72 let, Silvestra 
ZIDANŠEK iz Štor, 67 let, 
Aleksander VELENŠEK iz 
Celja, 74 let, Jožefa ŠUPER 
iz Velike Pirešice, 86let.

Laško
Umrl je: Slavko DRAVI-

NEC iz Laškega, 69 let.
Žalec
Umrli so: Rudolf BALOH 

iz Pongraca, 82 let, Bogomila 
POLAVDER iz Pongraca, 85 
let, Ivana JUG iz Brod, 91 let, 
Zofija VERDEL iz Pernovega, 
81 let.

Šentjur
Umrla je: Valentina VREČ-

KO iz Lažiš, 23 let.
Mozirje
Umrli so: Jožef ENCI iz 

Nove Štifte, 95 let, Marija 
UGOVŠEK z Ljubnega ob Sa-
vinji, 86 let, Jozefa KLADNIK 
z Ljubnega ob Savinji, 95 let.

Velenje
Umrla je: Anica PRISTOV-

ŠEK iz Velenja, 66 let.

Hrastnika in Martin BIDER-
MAN iz Radeža, Anja ULA-
GA iz Zgornje Rečice in Ma-
tej HOMŠEK iz Brdc, Beata 
AKERMAN iz Radeč in Blaž 
JAKLIČ iz Mirne Peči, Špela 
LAVRINC iz Laškega in Blaž 
BOKAN iz Mahovnika, An-
dreja CEGLEC in Lain Henry 
MOFFAT, oba iz Velike Brita-
nije, Danijela ALIĆ in Damir 
BRKOVIĆ, oba iz Nemčije.

Žalec
Poročili so se: Tamara 

ČANDER iz Gornje vasi in 
Damir VIDAN iz Ljubljane, 
Janja SELIČ in Tadej JELEN, 
oba iz Pariželj.

Mozirje
Poročili so se: Mihaela 

KLADNIK in Jože JEVŠNIK, 
oba z Ljubnega ob Savinji, 
Irena PENŠEK iz Velenja in 
Boštjan SKORNŠEK iz Skor-
na pri Šoštanju, Darja JELEN 
iz Silove in Andrej MRAK iz 
Gaberk.

Velenje
Poročila sta se: Monika 

DRAME in Darko ŠARMAN, 
oba iz Velenja.

Smrti
Celje
Umrli so: Melhijor KOK 

iz Socke, 80 let, Ferdinand 

PEČENE ali sveže »trebljene« bučnice pro-
dam. Telefon 031 870-161. 1681

KUPIM

GROZDJE jurka, klasično, modro, kupim. 
Plačam 1 EUR/kg. Ponudniki, kličite 
številko 041 677-592, Peter. p

OSTALO

PRODAM

ALFE brzoparilnike prodam. Telefon 030 
929-205. p

SILAŽNO koruzo, 8 arov, štedilnik na trdo 
gorivo, 50 cm, visokotlačni čistilec Kir-
her, 110 barov in traktor Imt 533, s 
servo volanom, letnik 1978, prodam. 
Telefon 041 763-555. 1631

DRVA, kratko žagana, gaber, hrast, z do-
stavo, prodam. Telefon 040 211-346. p

JARKICE, rjave, bele, črne (tudi težke), 
sive, grahaste, suseks, mlade peteline 
ter enoletne rjave in bele kokoši pro-
dajamo vsak delavnik na farmi Roje 
pri Šempetru. V prodaji vse vrste pe-
rutninske krme in dnevno sveža jajca. 
Sprejemamo naročila za enodnevne in 
delno vzrejene piščance. Telefon (03) 
700-1446. 1662

TELIČKO simentalko, staro 3 mesece in 
novo, zapakirano nerjavečo alfo pro-
dam. Telefon po 20. uri, 070 992-023.
 1645

SOBNO kolo, kot novo, ugodno prodam. 
Telefon 041 413-368. 1657

CLIO, 2003, registriran do 6/2018 in suha 
drva prodam. Telefon 070 777-204.
 1654

PEČ kamin plamen, litoželezna, na drva, 
stiskalnico za sadje, 100 l, mehansko, 
z reduktorjem in 80-basno klavirsko 
harmoniko ugodno prodam. Telefon 
070 263-987. 1664

LESEN sod (130 in 90 l) ter cisterno, 70 
l, ugodno prodam. Informacije po te-
lefonu 031 806-456. 1667

ELEKTRIČNI šivalni stroj Bagat Višnja, z 
omarico, parni čistilec za gospodinj-
stvo (tla, pohištvo) in dva električna 
sušilnika za sadje ali začimbe prodam. 
Telefon 030 642-969. 1682

KUHINJO, malo rabljeno, hrastova vrata 
in stopnice, ugodno prodam. Telefon 
031 612-160. 1688

STISKALNICO za sadje in dva hrastova 
soda prodam. Telefon 051 207-041.
 1693

MLIN za grozdje, 100-litrsko prešo in 
170-litrski sod Inox prodamo. Informa-
cije po telefonu 031 291-120. 1696

KUPIM

HLODOVINO lubadarja in celulozni les, 
dolžina 8 m, kupim. Plačilo takoj. 
Telefon 068 681-374. 1644

ZAPOSLITEV
ZAPOSLIMO inštalaterje vodovodnih, 

ogrevalnih in prezračevalnih instalacij. 
Delo v tujini. Kandidati naj pokličejo 
telefonsko številko 051 410-713. MS 
Install, d. o. o., Trg 23, Rogatec. n

ZAPOSLIMO delavko za strežbo hrane in 
pijače. Dobro plačilo. Gostišče Obrez, 
Žegar 2, Prevorje, informacije po tele-
fonu 041 647-665. 1678

RAZNO
GRADITELJI, pozor! Po ugodnih cenah 

izdelujem peči in bojlerje za central-
no ogrevanje. Garancija za peči je 5 
let. Anton Aplenc, s. p., Prekorje 29 a, 
telefon 541-5011, 041 531-976. 1691
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TEDENSKI SPORED RADIA CELJE

90.6 95.1 95.9 100.3 MHz

Kino
CINEPLEXX

TUJA LESTVICA
 1. PINK - WHAT ABOUT US (3)
 2. RUDIMENTAL FEAT. JAMES 

ARTHUR - SUN COMES UP (5)
 3. THE SCRIPT – RAIN (3)
 4. BRUNO MARS VS DAVID

GUETTA - VERSACE ON THE 
FLOOR (6)

 5. ALOE BLACC - KING IS BORN (5)
 6. THIRTY SECONDS TO

MARS - WALK ON WATER (1)
 7. THE KILLERS - RUN

FOR COVER (4)
 8. JP COOPER - SHE’S ON

MY MIND (2)
 9. CHARLIE PUTH - ATTENTION (2)
 10. BIEBER JUSTIN & BLOODPOP – 

FRIENDS (1)

DOMAČA LESTVICA
 1. URŠKA MAJDIČ – KRESNICA (5)
 2. PLIŠ - RAJ (REMIX) (2)
 3. RINA K FEAT. EMKEJ -

MARIACHI (4)
 4. LAVENDER – SANJE (5)
 5. 2B - DAJ SRCE (1)
 6. SITER - PLAC MED PRSTI (4)
 7. SHEBY - FURANJE NIKAMOR (3)
 8. NIPKE - DEJ SE USTAV (3)
 9. MOJCA – POČASI (2)
 10. MATJAŽ KUMELJ - NAJ

LE TRAJA (1)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO:
ROD STEWART FEAT. DNCE -
DA YA THINK I’M SEXY
PORTUGAL. THE MAN - FEEL IT 
STILL
PREDLOGA ZA DOMAČO
LESTVICO:
SAMO SAM - EDINA
RAIVEN - ZAŽARIM (STANNY 
ABRAM & BILBONI REMIX)
Lestvico 20 vročih lahko poslušate 
vsako soboto ob 18. uri. Za svoje 
najljubše skladbe lahko glasujete na 
spletni strani www.radiocelje.com.

20 vročih
Radia Celje

KINO VELENJE

ČETRTEK, 7. 
september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. jutra-
nja kronika RaSlo, 8.00 Po-
ročila, 8.40 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 8.45 Poro-
čilo PU Celje, 10.00 Novice, 
12.00 Novice, 12.15 Odmev, 
14.00 Regijske novice, 14.10 
Kalejdoskop, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in od-
mevi RaSlo, 17.00 Kronika, 
17.45 Melodiji tedna (sloven-
ska, tuja), 18.00 Odmev – po-
novitev, 19.00 Novice, 19.15 
Kalejdoskop – ponovitev, 
24.00 SNOP (Radio Celje)

PETEK,
8. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. jutra-
nja kronika RaSlo, 8.00 Po-
ročila, 8.40 melodiji tedna 

(slovenska, tuja), 8.45 Poro-
čilo PU Celje, 10.00 Novice, 
11.15 Radi ste jih poslušali, 
12.00 Novice, 12.15 Od pet-
ka do petka, 13.00 Kulturni 
mozaik, 14.00 Regijske novi-
ce, 15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
18.00 Poglejte v zvezde z 
Gordano in Dolores, 19.00 
Novice, 19.15 Gostimo go-
stoljubnega glasbenega 
gurmana, 24.00 SNOP (Ra-
dio Slovenske gorice)

SOBOTA,
9. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. 
jutranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.45 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 9.15 
Otroški radio, 10.00 Novi-
ce, 11.00 Kulturni mozaik, 
11.20 Kuhajmo skupaj, po-
novitev, 12.00 Novice, 12.15 
Tedenski osir, 14.00 Regij-
ske novice, 14.15 Gostimo 
gostoljubnega glasbenega 
gurmana, ponovitev, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogod-
ki in odmevi RaSlo, 17.00 
Kronika, 17.45 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja),18.00 
Lestvica - 20 vročih Radia 
Celje, 19.00 Novice, 24.00 
SNOP (Radio Slovenske go-
rice)

NEDELJA,
10. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
9.10 Luč sveti v temi, 10.00 
Novice, 10.10 Znanci pred 
mikrofonom, 11.15 Teden-
ski osir – ponovitev, 12.00 
Novice, 13.00 Čestitke in 
pozdravi, 18.00 Pesem slo-
venske dežele, 24.00 SNOP 
(Radio Slovenske gorice)

PONEDELJEK,
11. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. 
jutranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.40 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 8.45 
Poročilo PU Celje, 9.15 Pred-
stavitev skladb za melodije 
tedna, 10.00 Novice, 10.15 
Ponedeljkovo športno do-
poldne, 12.00 Novice, 12.15 

Vaš zakaj, naš zato, 13.00 
Kulturni mozaik, 13.15 Izbi-
ramo skladbe tedna, 14.00 
Regijske novice, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in od-
mevi RaSlo, 17.00 Kronika, 
17.45 Melodiji tedna (sloven-
ska, tuja), 18.00 Znanci pred 
mikrofonom, ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Katrca, 
24.00 SNOP (Radio Murski 
val)

TOREK,
12. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 10.00 
Novice, 12.00 Novice, 12.15 
Male živali, velike ljube-
zni, 13.00 Kulturni mozaik, 
14.00 Regijske novice, 14.15 
Gospodarski utrip regije, 
15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
18.00 Strokovnjak svetuje, 
19.00 Novice, 19.15 Male 
živali, velike ljubezni, po-
novitev, 24.00 SNOP (Radio 
Murski val)

SREDA,
13. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. jutra-
nja kronika RaSlo, 8.00 Po-
ročila, 8.40 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 8.45 Po-
ročilo PU Celje, 10.00 Novi-
ce, 10.15 Kuhajmo skupaj, 
11.15 Zeleni val, 12.00 Novi-
ce, 13.00 Kulturni mozaik, 
13.20 Mali O – pošta, 13.30 
Mali O – klici, 14.00 Regijske 
novice, 14.15 Poudarjeno, 
15.00 Šport danes, 15.30 Do-
godki in odmevi RaSlo, 16.20 
Filmsko platno, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 18.00 Pop 
čvek, 19.00 Novice, 19.15 
Zeleni val, ponovitev, 24.00 
SNOP (Radio Murski val)
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SOBOTA,
16. september,

od 9. ure

NE
SPREGLEJTE

NE 
SPREGLEJTE

KAVARNA MIŠKO KNJIŽKO
Miškov žur-
Likovne delavnice z Dolores Ponoš

foto: 
Rajko Vodišek

PLOŠÈAD PRED KNJIŽNICO
cART
Sejem roènih in unikatnih izdelkov
Prijave na cartcelje@gmail.com

PETEK,
8. september,

od 16. ure

1. NADSTROPJE
Celje v štirih letnih èasih
Razstava Francija Horvata

2. NADSTROPJE
Pulj pred prvo svetovno vojno
Razstava Nadie Bužleta

Spored od 7. 9. do 13. 9.
Kinematografi  si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.
Annabelle: Stvarjenje - triler
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek: 17.10, 20.30
petek, sobota: 17.10, 20.30, 22.40
sreda: 17.10, 21.10
Atomska blondinka – akcijski 
vohunski triler
od četrtka do srede: 15.50, 21.00
Avtomobili 3 – animirani pusto-
lovski, komedija, sinh.
sobota in nedelja: 14.10
Barry Seal: Tihotapec – triler
od četrtka do srede: 18.20, 20.40
Dunkirk – drama, akcijski
od četrtka do srede: 19.00
Film o emojijih – animirana 
komedija
sobota, nedelja: 15.00
Jaz, Baraba 3 – animirani, ko-
medija, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.30, 18.30
sobota, nedelja: 14.30, 16.30, 
18.30
Jaz, Baraba 3 – animirani, ko-
medija, sinh., 3D
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 15.40, 17.30
sobota, nedelja: 13.40, 15.40, 
17.30
Krij mi hrbet – akcijska kome-
dija
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek: 16.20, 18.40, 20.00
petek, sobota: 16.20, 18.40, 
20.00, 22.20
sreda: 16.20, 18.40, 20.30
Obalna straža – komedija
od četrtka do torka: 21.10
sreda: 16.40
Spet doma – komedija, roman-
tični
sreda: 20.00
Tisto – grozljivka, triler
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 15.30, 18.10, 19.20, 
20.50
petek, sobota: 15.30, 18.10, 
19.20, 20.50, 22.00
Trd oreh 2 – animirani, pusto-
lovski, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 16.00, 17.00, 18.00
sobota, nedelja: 14.00, 16.00, 
17.00, 18.00
sreda: 15.25, 17.20
Valerian in mesto tisočerih 
planetov – fantazijski, pustolo-
vski, 3D
sobota, nedelja: 14.20
Voznik – akcijski triler
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 19.30
petek, sobota: 19.30, 21.50

ČETRTEK
20.00 Kakršna mati, takšna hči 
– komedija
PETEK
18.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
20.00 Carrie Pilby – komična 
drama
SOBOTA
18.00 Kakršna mati, takšna hči 
– komedija
20.00 Pariz lahko počaka – ko-
mična drama
NEDELJA
18.00 Pariz lahko počaka – ko-
mična drama
20.00 Carrie Pilby – komična 
drama
SREDA
20.00 Ledena babica – komična 
drama

PETEK
18.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh.
20.00 Voznik – komični akcijski 
triler
19.30 Marie-Francine – kome-
dija
22.15 Tisto – grozljivka

SOBOTA
18.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh.
20.00 Tisto – grozljivka
20.30 Marie-Francine – kome-
dija
22.30 Voznik – komični akcijski 
triler
NEDELJA
10.30 Deček s planin – mladin-
ski
16.00 Film o emojijih – animi-
rana
18.00 Tisto – grozljivka
19.00 Marie-Francine – kome-
dija
20.30 Voznik – komični akcijski 
triler
PONEDELJEK
18.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh.

ZVEZDE POD ZVEZDAMI

PONEDELJEK
21.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
V primeru vremenskih težav bo 
fi lmska predstava v mali dvorani 
Kina Velenje.

Kulturne 
prireditve

ČETRTEK, 7. 9.

18.00 Pokrajinski muzej Celje
Zvesto po naravi posneta 
preteklost
odprtje razstave avtorice 
Gabrijele Kovačič; vstop 
prost

18.00 Galerija Velenje
Znakovne podobe
odprtje razstave 
ilustratorke in pisateljice 
Lile Prap

19.00 Celjska kulturnica
Mestne vedute Celja
odprtje razstave slikarskih 
del likovnikov KPD 
Svoboda Celje

19.00 Savinov likovni salon Žalec
3 prostori – 3 poti
odprtje razstave likovnih 
del Likovne sekcije KUD 
Žalec

19.00 Knjižnica Laško
Večer z domačinko 
Heleno Maček ob razstavi 
njenih likovnih del
nastopajoči: sopranistka 
Marija Peganc in MePZ 
Koral Laško
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Podjetje NT&RC, d.o.o. opravlja časopisno-založni-
ško, radijsko in agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje,
telefon (03) 42 25 100, fax: (03) 54 41 032.

Direktorica: Anica Šrot Aužner

Naročnine: Vera Gmajner. Telefon: (03) 4225 171. 
Sprejem naročnin po e-pošti: vera.gmajner@nt-rc.si
Mesečna naročnina je 9,50 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 228 EUR. Številka transakcijskega računa 
pri Abanki d.d. Ljubljana: SI56 0510 0801 5262 360. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 9,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: mag. Marjetka Raušl Lesjak
Namestnica odg. ur.: Tatjana Cvirn
Oblikovanje: Minja Bajagič
Računalniški prelom: Igor Šarlah, Andreja Balja
Fotografija: SHERPA, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Bojana Avguštinčič
Namestnik odg. ur.:  Robert Gorjanc
E-mail: radio@nt-rc.si
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Barbara Gradič Oset, Janja Intihar, Brane Jeranko, 
Lea Komerički, Saška T. Ocvirk, Špela Ožir, Eva 
Popovič, Tina Strmčnik, Simona Šolinič, Dean Šuster
Tajnica uredništva: Tea Podpečan
Lektorica: Tanja Drolec

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedni-
ku in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Vodja marketinga: Bojan Kunc 

Marketing: Marjan Brečko, Simona Brglez,
Eva Javoršek, Bojan Pilih, Kristina Šuhel, 
Klavdija L. Tomažič

Telefon: (03) 42 25 100
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

19.00 Dom kulture Velenje
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
koncert folklornih skupin 
iz Ukrajine, Romunije, s 
Poljske in iz Slovenije

PETEK, 8. 9.

10.00 Srednja šola za gostinstvo 
in turizem Celje
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
promenada od dijaškega 
doma do SŠGT

10.30 Celjski mladinski center
Etno urban festival
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca

17.00 do 21.00 Pri Fontani piva 
Zeleno zlato Žalec
Po nakupu se dobimo pri 
fontani
glasba na trgu: Simona 
in Lucija, Dve kajle, 
Glasbena skupina Žuže, 
Vokalna skupina Draž

18.00 Glavni trg Celje
Reci: Design, podobe 
recikliranja
odprtje festivala, 
razglasitev zmagovalcev in 
odprtje razstave

19.00 Celjski dom
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
gala večer folklore; 
nastopajo: skupine iz 
Ukrajine, Romunije, 
s Poljske, Hrvaške, z 
Madžarske in FS KD A. 
Tanc Marija Gradec

19.00 Galerija Kvartirna hiša 
Celje
Galebi letijo, ampak ej, 
ribe tudi!
odprtje razstave Mojce 
Sekulič Fo

19.00 Vrt Ipavčeve hiše Šentjur
Sončkanje
glasbeni večer z MePZ 
Sonce s Ponikve in gosti

19.00 Športni park Grobelno
Grobelnofest 2017 – 
»Oberkrain petek«
Ansambli Banovšek, 
Eurokvintet, Murni in 
Šentjurski muzikanti

20.00 Dvorec Novo Celje
Kavarniški večer

21.00 Celjski mladinski center
Uroš Perić
koncert

SOBOTA, 9. 9.

11.00 Mercator center Celje
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
predstavitveni nastop 
folklornih skupin

11.00 do 19.00 Stari grad Celje
Živa zgodovina na 
Starem gradu

18.00 Pod lipo na trgu Pilštanj
Območno srečanje 
ljudskih pevcev in godcev
v primeru slabega vremena 
v dvorani v Lesičnem

19.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Gala koncert 
mednarodnega 
folklornega festivala Od 
Celja do Žalca

20.00 Športni park Grobelno
Grobelnofest 2017 – 
»Grobnroll sobota«
Rok zasedbe: Demolition 
group, Mrfy, Flapjacks in 
Cava

21.00 Celjski mladinski center
Etno urban festival: 
Bakalina
koncert

NEDELJA, 10. 9.

11.00 do 19.00 Stari grad Celje
Živa zgodovina na 
Starem gradu

11.00 Pokrajinski muzej Celje
Grofje Celjski
javno vodstvo po razstavi

15.00 Kerčmarjeva domačija 
Petrovče
Tradicionalno srečanje 
ljudskih pevcev in godcev 
ter likovna razstava
v primeru slabega vremena 
Hmeljarski dom Petrovče

18.00 do 20.00 Pri Fontani piva 
Zeleno zlato
Skupina Earth Shock
koncert

19.00 Dom sv. Jožefa Celje
Večeri v atriju: Nina 
Strnad in Jaka Kopač s 
prijatelji
džez koncert; vstop prost

TOREK, 12. 9.

17.00 Galerija Velenje
Ilustracije Lile Prap
vodstvo za otroke po 
razstavi; primerno za 
otroke, starejše od štirih let

18.00 Velenjska promenada
Vokalna skupina Fortuna
večer v amfiteatru

SREDA, 13. 9.

18.00 Velenjski grad
Na kmetiji je lepo
odprtje Pikine fotografske 
razstave

Ostale prireditve
ČETRTEK, 7. 9.

8.00 do 16.00 Podčetrtek
Četrtkov sejem

19.19 Mestna knjižnica Velenje
Kambodža – zlata doba, 
rdeča leta
potopis

PETEK, 8. 9.

13.00 Celjski mladinski center
Etno urban festival
urbani sprehod ali graffiti 
tour po Celju; vstop prost

SOBOTA, 9. 9.

7.00 Ploščad centra Nova in 
Cankarjeva ulica Velenje
Mestna tržnica Velenje

8.00 Cankarjeva ulica Velenje
Bolšji sejem

8.00 do 12.00 Žalec
Podeželska tržnica

8.00 do 14.00 Pred Muzejem 
južne železnice pri 
Železniški postaji Šentjur
Sejem in razstava večno 
mladih
sejem in razstava stare 
tehnike in delov za 
starodobnike

9.00 Gimnazija Celje – Center
Tek za petko
športno-rekreativno 
dopoldne Naših 100+5 
– druženje generacij 
Gimnazije Celje – Center; 
rekreativni tek od šole do 
visečega mostu in nazaj; 
vstopnine ni

16.00 do 18.00 Ribnik Vrbje
Naravoslovne delavnice 
s spremljevalnimi 
ustvarjalnicami

PONEDELJEK, 11. 9.

13.00 Mladinski center Velenje
Središče mladih in otrok 
Velenje

od ponedeljka do četrtka: 
učna pomoč, interaktivne, 
kuharske, ustvarjalne, 
glasbene delavnice, 
družabne in športne igre …

17.00 Dom sv. Jožefa Celje
Pogovori o življenju in 
smrti
pogovore vodita Metka 
Klevišar, dr. med., in Julka 
Žagar, dr. med.

TOREK, 12. 9.

17.00 Vila Rožle, Sončni park 
Velenje
Prihaja Pika
torkova peta – 
ustvarjalnica za otroke in 
odrasle

SREDA, 13. 9.

11.00 Celjski dom
Ko začne srce popuščati
predava: Katarina Mlakar, 
mag. farm; vstop prost

13.00 Celjski mladinski center
Dajte nam mir – Skupaj 
za mir: spoštovanje, 
varnost, dostojanstvo 
za vse
okrogla miza

18.00 Avla Doma II. slovenskega 
tabora Žalec
Ročna dela krožka 
Deteljica
odprtje razstave v okviru 
Univerze za III. življenjsko 
obdobje

19.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
Se še spomnite Hmezada?
Ogled filma in najava 
projekta

Dobrodelne 
prireditve

SOBOTA, 9. 9.

8.00 Poljčane
Turnir v odbojki na mivki 
in malem nogometu na 
umetni travi
denarni izkupiček turnirja 
je namenjen nakupu košev 
za smeti občini Poljčane

Ta torek smo v medijski hiši Novi tednik in Radio Celje izžrebali 20 bralcev Novega tednika, ki 
bodo prejeli po dve povratni vozovnici za vožnjo z muzejskim vlakom od Celja do Podčetrtka 
v soboto, 9. septembra 2017.

Z muzejskim vlakom bodo potovali: Ida KRIVEC iz Celja, Zvone MAROVT s Polzele, Ma-
teja BLATNIK iz Laškega, Štefka GLOJNARIČ iz Šentjurja, Ida ŠPES z Ljubečne, Milan SUŠEC 
iz Šentjurja, Amalija ARBEITER iz Celja, Slavica KOBILŠEK iz Celja, Jožica ČOKLC iz Laškega, 
Branko DELČNJAK iz Nove Cerkve, Karl ZUPANC iz Migojnic, Franc RAMŠAK iz Šmartnega v 
Rožni dolini, Stanislav MOŠKOTEVC z Grobelnega, Stanko GLASER iz Dramelj, Štefan FERK 
iz Trbovelj, Helena POVŠE iz Podloga, Jožica ZALOKAR s Prevorja, Vida MAJCEN iz Vojnika, 
Lovro KORAŽIJA iz Celja, Marija OTOREPEC iz Štor.

Nagrajenci bodo sprevodniku na vlaku predložili osebni dokument.

VSEM NAGRAJENCEM ISKRENO ČESTITAMO!
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STROJI

PRODAM

MIKSER Inox za miksanje krmne hrane 
prodam. Telefon 041 999-910. p

STISKALNICO za grozdje, 100 l, koš ima 
letvice proti izpadanju jagod, lepa in 
vredna ogleda, prodam. Cena po do-
govoru. Telefon 041 981-076. 2440

KOSILNICO Tanaka Kawasaki, na laks, 
prodam. Telefon 031 276-086. 2443

HIŠO na lokaciji, Žalec, Ložnica 35 c, 
prodam. Telefon (03) 548-1865, po-
poldan. 2360

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Univerzal, Što-
re, Deutz ali Tomo Vinkovič, kupim. Le-
tnik in model nista pomembna. Kupim 
tudi ostalo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 031 562-809. p

POSEST

PRODAM

V LEPEM, mirnem predelu Celja ugodno 
prodamo dobro vzdrževano družinsko 
hišo. Cena po dogovoru. Telefon (03) 
548-5424, 031 585-889. 2373

HIŠO z zemljiščem, drvarnico in gospo-
darskim objektom, na lepi lokaciji v 
Lembergu, bližina gradu in Term Do-
brna, energetska izkaznica je izdelana, 
prodam. Telefon 031 849-750. 2470

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Hišo, letnik 1985, 127 m² stanovanjske 
površine, obnovljeno, zemljišče 839 
m², velik vrt, primerno tudi za malo 
večjo družino, št. energetske izkaznice 
2014-61-100-8, prodam za 122.000 
EUR. Telefon 041 560-539. 2398

STANOVANJE

ODDAM

DVOSOBNO stanovanje, 70 m², v Škofji 
vasi, popolnoma obnovljeno, oddam 
ali prodam. Telefon 041 685-555.
 2465

DVOSOBNO, delno opremljeno stanovanje 
v Celju (Nova vas) oddam ali prodam. 
Telefon (03) 577-7094, po 20. uri.
 2461

OPREMLJENO stanovanje z balkonom, 72 
m², v pritličju, za dve osebi ali manjšo 
družino in sobo z lastnim vhodom, za 
eno osebo, oddam. Telefon 041 650-
737. 2471

KUPIM

STANOVANJE ali vikend v Celju oziroma 
okolici kupim za do 45.000 EUR. Tele-
fon 070 561-473. 2402

OPREMA

PRODAM

ŠTEDILNIK na trdo gorivo, lepo ohranjen, 
skoraj nov, prodam. Telefon 031 591-
992. 2449

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 do 130 kg in od 240 
do 280 kg, prodam. Domača hrana, 
dostava. Telefon 031 524-147. 2322

NESNICE rjave, grahaste, črne, pred ne-
snostjo, prodamo. Brezplačna dostava 
na dom. Perutninarstvo, Vzreja nesnic 
Tibaot, telefon (02) 582-1401. n

KOKOŠI nesnice jarkice rjave, bele, gra-
haste in črne barve, pred nesnostjo, 
prodamo, pripeljemo na dom. Telefon 
070 545-481. p

PRAŠIČE, domače vzreje, za zakol ali na-
daljnjo rejo, težke od 30 do 300 kg, 
prodam. Možna dostava. Andrejeva 
kmetija iz Jazbin, telefon 031 509-
061. 2347

DVE breji kozi, ena z mlekom, prodam. 
Telefon 031 561-155. 2414

DVE telici, breji 5 mesecev, vajeni paše, 
prodam. Telefon 031 604-659. 2433

TELICO limuzin, 670 kg, kravo za zakol 
ali nadaljnjo rejo in polovico prašiča, 
prodam. Telefon 070 667-374. 2437

PRAŠIČE, od 130 do 200 kg, prodamo. 
Telefon 041 708-978, 031 569-287.
 2441

PUJSE, 35 kg in pekinške race prodam. 
Telefon 031 464-655. 2446

PONI kobilo, staro 9 let in žrebca, starega 
tri leta in pol, cena za oba 550 EUR, 
prodam. Telefon 031 464-655. 2446

PRAŠIČE, od 50 do 200 kg, možno tudi 
polovica, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon (03) 5774-097. 2447

DVA bikca simentalca, težka po 200 kg, 
prodam. Telefon 041 725-055. Š 82

KRAVO, staro dve leti in pol, prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 547-769.
 Š 81

TELICO simentalko, težko 550 kg, za 970 
EUR in telico limuzin, težko 220 kg, 
prodam za 570 EUR. Telefon 031 461-
158. 2454

BIKCA, stara 2 meseca, čb in teličko, staro 
10 dni, čb, prodam. Telefon 031 840-
282. 2406

PRAŠIČE, težke od 20 do 80 kg, domače 
vzreje, prodam. Telefon 041 797-052.
 2461

NEMŠKO ovčarko, staro tri mesece, rodov-
niških staršev, prodam. Telefon 031 
646-273. 2462

DVA bikca simentalca prodam. Telefon 
041 910-466. 2468

TELICO simentalko, brejo v devetem me-
secu, prodam. Telefon 070 445-858.
 2467

TELIČKO ls lim, težko 240 kg in prašiča, 
težkega 170 kg, prodam. Telefon 031 
559-820. 2466

BREJO telico simentalko prodam. Telefon 
070 259-170. 2475

BREJO telico simentalko in telico pasme 
limuzin, težko približno 500 kg, obe 
pašni, prodam. Telefon 031 832-361.
 2473

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg in izločene 
svinje, domača hrana in dostava, pro-
damo. Zbiramo tudi naročila za koline. 
Telefon 031 311-476. p

KUPIM

DEBELE, suhe, krave in telice kupujem. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 041 653-
286. Š 55

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223. p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

RDEČE vino žlahtnih sort, 250 litrov, cena 
1 EUR/liter, prodam. Telefon 040 796-
388. 2434

KRMNI krompir, koruzo in slamo v okro-
glih balah prodam. Telefon 041 663-
137, Peter. 2448

KORUZO v zrnju, suho, prodam. Telefon 
041 759-681. Š 83

MOKO bele koruze, belo vino in vinsko 
žganje prodam. Telefon 070 494-950, 
070 612-705. 2452

DOMAČI česen prodamo. Cena pa dogovo-
ru. Telefon 031 384-429. 2453

500 kg rumene kolerabe, okolica Šmarja, 
prodam. Telefon 070 414-985. 2462

RDEČE vino, jabolčnik in jabolčni kis ugo-
dno prodam. Telefon 031 318-430.
 2463

SENO, letošnje, kocka 2 EUR, lanska 1,25 
EUR, prodam. Telefon 051 228-922.
 2469

OSTALO

PRODAM

BRZOPARILNIKE (alfe) prodam. Telefon 
030 929-205. 1821

INVALIDSKI električni skuter voziček, moč-
nejši, primeren za starejše, v garanciji, 
ugodno prodam, lahko dostavim. Tele-
fon 041 517-900. p

ZIMSKE gume Eskimo S 3, 185/160 R 
14, profi l 6 mm, odlično ohranjene, 
prodam. Telefon 070 419-686. 

REGISTRIRANO prikolico Brako prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 051 393-
461. 2460

DOMAČO repo, kolerabo in petnajst rac 
tekačic prodam. Telefon 031 756-783.
 2439

KAMINSKO peč Smederevo, 9 Kw, rabljeno 
eno kurilno sezono in dva dimniška 
grelca, prodam. Telefon 031 276-086.
 2443

KUPIM

KURILNO olje, tudi iz zemeljske cisterne, 
kupim in izčrpam. Telefon 051 491-
386. 2474
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Premagala je močno 
moško konkurenco
Tjaša Lesjak je zmagovalka državnega tekmovanja Zlata harmonika Ljubečna 2017

Na državnem tekmovanju 
v diatonični harmoniki Zla-
ta harmonika Ljubečna 2017 
je po šestnajstih letih spet 
zmagalo dekle. Štiričlanska 
strokovna komisija je za 
absolutno zmagovalko raz-
glasila Tjašo Lesjak, učenko 
Glasbene šole Goličnik.

Zlata harmonika ima tra-
dicijo, saj so se na njej kalili 
najboljši slovenski harmo-
nikarji. Letos je tekmovanje 
z novim vodstvom – Robert 
Goter je prevzel mesto pred-
sednika tekmovanja – stopilo 
še korak naprej in višje. V pe-
tih kategorijah se je pomerilo 
42 tekmovalcev, ki so se pred 
tem že pomerili na izbirnem 
in polfinalnem tekmovanju. 
Več kot dvesto tekmovalcev 
različnih starosti se je prija-
vilo na izbirna tekmovanja. 
Tekmovanje je ocenjevala 
štiričlanska strokovna ko-
misija, ki je enotno ocenila, 
da je letošnja državna prva-
kinja Tjaša Lesjak, učenka 
Glasbene šole Goličnik. Njen 
učitelj Robert Goličnik se je 
uspeha učenke še posebej 
razveselil, saj je leta 1996 

postal državni prvak in je 
21 let kasneje okronal svojo 
učenko. »Ko sem videl učen-
ko na odru, se mi je hitro za-
vrtel film nazaj in vedel sem, 
kaj se dogaja v njeni glavi 
in srcu,« je povedal. »Tjaša 
Lesjak je zelo talentirana 
glasbenica in zelo discipli-
nirano dekle. Obiskuje prvi 
letnik Srednje zdravstvene 
šole Slovenj Gradec. Tjaša 
ni le odlična harmonikarka, 
ampak je tudi odlična kita-
ristka, pevka, je vsestransko 
dekle, ki zelo trdno stoji na 
tleh. Pogosto namreč mladi-
na dobi peruti in odleti. A 
Tjaša ima zelo močno pod-
poro staršev,« je pohvalil 
svojo učenko njen učitelj.

Ko Slovenija ni 
dovolj
Mlada Velenjčanka je v sa-

mem slovenskem vrhu, saj 
na letošnjih tekmovanjih po-
bira nagrade kot za stavo. Na 
državnem prvenstvu harmo-
nikark z diatonično harmo-
niko Veliki trk je dosegla zla-
to priznanje in tretje skupno 
mesto. To še ni konec. Nasle-

dnje leto bosta z mentorjem 
odšla na evropsko prvenstvo 
v igranju na diatonično har-
moniko, poskusila bosta tudi 
na svetovnem. »Veliko je še 
neprebranih zgodb, odprtih 
poti, pri čemer se oba vese-
lila novih izzivov. Tudi zame 
kot učitelja so tekmovanja 
nove izkušnje, saj vadimo 
drugačne skladbe, ki nare-
kujejo tempo tekmovanj.«

Tjaša je v finalu vrhunsko 
zaigrala Miheličevo skladbo 
V škornjih na ples. »Ima zelo 
dober občutek za narodno-
zabavno glasbo, za dinamiko 
in ritmiko. Miheličeve sklad-
be je treba igrati z občutkom, 
ona je ta občutek pridobila v 
pičlih petih letih.«

»Frajtonar'ca« ni 
samo za fante
Enakopravnost spolov se 

kaže tudi pri glasbilih, ki so 
bila desetletja rezervirana 
samo za fante. V Glasbe-
ni šoli Goličnik je že nekaj 
deklet, nekaj jih je tudi v 
dekliških narodnozabavnih 
ansamblih, a na Ljubečni 
sta zmagali le dve. Pred Tja-

šo je leta 2001 Tina Bohak 
iz Orehove vasi postala prva 
ženska absolutna zmago-
valka Zlate harmonike. »De-
klet je malo in dobiti dekle 
s takšnim zanosom je, kljub 
temu da postaja harmonika 
vedno bolj popularna, hva-
levredno.« Goličnik je tudi 
poudaril, da nagrade ne 
padejo kot strela z jasnega, 
ampak je treba zanje garati. 
Priprave na tekmovanje so 
se začele že nekaj mesecev 
pred tekmovanjem in so se 
stopnjevale do tekmovanja. 
V zadnjih dneh pred tekmo-
vanjem je Tjaša vadila po 
osem do deset ur na dan.

Goličnik ni ponosen samo 
na Tjašo, ampak tudi na 
ostale svoje učence, ki so 
se dobro odrezali na tek-
movanju. Ambrož Goličnik 
in Gašper Repas sta osvojila 
bronasti plaketi, Urh Štifter 
in Adam Brunet srebrni in 
Žiga Hriberšek zlato plaketo 
ter skupno četrto mesto tek-
movanja.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: Glasbena 

šola GoličnikTjaša Lesjak in njen mentor Robert Goličnik
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Zoran Dževerdanović je inženir kemij-
skega inženirstva, ki poleg uspehov v redni 
službi niza še uspehe kot fi lmski produ-
cent. S kratkim, a udarnim igralskim vlož-
kom v fi lmu Odgrobadogroba je opozoril 
nase. Svet pred kamerami mu je postal 
všeč. Nato je stopil v svet za kamerami. Z 
nagrajenim celovečernim fi lmom Idila je 
nase preusmeril še pozornost kritikov. S 
kratkim fi lmom V modrino pobira medna-
rodne fi lmske nagrade. Slovensko-hrvaški 
koprodukcijski fi lm obravnava mladinsko 
tematiko. Vse, kar je družbeno kritično in 
socialno naravnano, so Dževerdanoviću 
ljube teme. »Zdi se mi pomembno, da s to-
vrstnimi vsebinami naslavljamo mlade, jih 
spodbujamo k premisleku, sočustvovanju.«

Še pred dvema tednoma ste bili v Sara-
jevu, kjer ste prejeli nagrado srce Sarajeva 
za fi lm V modrino. Kakšni so bili občutki 
ob prejemu nagrade na tako prestižnem 
festivalu?

Ti občutki me še danes prevevajo in zelo 
težko bi jih opisal. Ta nagrada je v čustvenem 
smislu mogoče še pomembnejša od nagrade 
na Berlinalu.

O sarajevskem fi lmskem festivalu se v 
slovenskih medijih piše samo v presežkih. 
Kako se je vam zdelo? Ali je res vse tako 
sproščeno?

Pred 23 leti so v okupira-
nem Sarajevu postavili 
osnove za najpre-
stižnejši festival 
v regiji, tako po 
kakovosti fi lmov 
kot po spremlje-
valnih dogod-
kih in seveda 
gostih. Letošnja 
gosta, ki sta do-
bila častno srce 
Sarajeva, sta bila 
režiser Oliver Stone 
in igralec John Clee-
se. To, da smo dobili 
srce Sarajeva v takšni 
konkurenci in 
d r u ž b i 
ta-

»Všeč mi je sporočilna 
vrednost filmov«
Celjski producent o fi lmskih nagradah, ki se vrstijo, in o producentskem delu

kšnih avtorjev, je za nas seveda izjemen uspeh. 
Glede na ostale festivale je vzdušje v Sarajevu 
izjemno sproščeno, tako značilno za to mesto, 
ki osvoji srce.

Zvezde svetovnega formata so verjetno 
dosegljive precej bolj kot v Cannesu?

Vzdušje na festivalu je sproščeno in tudi 
svetovne zvezde se zdijo bolj pristne in 
dosegljive zaradi te izjemne sarajevske le-
žernosti. Kar je nekaj povsem drugačnega 
od prestižnega, mondenega festivala v Ca-
nnesu. Kljub temu da je bila pred nekaj leti 
v Bosni krvava vojna, so varnostni ukrepi 
zanemarljivi v primerjavi z drugimi festivali.

Na Berlinalu je fi lm V modrino dobil 
prvo večjo nagrado, zdaj jo je dobil tudi v 
Sarajevu, vmes je bil še na drugih festiva-
lih. Kje se bo še predstavil?

Film je doživel svetovno premiero na 67. 
mednarodnem fi lmskem festivalu v Berlinu, 
kjer je prejel posebno omembo žirije. Berli-
nale je poleg Cannesa in Toronta eden od treh 
najbolj prestižnih fi lmskih festivalov. Film 
V modrino je doživel ameriško premiero v 
Aspnu, nato je bil na najbolj prestižnem 63. 
nemškem festivalu kratkega fi lma v Oberhau-
snu, kjer smo prejeli prvo nagrado v sekciji 
mladinskih fi lmov. Zatem je potoval v Ham-
burg, trenutno pa je na največjem danskem 
festivalu kratkega fi lma v Odensi. Novembra 
bo fi lm predvajan tudi v Ameriki, in sicer 
na 34. mednarodnem otroškem festivalu v 
Čikagu. Vmes bo še na festivalih po Evropi. 
Pomembno je omeniti, da so skoraj vsi ome-
njeni festivali prestižni. V Sloveniji bo fi lm V 
modrino premierno uprizorjen v Portorožu 

fi lmov, od tega sedem domačih – ameriških 
– in sedem mednarodnih. Režiserka fi lma 
Antoneta Alamant Kusijanović je maja letos 
magistrirala iz režije na univerzi Columbia 
v New Yorku, zato smo kot nominiranci v 
sekciji »domačih«, ameriških avtorjev.

Ste zelo mešana fi lmska ekipa, in sicer 
vseh narodnosti. Kako ste se znašli na kupu 
oziroma kako sta se s hrvaško režiserko 
Antoneto Alamat Kusijanović sploh našla?

Z Antoneto sva se spoznala pred dvema 
letoma v Cannesu, nato sva dobila subven-
cijo na Hrvaškem in v Slovenskem fi lmskem 
centru. V enem letu smo s sodelavci izvedli 
projekt. Zasedba je mednarodna. Antoneta 
je na univerzi Columbia spoznala Korejko 
Miniji Kang. Christina Lazaridi je profesorica 
scenaristike na tej univerzi. Evgenija Galpe-
rinea, skladatelja glasbe v fi lmu, ki kompo-
nira fi lmsko glasbo tudi za Luca Bessona, 
pa Antoneta pozna že dlje časa. Slovenski 
del fi lma so v avtorskem delu predstavljali 
direktor fotografi je Marko Brdar, skladatelj 
glasbe Ivan Marinović, oblikovalec glasbe Ju-
lij Zornik in oblikovalka maske Anita Ferčak.

Po nagradi v Berlinalu ste mi povedali, 
da so bili znoj, kri in solze poplačani. Ali 
to pomeni, da je bilo snemanje zelo zah-
tevno?

Snemali smo na otoku Koločep blizu Du-
brovnika, ki je res idiličen otok, vendar z 
izjemno malo infrastrukture. Ko smo začeli 
snemati pri klifi h, in sicer na težko dostopnih 
mestih, in je bilo treba s sabo prinesti vso 
opremo, vso težko tehniko, se je idila malce 
spremenila. To je otok, kjer avtomobili niso 
dovoljeni, infrastruktura je slaba, sonce je 
močno pripekalo, mi pa smo na roke tovorili 
vso težko opremo. Snemanje je bilo zahtevno 
tudi z vidika vodnih posnetkov, ki jih je v fi l-
mu zelo veliko, poleg tega v fi lmu igrajo tudi 
otroci. Na otoku smo snemali šest dni, a ker 
nam ni uspelo posneti dobrih podvo-
dnih posnetkov, smo vajo ponovili 
v Stari Baški. Ujeli smo zadnje 
dni v septembru, voda je že 
bila kar mrzla in morali 
smo paziti na otroke, da se 
niso prehladili, poleg tega 
snemanje šest metrov 
pod vodo ni enostavno.

Kako pomembna je 
vloga producenta pri 
nastajanju fi lma?

Producent je s fi lmom 
od začetka do konca. Sode-
luje pri scenariju, pri razvoju 
fi lmskega projekta, to je prvi del 
produkcije, nato sledi proizvodnja, to je 
snemanje, nato prideta na vrsto promocija in 
distribucija. Producent je odgovoren za fi lm 
in je z njim njegovo celo življenjsko obdobje.

To je oseba, ki najbolj pozna fi lm?
Tako je. Producent ima poleg kreativne 

vloge tudi menedžersko. Pri izvedbi projekta 
uporabljam bogato znanje iz ekonomije, pra-
va in psihologije. Delo producenta zahteva 
strokovno širino in tudi življenjske izkušnje.

Ali je producent tudi oseba, ki prinese 
denar?

Producent je oseba, ki fi lmu prinese de-
nar oziroma v primeru evropskega fi lma in 
v našem prostoru, kjer delujemo, večino de-

narnih sredstev pridobimo na javnih razpisih 
fi lmskih centrov. Zaradi nizkih subvencij smo 
producenti za uspešno izvedbo projektov pri-
morani pridobiti tudi koproducente, kar je 
dobro za fi lm in kar spodbuja tudi Evropska 
komisija.

Ko mi razlagate pojme, kot so razvoj, 
produkcija, distribucija, prodaja, se mi 
zdijo zelo tehnični izrazi. Ali se povezu-
jejo z vašo izobrazbo, saj ste univerzitetni 
inženir kemijskega inženirstva?

To so strokovni izrazi fi lmskega sveta, 
ukvarjam se tudi s kemijskim inženiringom, 
to je z vodenjem večjih investicij. Vodenje 
investicijskih projektov, kot je gradnja tovarn 
in tehnoloških sklopov, je projektnega zna-
čaja in zahteva več interdisciplinarnih znanj, 
prav tako kot produkcija fi lmov.

Prvič ste kot producent sodelovali pri 
fi lmu Idila, ki je prva slovenska grozljivka. 
Na Festivalu slovenskega fi lma je prejel 
kar štiri vesne, tudi za režijo. Film je nav-
dušil žirijo in občinstvo. Kaj je bila tista 
prava kombinacija?

Idila je prvenec Tomaža Gorkiča. Z njim 
sem že prej kot producent sodeloval pri krat-
kih žanrskih fi lmih, ki niso imeli proračun-
skih sredstev. Film je imel tudi mednarodno 
zelo dobro distribucijsko in festivalsko pot. 
Da se pohvalim – s fi lmom smo pobrali tudi 
nekaj mednarodnih nagrad in pridobili dis-
tributerja, ki fi lm pod imenom Killbilles pro-
daja na ameriškem tržišču. Glavni igralec 
Francl po novem govori tudi nemško, saj je 
Idila prav tako izšla na nemško govorečem 
območju. V Sloveniji je bila Idila leta 2016 
tretji najbolj gledan domači fi lm.

Kolikor vem, snemate že nove kratke 
fi lme.

Pravkar smo končali kratki fi lm režiserja 
Andreja Košaka z naslovom Niko, in sicer 
po resničnem dogodku, in kratki fi lm Vida 

z režiserko Barbaro Zemljič, kjer sta 
v glavni vlogi Silva Čušin in Dare 

Valič, ter fi lm Po slovensko v 
režiji Marte Frelih. Pred-

vsem želimo posneti fi l-
me s socialno tematiko, 
družbeno angažirane fi l-
me z močnim kritičnim 
sporočilom.

Ko so Andreja Koša-
ka povprašali, zakaj je 

posnel kratki fi lm, je bil 
njegov odgovor, da je pet-

najst minut ravno prava 
dolžina, da ostane mladina 

še zbrana. Menite isto, da nima 
več moči za daljšo zbranost?

Ne vem, kljub težavam z zbranostjo se še 
vedno, predvsem na televizijah, predvajajo 
celovečerni fi lmi, dolgi tudi do dve uri in pol. 
Se pa strinjam, da tehnologije vplivajo na 
zbranost in spreminjajo možgane. Predvsem 
pri mlajših generacijah bodo mogoče kratki 
fi lmi zato boljši način za podajanje sporočil.

Ali je mladinska tematika najpogosteje 
v vaših fi lmih? Zakaj?

Košakov fi lm je posnet po resničnem 
dogodku in govori o fantu, ki se znajde v 
popravnem domu. Kazen se mu izteče in 
se vrne k nasilnemu očetu ter je spet ujet v 
krog nasilja. Kratki fi lm Hrepenenje Dejana 

»Borili se 
bomo, da bodo 

fi lmi predstavljeni
v kinih, saj je obču-
tek gledanja popol-

noma druga-
čen.«

»Producent je s fi lmom od 
začetka do konca. Odgovo-
ren je za fi lm in je z njim 

celo njegovo življenjsko ob-
dobje. A producent ima poleg 
kreativne vloge tudi mene-

džersko.«

»V Društvu slovenskih producentov se borimo, 
da bi kulturno ministrstvo namenilo več 
denarja za fi lm. Samo s sredstvi z razpisa je 
nemogoče ustvariti dober fi lm.«

na 20. Festivalu slo-
venskega fi lma. Po 

petih mesecih ima 
fi lm V modrino 
zelo uspešno 
festivalsko dis-
tribucijo, pred-
vajali ga bodo 
tudi na tele-
vizijskih za-
slonih. Pred 
kratkim je 
prejel tudi 
nominaci-
jo za štu-
dentskega 
oskarja.

Kaj po-
meni, da 
je nomini-
ran za štu-
dentskega 

oskarja?
To, da je 

fi lm nominiran za štu-
dentskega oskarja, je 
seveda izjemen uspeh. 
Študentskega oskarja po-
deljuje Academy of Moti-
on Picture Arts and Scien-
ces, ki podeljuje oskarje. 
Nominiranih je štirinajst 
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Karaklajiča, ki smo ga v celoti posneli v Ce-
lju, prav tako obravnava mladinsko tematiko 
oziroma tematiko invalidov. Všeč mi je spo-
ročilna, morda celo vzgojna vrednost filmov, 
pri čemer se mi zdi pomembno s tovrstnimi 
vsebinami nasloviti mlade, jih spodbuditi k 
premisleku, sočustvovanju.

Opazili smo vas v filmu Odgrobadogroba 
z manjšo vlogo ljubimca. Kako ste se znašli 
v filmskem okolju?

Z režiserjem filma Janom Cvitkovičem se 
poznava še iz študentskih časov. Že pred 
tem filmom sem nastopil v enem francosko- 
kanadskem filmu. Jan me je vprašal, če bi 
nastopil v njegovem filmu, privolil sem in 
vzpostavil prvi usodni stik s filmskim sve-
tom. Ljubezen se je zgodila in še vedno traja.

Zdaj ste v filmskem svetu kot producent. 
Kje ste se naučili dela?

Izkušnje kolegov, delavnice doma in v tu-
jini, branje, predvsem pa praksa. Največ se 
naučiš, ko si vržen v vodo in moraš plavati. 
To je najboljša šola!

S Celjem ste bili in ste še povezani. Se 
še vračate?

Vedno sem bil in bom povezan s Celjem, 
tukaj imam družino, prijatelje, ki se jim s 
tem intervjujem opravičujem, ker so moji 
obiski preredki.

V času Kljuba ste bili zelo aktiven član. 
Kaj je bilo tako čarobnega v tem celjskem 
klubu?

Res je. Rokenrol in mladost.
Spremljate slovensko in tujo filmsko sce-

no. Kaj vas preseneča v dobro in tudi slabo 
smer? Ali se v Hollywoodu res snemajo 
samo še filmi s superheroji?

Družbenokritični in socialni filmi so bolj 
v evropskih produkcijah, manj v ameriški. 
Mislim, da je zdaj film v nekakšnem vaku-
mu, bolj ustvarjajo in prikazujejo serije kot 
filme in tudi njihova gledanost je večja. Velik 
vpliv imajo tudi internetne serije. Močna je 
težnja, da se vse seli na mobilne aplikacije in 
mobilne platforme. Upad gledalcev je velik. 
Kolikor vem, se število gledalcev v art mre-

ži v kinematografih povečuje, kar je super 
podatek. A vedeti moramo, da to ni posebej 
velika rast. Če je bilo prej petnajst gledalcev, 
jih je zdaj dvajset na eni projekciji.

Pogosto slovenske režiserje poslušamo, 
kako je premalo denarja, da bi posneli še 
več dobrih filmov. Če bi bili denarno neo-
mejeni, kakšen film bi posneli?

Težko vprašanje. Res moram malce poto-
žiti, da je v slovenskem prostoru absolutno 
premalo denarja za resno produkcijo, a ne 
samo denarja, tudi časa. Kajti ko dobimo 
na razpisu pri Slovenskem filmskem centru 
ali na RTV SLO denar, imamo od podpisa 
pogodba dve leti časa, da posnamemo film. 
Primorani smo pridobiti koprodukcije in za 
njihovo iskanje porabimo eno leto. Ostane 
samo leto za vse ostale faze filma. Ta čas je 
prekratek in bi se moral raztegniti na vsaj tri 
leta. V Društvu slovenskih producentov se 
borimo, da bi kulturno ministrstvo namenilo 
več denarja za film. Samo s sredstvi z razpisa 
je nemogoče ustvariti dober film. Po drugi 

strani je več koproducentov dobra stvar, saj 
prinesejo širino v film, a je zaradi številnih 
usklajevanj treba več časa.

Snemate filme, ki ste si jih želeli. Ali na-
staja kakšen nov film?

Da. V realizaciji je celovečerni politični 
triler režiserja Andreja Košaka, ki se ime-
nuje Vsi proti vsem in obravnava politično 
korupcijo v tranzicijskih državah. Snemali ga 
bomo naslednje leto septembra. Imamo ne-
kaj scenarijev, ki jih še razvijamo, vsi imajo 
družbeno tematiko.

Zelo ste zaposleni v službi in še kot pro-
ducent. Ima glede na to vaš dan več kot 
24 ur?

Skoraj. A zdaj, ko sem se kot producent že 
nekaj naučil in imam več sodelavcev, je delo 
precej lažje in manj naporno.

Ko bo pritekel še denar, bo sploh kra-
sno, ne?

To bo že razkošje.
BARBARA GRADIČ OSET

Foto: GrupA



Župan Podčetrtka svojo 
funkcijo opravlja nepoklic-
no. Tako ostaja v Slovenskih 
železnicah zaposlen kot in-
štruktor strojevodij, aktiven 
je v sindikatu, čas najde za 
gasilce, športne aktivnosti 
ter tisoč in eno protokolar-
no prireditev. Od leta 2010 je 
tudi predsednik Turistične 
zveze Slovenije. Na dosežke 
svoje občine je odkrito po-
nosen. Da je za razcvet kra-
ja precej zaslužen tudi sam, 
mu ne oporekajo niti svetni-
ki niti občani. Peter Misja je 
med redkimi župani, ki se 
ne pritožujejo, ampak se 
znajo odkrito pohvaliti, da 
jim gre v občini izvrstno.

»To nenazadnje dokazujejo 
tudi številna priznanja,« pra-
vi župan. »V začetku leta smo 
dobili zlati kamen kot razvoj-
no najbolj prodorna občina. 
Sledilo je tudi zlato priznanje 
zelene destinacije. Kar zadeva 
našo občino, nam gre res do-
bro, a to ne pomeni, da nisem 
glasen kritik vladne politike, 
ko gre za financiranje občin. 
Ne pravim, da vlada ni naredi-
la marsikaj dobrega, a dialog z 
lokalnimi skupnostmi je nje-
na šibka točka. Naša občina 
se je znašla tako, da smo ob 
pravem trenutku maksimalno 
izkoristili evropska sredstva. 
Velika prednost je tudi, da za 
lastno delovanje porabimo le 
sto tisoč evrov. To je bistveno 
manj kot v kateri primerljivi 

bližnji občini,« razlaga Peter 
Misja.

Kako pomembno je, da 
ima župan vizijo in da zna 
videti tudi čez luknje na ce-
sti?

Vsekakor mora videti tudi 
luknje na cesti. Za vse drugo 
pa je vizijo lažje imeti, če si 
kje bil in po svetu kaj delal. 
Vedno sem pripravljen slediti 
dobrim zgledom in prisluhniti 
pametnim predlogom. Moja 
prednost je tudi, da sem že 
leta vpet v številne držav-
ne organizacije in projekte, 
kjer srečujem ljudi s širokim 
znanjem in z zanimivim raz-
mišljanjem. Mislim tudi, da 
sva bila za Podčetrtek srečna 
kombinacija s takratnim di-
rektorjem Term Olimia Zdrav-
kom Počivalškom. V nekaj le-
tih sva dokazala, kaj je z vizijo 
in voljo mogoče narediti.

Veljate za zelo odločnega 
človeka. Seje občinskega 
sveta so pri vas končane v 
rekordnem času. Kako lovite 
zlato sredino med učinkovi-
tostjo in avtokracijo?

Temu se reče vodenje. Na 
podoben način vodim tudi 
seje turistične zveze. Tam 
so se seje včasih vlekle v ne-
dogled, zdaj so dolge nekaj 
deset minut. Skrivnost je v 
dobro pripravljenem gradivu 
in udeležencih, ki se na sejo 
pripravijo. Res pa ne dovolim 
praznega besedičenja. Kadar 
pride do tega, je razprave v 

»Pri nas vsi brcamo na isti gol«
Ob prazniku občine Podčetrtek z županom Petrom Misjo

Njegova najbolj izstopa-
joča lastnost je učinkovi-
tost. Ne izgublja energije 
niti odvečnih besed, hkrati 
pa ne dvomi, da bo svoje 
najpomembnejše projekte 
v tek spravil še pred kon-
cem mandata. A da bi si 
naložil še četrti županski 
mandat, trenutno noče niti 
slišati. V vsakem primeru 
živi za turizem, kot župan 
in kot predsednik Turistič-
ne zveze Slovenije.

Kaj je najmočnejši adut 
vaše občine?

To je brez dvoma poveza-
nost. Predvsem na področju 
turizma, a tudi ostalega go-
spodarskega dogajanja. To je 
tisto, čemur pravimo brcanje 
na isti gol, in to v kraju ude-
janjamo že petdeset let. Če 
govorimo o lokalni samou-
pravi in obstoju občine, pa 
približno dvajset let. Na ta 
način smo uspeli zgraditi 
eno najbolj prepoznavnih tu-
rističnih destinacij ne samo 
v Sloveniji, ampak tudi širše 
v regiji.

Kako na široko odpirate 
vrata za domače in tuje in-
vestitorje?

Zelo. Pri nas investitorji 
največ vlagajo v turizem, 
čeprav imamo odprte in 
dobro zastopane tudi druge 
možnosti v gospodarstvu. 
Takšen je zadnji primer, ko 
je podjetnik v Pristavi po-

Plaketa ravnatelju 
Pepevniku

Izredno priznanje bo Občina Podčetrtek letos pode-
lila Termam Olimia ob petdesetletnici delovanja. Za 
plodno in dolgoletno sodelovanje bo podelila prizna-
nje tudi Srednji šoli za gostinstvo in turizem Celje.

Plaketo bo podelila mag. Darku Pepevniku, ki je v 
tem šolskem letu zaradi zdravstvenih razlogov zapustil 
mesto ravnatelja OŠ v Podčetrtku. Nagradila bo še Mar-
tina Vrenka, vsestransko aktivnega gasilca in svetnika. 
Denarno nagrado bo namenila Športnemu društvu 
Virštanj ob deseti obletnici. Županovo priznanje pa bo 
prejel še Danijel Sovinc. »Vsak dan ga lahko videvamo, 
kako skrbno med Podčetrtkom in termami pobira smeti. 
Vsem nam je lahko zgled, ki bi ga res veljalo posnema-
ti,« je pojasnil Misja.

Osrednja občinska slovesnost bo združena s praznova-
njem petdesetletnice delovanja Term Olimia. Slavnostna 
akademija z vidnimi predstavniki gospodarstva in politike 
bo v hotelu Sotelia v petek zvečer. V soboto, 10. septembra, 
bo za širše množice veselica z ansamblom in brezplačnim 
volom na žaru.

Peter Misja deluje kot nepoklicni župan, občinska uprava je med najmanjšimi v Sloveniji in šteje le tri 
zaposlitve in pol. »Že nekaj let nisem bil na dopustu v klasičnem pomenu besede. Energijo nabiram na 
bregovih domače Imenske Gorce. Sicer pa vsak teden obiščem ogromno lepih krajev in imam srečo, da pri 
delu združujem prijetno s koristnim.«

stavil svoje podjetje in zdaj 
zaposluje dvajset ljudi. Do-
bra infrastruktura in plodno 
sodelovanje zagotavljata 

preživetje na vseh področjih. 
Industrijske cone pri nas na-
merno nismo gradili, ker in-
dustrija in turizem običajno 
ne gresta v isti lonec. Kljub 
temu manjši obrati dobro 
uspevajo in zaposlujejo kar 
veliko ljudi.

Zamislite si, da na obisk 
dobite županskega kolega 
iz tujine. Kam ga peljete v 
svoji občini?

Priznam, to je res težko 
vprašanje, ker pri toliko le-
pih točkah težko izpostavim 

le eno ali dve. Vesel sem, da 
smo v nekaj letih ustvarili 
takšne pogoje, da lahko ko-
garkoli s ponosom peljemo 
kamorkoli v občini. Pokazati 
imamo res veliko in to lahko 
naši gostje nenazadnje od-
krivajo po številnih kolesar-
skih stezah in pešpoteh. Po 
celi občini bi ga peljal.

Če bi imeli čarobno pali-
čico, kaj bi spremenili?

Tri stvari, čeprav jih spre-
minjamo tudi brez čarobne 
paličice. Zadal sem si, da 
bomo do konca tega man-
data rešili status gradu in 

Vonarskega jezera ter z 
železniško progo povezali 
Podčetrtek z Zagrebom. Pri 
prvih dveh točkah se stva-
ri že aktivno premikajo. S 
tretjo bo nekaj več težav, še 
posebej v luči šengenskega 
sistema in nedavnih migra-
cij čez našo južno mejo. Pre-
pričan sem, da za prvi dve 
zadevi čarobne paličice ne 
bomo potrebovali. A če bi jo 
res imel, bi z njo zamahnil 
in si zaželel, da bi vsi ljudje 
živeli srečno.

Kako vidite svoje občane?
V zadnjih enajstih letih 

smo na zasebna zemljišča 
naših ljudi posegli s pribli-
žno 35 kilometri kolesarskih 
stez, s približno sto kilometri 

novih ali obnovljenih cest, s 
kanalizacijskim sistemom v 
vsaki vasi, z več kot 30 kilo-
metri vodovodnih sistemov. 
Lahko rečem, da sem imel 
zelo veliko stika z občani in 
skoraj vedno so bili pripra-
vljeni sodelovati. Skoraj vse 
služnosti je občina pridobila 
brezplačno, kar dandanes ni 
ravno običajno. Lahko re-
čem, da imamo odlične ljudi, 
ki znajo prisluhniti. Da ima-
mo danes tako lepo urejeno 
občino, je njihova zasluga, 
ne moja kot župana. Vedno 
pa se najdejo posamezniki, 
ki mislijo drugače, ampak 
vsem niti Bog ne ustreza.

StO
Foto: SHERPA

Statistika za leto 2015:

Število prebivalcev:  3.500

Število novorojencev v letu 2105:  39

Število nepro� tnih stanovanj:  31

Število prosilcev za nepro� tna stanovanja:  2

Vir: občinska uprava

»Praznega besedičenja ne 
maram nikjer« Ob prazniku Občine Podčetrtek z županom Petrom Misjo

Župan Peter Misja: »Naša velika prednost je, da za lastno delovanje porabimo le sto tisoč evrov. To je 
bistveno manj kot v kateri primerljivi bližnji občini.«

Za šport poleti in pozimi
Prejšnji konec tedna so v Pristavi pri 

Mestinju slovesno odprli prenovljen po-
možni objekt v športnem parku. Zdaj bodo 
uporabnikom na voljo nove garderobe, ko-
palnica in skupni prostor s kuhinjo. Morda 
bodo že to zimo tudi v Pristavi postavili 
celo drsališče. Občinski svet je na zadnji 
seji namreč potrdil odločitev, da bo občina 
kupila montažno zimsko drsališče.

»Enomesečni najem drsališča stane toliko, 
da se nam naložba ob nakupu sistema že v treh 
mesecih izplača,« je povedal župan Peter Mis-
ja. Za drsališče bodo namenili 55 tisoč evrov. 
Lani so na obnovljenem igrišču v Podčetrtku 

namreč prvič postavili drsališče, ki je bilo v 
decembru zelo dobro obiskano. V prihodnje ga 
bodo lahko postavili na različna mesta.

V Pristavi sta poleg župana trak v špor-
tnem parku slovesno prerezala še ravnatelji-
ca OŠ Podčetrtek Sonja Švajger in predsednik 
tamkajšnjega športnega društva Martin Her-
cl. Sledil je tradicionalni nogometni turnir, 
kjer so se za pokal KS Pristava pri Mestinju 
pomerili tako mladinci kot veterani. Pri prvih 
je zmagala ekipa Sv. Eme, na drugo mesto so 
se uvrstili športniki iz Jerčine, tretji so bili 
gostitelji iz Pristave.

StO

Plaketa eni prvi turističnih kmetij v 
Obsotelju

Občina temelji na turizmu in to se vsako leto občuti tudi pri nagradah in priznanjih.
Letos so svetniki plaketo občine namenili podjetju Amon iz Olimja, ki velja za eno 

prvih turističnih kmetij v kraju, danes pa se uvršča med najbolj kakovostne ponudnike 
v regiji. Priznanji bosta na jutrišnji slavnostni seji prejela Veronika Kajba iz Golobinjeka 
in Jože Filipančič iz Brezovca. Denarno nagrado bo prejela Krajevna organizacija Rde-
čega križa Polje ob Sotli. Priznanje župana bo prejel dolgoletni župan oziroma načelnik 
sosednje občine Zagorska Sela Željko Kodrnja.

StO

skladu s pravilniki pač treba 
omejiti. V našem občinskem 
svetu mi tega na srečo ni tre-
ba. Svetniki so večinoma vi-
soko izobraženi in razgledani 
posamezniki, ki si prizadeva-
jo za skupno dobro. Ob tem 
skrbimo tudi za prijateljsko 
in družabno noto, na čast 
slavljencem v posameznem 
mesecu se po vsaki seji dobi-
mo na kozarčku in prigrizku. 
Sejnine, ki so že tako zelo niz-

ke, tako vsi vložimo nazaj v 
»timbilding«.

Ob najinem lanskem po-
govoru ste dejali, da imate 
pred seboj še tri velike pro-
jekte – železniško povezavo 
do Zagreba, Vonarsko jezero 
in grad Podčetrtek.

Kar se jezera tiče, verja-
mem, da se bodo dela z ob-
novo zapornice, ki za našo 
občino predstavlja poplavno 
varnost, začela zelo kmalu. 
V dveh ali treh letih bi se tu 
že lahko kaj videlo. Ponov-
na vzpostavitev Vonarskega 

jezera bi pomenila turistični 
razcvet širšega območja za 
zelo dolgo obdobje. O že-
lezniški povezavi glede na 
odprta mejna vprašanja s 
Hrvaško trenutno nima smi-
sla govoriti. Grad pa je moja 
največja skrb. To jesen bo 
občina resno ukrepala, ker 
se bo ta izjemen kulturni 
spomenik sicer s kaščo vred 
porušil. Izvedli bomo nuj-
na zaščitna dela, potem pa 
bomo za odgovorno lastni-
štvo poskrbeli tudi s pravni-
mi sredstvi.

Precej aktivni ste tudi na 
družabnem omrežju. Vas 
kakšni neprijetni komen-
tarji jezijo?

Ne, ker jih ne spremljam. 
Povsem jasno mi je, da jih 
pišejo ljudje, ki o naši obči-
ni ne vedo prav veliko. Če 
človek vstane z levo nogo, 
se mora pač nad nekom 
znesti. To lahko naredi tudi 
z žolčnim komentarjem na 
družabnem omrežju. Na 
vse in vsakogar jezni ljudje 
pa ne bodo rešili Slovenije. 
Verjamem, da bomo tisti, 
ki smo v vlogi, da moramo 
nekaj rešiti, to tudi znali 
storiti.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: SHERPA
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Tudi astronomi se obmetavajo z 
milijoni in milijardami
Na Jelenovem grebenu v Olimju odslej tudi planetarij

»A na srečo s kilometri, 
ne z evri,« o obmetavanju 
z velikimi številkami po-
jasni ljubiteljski astronom 
Sebastjan Jakša. Če bi bilo 
sonce krogla s premerom 
enega metra, bi bila Ze-
mlja drobna kroglica 108 
metrov stran. Do Jupitra bi 
bilo kilometer, do Neptuna 
štiri kilometre, do najbližje 
zvezde Proksime Kentavre 
pa kar 29 tisoč kilometrov. 
To so razsežnosti enega 
samega osončja med 250 
milijardami zvezd v naši 
galaksiji. Rimska cesta je 
samo ena med njimi. Gala-
ksij bi lahko bilo v vesolju 
tudi do dva tisoč milijard. 
Tej brezmejnosti zvezdne-
ga neba se je na poseben 
način mogoče približati 
prav v planetariju.

Sebastjan se ozira v zvez-
de, že odkar ve zase. Že v 
vrtcu se je navdušil, zdaj pa 
se z astronomijo ukvarja že 
štirideset let. Zadnjih šest se 
z njo tudi preživlja. Planeta-
rij, ki ga je njegovo podjetje 
Odiseja postavilo v Olimju, 
je že tretji. Z dvema mobil-
nima že več let gostujejo po 
vsej Sloveniji, najpogosteje 
v vrtcih in šolah. Planetarij 
na Jelenovem grebenu pod 
kovinsko konstrukcijo skri-
va sodobno tehnologijo, ki 
omogoča realističen pogled 
v nebo, projekcijo prilagoje-
nih filmov na 360-stopinjski 
kupoli, kar daje občutek 
tridimenzionalnega pole-
ta v vesolje. Sebastjan zna 
navdušiti tudi s podatki, z 
zgodbami in s prikazi, kar 
učiteljem v šoli brez takšne 
tehnologije uspe le redko. 
»Obisk planetarija je prime-
ren za otroke od štirih let, 
navzgor starost seveda ni 
omejena. Program imamo 
prilagojen za različne staro-
sti, a ker imamo največkrat 

mešane skupine, poskrbimo, 
da je v tisti urici pod kupolo 
za vsakogar nekaj. Verjemi-
te, da nikomur ni dolgčas.« 
Od začetka julija je planetarij 
obiskalo že nekaj tisoč ljudi.

Marsikdo misli, da 
je Zemlja ravna
Da je Jakša planetarij po-

stavil prav na Jelenovem gre-
benu, ni naključje. »Z druži-
no Ježovnik se poznamo že 
dolgo. Tudi jaz sem kot otrok 
sem hodil gledat jelene. Tu-
ristična zgodba celotne vasi 
me je prevzela šele kasneje. 
Vsak v tem kraju se ukvarja 
z nečim, kar gradi skupno 
zgodbo o uspehu. Vesel sem 
bil, ko sem bil povabljen, 
da njen del postanem tudi 
sam.« Za šolske skupine je 
Olimje postalo še privlač-
nejša točka za zaključne ek-
skurzije in izlete. Kot pravi 
sogovornik, je obisk planeta-
rija za otroke poučno in ne-
pozabno doživetje. »Ljudje 
smo od nekdaj povezani z 
vesoljem. Dandanes morda 
manj kot kadarkoli v zgodo-
vini. Malokdo na primer ve, 
zakaj imamo 365 dni v letu, 
zakaj je dvanajst mesecev in 
sedem dni v tednu. Presene-
tilo me je, ko sem ugotovil, 
da imajo osnovnošolski otro-
ci občutek, da so bili ljudje 
pred dvesto leti še v jamah. 
V resnici pa so že stari Grki 
znali izračunati obseg Ze-
mlje, iz tega so sklepali, kako 
velika in kako oddaljena je 
Luna. Danes pa je na svetu 
vedno več ljudi, ki mislijo, 
da je Zemlja ravna …«

Na vzhodu sonce 
vzide le dvakrat 
letno
Odrasli v planetarij obi-

čajno vstopijo zaradi svojih 
otrok. Zvezdno nebo jih pre-
vzame, kot da ga prvič zares 

vidijo. Veste, kje vzhaja son-
ce? Najbolj očiten odgovor – 
na vzhodu – je pravilen samo 
dvakrat letno. Zakaj je tako? 
In zakaj je zvezda Severnica 
tako pomembna? Niti slučaj-
no ni najsvetlejša na nebu. 
Kar 47 zvezd je svetlejših, a 
samo ona ostaja vedno na 
svojem mestu in kaže pot 
na sever. In to še zdaleč ni 
edina koristna stvar, ki nam 
jo pokaže ta legendarna 
zvezda. Zato je dobro ve-
deti, v katero smer moramo 
položiti pet razdalj stranice 
Velikega voza, da jo najde-
mo. Človeštvo vanjo zre že 
od nekdaj, le sodoben človek 
tako redko povzdigne pogled 
v nebo. Nič čudnega, tako 
ali tako smo postali gluhi in 
slepi še za marsikaj drugega, 
kar nam naš planet razlaga 
in sporoča. Sebastjan Jakša 
se s sodelavci trudi, da bi le-
poto vesolja nepoznavalski 
javnosti ponovno približal. 
Vsaj enkrat na mesec na plo-
ščad postavijo tudi telesko-
pe. Obiskovalcem pokažejo, 
kaj vse je ob določenem času 
mogoče videti in kako z ob-
čutljivo opremo ravnati.

Vesoljska tekma 
se nadaljuje
Morda so zvezde ljudem 

še najbližje v horoskopu. 
Čeprav astrologija in astro-
nomija nimata ravno veli-
ko skupnega. A zodiakalna 
znamenja vseeno najdemo 
na nebu. Prav tako kot šte-
vilna druga ozvezdja, ki z 
najlepšimi grškimi bajkami 
že tisočletja kraljujejo na 
nebesnem svodu. Še preden 
astrofizika odgrne zastor v 
svet nepredstavljivih razdalj, 
kemijskih elementov in zelo 
zapletenih izračunov, ozvez-
dja ponujajo romantičen po-
gled v pravljično nebo. Tako 
kot se ljudje od nekdaj želijo 

zapisati v nebo, že od nekdaj 
hrepenijo, da bi premagali 
silo težnosti. »Prve rakete so 
izumili že Kitajci in to pred 
devetsto leti. Resda niso bile 
namenjene ravno vesoljski 
tehnologiji, a princip je bil 
enak.« Z vesoljsko tekmo 
med ZDA in Sovjetsko zvezo 
v 60. letih prejšnjega stoletja 
pa je šlo zares. Prvi satelit so 
izstrelili Sovjeti, mesec ka-
sneje so v vesolje poslali 
prvo živo bitje, psičko Lajko. 
Jurij Gagarin se je leta 1961 
– z veliko sreče sicer – vrnil 
na Zemljo kot prvi človek v 
vesolju. Štiri leta kasneje je 
Aleksej Leonov opravil prvi 
vesoljski sprehod. Prve člo-
vekove stopinje na Luni iz 
leta 1969 pa so tako ali tako 
eden največjih človeških 
spomenikov. »Nov polet na 
Luno Američani načrtujejo 
že kmalu. Pohiteti morajo, 
ker jih bodo sicer prehiteli 
Kitajci. Luna je namreč zelo 
bogata z naravnimi viri. Ti 
so v teoriji last človeštva, v 
praksi pa vemo, kako stvari 
delujejo. Bodo v lasti tistega, 
ki jih bo prvi dosegel in upo-
rabil.« In kako naš gostitelj 
vidi vsakdanjost medijskih 
poročil, potem ko spusti po-
gled iz brezmejnosti vesolja 
spet na tla? »Po pravici pove-
dano jih sploh ne spremljam. 
Nenazadnje so še najbolj 
podobna navadni mehiški 
nadaljevanki.«

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA

Vstop v planetarij je med 
tednom mogoč popoldne, 
ob koncih tedna pa od 11. 
do 20. ure. Vstopnina za 
otroke je pet evrov, za od-
rasle osem. Na ogled je šest 
različnih filmov in tako je 
vsak ponoven obisk nekaj 
posebnega.

»Statistično je nemogoče, da smo v 
vesolju sami. Že v naši galaksiji je 250 
milijard zvezd in večina ima svoje pla-
nete. Da med bilijoni planetov ne bi bilo 
nobenega, kjer bi se razvilo življenje, je 
malo verjetno. Sicer pa smo ljudje sesta-
vljeni iz povsem enakih snovi kot zvez-
de in vse drugo, kar obstaja v vesolju.«



»Ocenjujem, da je stanje 
v občini dobro. A daleč od 
tega, da sem povsem za-
dovoljen, ker se vselej da 
narediti še kaj več. Vendar 
vse naložbe uresničujemo 
po načrtih, kot je bilo za-
stavljeno v proračunu,« je 
ob prazniku Občine Rade-
če povedal župan Tomaž 
Režun.

Kot je še dodal, so v mi-
nulem letu uredili fitnes na 
prostem ob Savi, ki z učno 
potjo Savus predstavlja 
lepo urejeno vstopno točko 
v mesto, zamenjali streho 
na osnovni šoli in posodo-
bili sanitarije, obnovili kar 
nekaj odsekov cest in mr-
liško vežico ter kupili nov 
gasilski avto. Pri tem so v 
občini prisotne tudi manj 
vesele stvari, kot je bilo 
dogajanje v zdravstvenem 
domu.

Ko sem se pred časom 
sprehajal po središču Ra-
deč in opazil prazne po-
slovne prostore in stavbe, 
ki jih je načel zob časa in 
ki kar kličejo po obnovi, 
sem dobil občutek, da so 
še vedno opazne posledice 
krize in stečaja Papirnice 
Radeče kot nekoč glavnega 
generatorja razvoja kraja.

Posledice so zagotovo še 
vidne, tudi v slabšem soci-

V Občini Radeče so z raz-
ličnimi evropskimi projekti 
prišli do pomembnih prido-
bitev za lokalno skupnost. 
Med drugim so s sredstvi 
iz evropskega programa 
Leader v prejšnji finančni 
perspektivi uredili učno pot 
Savus. V novi perspektivi ra-
čunajo na izvedbo treh pro-
jektov iz tako imenovanega 
programa CLLD – Lokalni 
razvoj, ki ga vodi skupnost.

Ta je podprt s sredstvi iz 
treh evropskih skladov – za 
razvoj podeželja, regionalni 
razvoj ter za pomorstvo in 
ribištvo. Prvi projekt, ki ga v 
občini nameravajo uresničiti 
iz tega programa, je obujanje 
spomina na nekdanjo goz-
dno železnico na območju 
Jagnjenice. »Gre za predsta-
vitev pomena gozdne žele-
znice in črpanja lesne mase, 
ki jo imamo na velikem ob-
močju gozdnega kompleksa 
Jatna. Cilj tega izobraževal-
nega in turističnega projek-
ta je na enem mestu, torej v 

prostorih nekdanje šole, vse-
binsko povezati kulturno-
zgodovinske vidike gozdne 
železnice z aktualnim doga-
janjem in današnjimi pristo-
pi pri upravljanju naravnih 
virov,« pravi Marija Imperl, 
direktorica Kulturnega, tu-
rističnega in rekreacijskega 
centra (KTRC) Radeče.

Drugi projekt je zasnovan 
na koncu učne poti Savus, 
in sicer ob ribiškem domu 
na območju bajerja, ki sicer 
služi kot tehničnih objekt za 
uravnavanje gladine Save ob 
visokih vodah. Tam sta pred-
videna v nadaljevanju učne 
poti Savus ureditev dodatnih 
možnosti za ribolov in sredi-
šča za spoznavanje pomena 
voda. »Na tem območju je 
tudi manjši gozd s pestro ži-
valsko strukturo, predvsem z 
raznovrstnimi pticami. Orni-
tologi menijo, da je to odlična 
priložnost za fotografiranje, 
opazovanje in gojenje ptic.«

Tretji projekt iz programa 
CLLD zadeva nadgradnjo 

radeške tržnice, ki je v prete-
klosti v sklopu regijskega pro-
jekta Posavska špajca sicer že 
bila posodobljena. S tem pro-
jektom je na tržnici predvide-
na tudi namestitev nove opre-
me, hladilnih omar in pultov, 
miz ter druge opreme za ka-
kovostno ponudbo mesnih in 
drugih izdelkov. »Namen tega 
projekta je tudi priprava izo-
braževalnih delavnic o zdravi 
prehrani in pomenu kratkih 
prehrambenih verig.«

Ocenjena vrednost vseh 
projektov je približno mi-
lijon evrov. Projekte je že 
odobrila Lokalna akcijska 
skupina Posavje, ki je v regiji 
nosilka izvedbe CLLD-pro-
gramov. Končno besedo bo 
imelo ministrstvo za gospo-
darski razvoj in tehnologijo. 
Glede na ugodno predhodno 
oceno komisije gospodarske-
ga ministrstva v občini Ra-
deče pričakujejo odobritev 
vseh treh projektov.

ROBERT GORJANC
Foto: SHERPA

Evropski projekti za domačine in turiste
Po črpanju sredstev iz programa Leader občina uspešna tudi pri programu CLLD

S projektom ureditve območja ob ribiškem domu bo učna pot Savus dobila svoje nadaljevanje.

Papirnica paradni, a ne edini 
vlečni konj razvoja Intervju z županom Tomažem Režunom ob

prazniku Občine Radeče

Župan Tomaž Režun je zadovoljen z doseženim v občini v času od lanskega do letošnjega občinskega praznika.

alnem stanju nekaterih pre-
bivalcev, vendar se razmere 
izboljšujejo. Ob stečaju pa-
pirnice smo imeli v občini 

25-odstotno brezposelnost, 
zdaj je približno desetod-
stotna. Kar je predvsem re-
zultat oživitve proizvodnje 

v papirnici, ob gospodarski 
rasti je nekaj novih delovnih 
mest tudi drugje. Za stanje 
stavb in poslovnih prosto-

rov je res kriva tudi kriza, 
deloma tudi neurejeno la-
stništvo.

Na katerem področju vi-
dite strateške možnosti ra-
zvoja občine? Ali še vedno 
temelji na papirnici?

Družba Radeče papir 
Nova je seveda neke vrste 
paradni konj, a daleč od 
tega, da bi lahko vse slo-
nelo le na njenem hrbtu. 
Zato je zelo pomembno, 
da odpiramo možnosti mla-
dim prodornim ljudem, da 
začnejo uresničevati svoje 
ideje v start up podjetjih. 
Tudi na tem področju smo 
naredili korak naprej, saj 
smo v proračunu predvi-
deli namenska sredstva za 
zagonska podjetja (razpis 
bo objavljen jeseni). Vse-
kakor je naš strateški adut 
predvsem turizem: tradi-
cija splavarjenja, ribolova 
in možnosti, ki jih ponuja 
reka Sava. Ob njej želimo 
v prihodnjih letih z evrop-
skimi sredstvi urediti tudi 
ribiško vas s prenočitveni-
mi zmogljivostmi.

Ali se tudi dogaja, da 
mladi, ker morda čutijo 
brezperspektivnost, zapu-
ščajo Radeče?

Glede tega ni pri nas 
prav nič drugače kot v 
drugih podobnih občinah. 

Žal mladi odhajajo tudi iz 
našega okolja. Da bi ostali, 
je seveda predpogoj služ-
ba. Smo precej oddaljeni 
od avtocestnega križa, ce-
stne povezave do Radeč 
so slabe, kar je zagotovo 
razvojni minus za nas. Dr-
žava sicer obljublja, da bo 
v prihodnjih letih prišlo do 
posodobitve cest. V občini 
si zelo prizadevamo, da bi 
našli prave rešitve za mla-
de. Najti pa je mogoče tudi 
svetle primere, ko mladi 
po fakulteti dobijo službo 
in se v Radeče preseli tudi 
kakšna mlada družina.

Ali se z zamenjavo vod-
stva zdravstvenega doma 
tej ustanovi in tudi mestu 
obetajo bolj mirni časi?

Potem ko je že minilo 
nekaj časa od menjave 
prejšnje direktorice, oce-
njujem, da se že kažejo 
pozitivne spremembe. Se-
veda daleč od tega, da bi si 
zatiskal oči in da bi trdil, 
da so že vse težave rešene. 
Nova vršilka dolžnosti di-
rektorice Vladimira Tomšič 
obvlada posel in verjamem, 
da bomo dosegli enega 
ključnih ciljev ter popolnili 
zasedbo stalnih zdravnikov 
v zdravstvenem domu v za-
dovoljstvo občanov.

ROBERT GORJANC
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Zmaga poletja – domač 
»požarni« bazen
V arhitekturni posebnosti uživajo vse generacije prebivalcev Radeč

Potem ko so bili letos v 
katerem od večjih krajev, 
kot so na primer Sloven-
ske Konjice, prikrajšani za 
sprostitev v domačem ba-
zenu, so se v Radečah tudi 
to poletje lahko predajali 
vodnim užitkom. Bazen je 
sicer prava arhitekturna 
posebnost, saj leži na hri-
bu in je umeščen v naselje 
stanovanjskih hiš.

»Radeški bazen je res ra-
deški, kar pomeni, da so ga 
občani vzeli za svojega že 
pred mnogimi leti. Sem pri-
hajajo vsi, od najmlajših do 

najstarejših kopalcev, vsak 
najde svoj čas v dnevu, ki 
mu najbolj ustreza, tako da 
je bazen vsak dan celo kopal-
no sezono poln,« je ob našem 
obisku povedala Marija Im-
perl, direktorica Kulturnega, 
turističnega in rekreacijske-
ga centra Radeče (KTRC), ki 
upravlja kopališče, katerega 
lastnica je občina.

V kopalni sezoni je bil ba-
zen odprt od sredine junija 
do konca avgusta, in sicer 
vsak dan od 9. do 19. ure. Do 
21. ure je bil namenjen tudi 
športno-rekreacijskemu pla-

Enako kot pri velikih
»Ne glede na to, da je naš bazen relativno majhen, mo-

ramo izpolnjevati vse predpise, ki so predvideni tudi za 
največja kopališča. Kar pomeni, da moramo poskrbeti za 
zagotavljanje kakovosti bazenske vode, varnost kopal-
cev ter pripravo bazena. Zato imamo v KTRC zaposlena 
reševalca iz vode in kopališkega mojstra, pomagamo 
pa si tudi z zunanjim sodelavcem in s prostovoljci,« 
je pojasnila Marija Imperl, direktorica KTRC. Na srečo 
doslej na bazenu v Radečah še niso zabeležili primera 
utopitve ali hujših poškodb, bile pa so manjše, pred-
vsem pri otrocih, kar je za razposajenost v teh letih tudi 
običajno in glede tega tudi radeški bazen v primerjavi 
z ostalim ne izstopa. Za vsak primer imajo na bazenu 
tudi defibrilator, ki ga na srečo še ni bilo treba uporabiti.

Pogled na radeško papirnico iz bazena, ki za tovarno služi kot požarna voda.

Marija Imperl, direktorica KTRC RadečeRadeški bazen je dobro obiskan vso kopalno sezono.

V domačem bazenu uživajo vse generacije prebivalcev Radeč in okolice.

Bazen v Radečah je Fakulteta za arhitekturo v Ljubljani uvrstila na seznam 
pomembnih pomnikov kulturne dediščine, zato je spomeniško zaščiten.

vanju, dvakrat na teden pa 
je bilo na voljo tudi nočno 
kopanje od devetih do enaj-
stih zvečer. »To je bilo pose-
bej zanimivo in mikavno, ko 
so se prižgale podvodne luči 
in je imela voda s slikovitimi 
nočnimi odtenki še dodaten 
čar,« je vodne užitke v Rade-
čah opisovala Imperlova.

Sončni kolektorji 
za prijetno 
temperaturo vode
Možnost kopanja v bazenu 

je seveda precej odvisna od 
vremena, ki je tudi v poletnih 
mesecih postalo zelo muha-
sto, vendar je bila voda ogre-
vana in primerno topla vso 
kopalno sezono. Na radeškem 
bazenu jo ogrevajo s pomočjo 
sončnih kolektorjev, ki so na-
meščeni na strehi stavbe. Ob-
činska naložba v to pridobitev 
je bila po svoje nujna, saj gre 
za pretočni bazen, nad kate-
rim je izvir vode, iz katerega v 
bazen dnevno priteka sveža, a 
tudi precej hladna voda. Sonč-
ni kolektorji tako zagotavlja-
jo stalno temperaturo nad 25 
stopinj Celzija.

Kopalna voda v radeškem 
bazenu ni samo prijetno to-

pla, marveč tudi čista in ne-
oporečna, saj ustreza vsem 
zahtevanim zdravstvenim in 
sanitarnim kriterijem. Kar 
je bilo tudi vsakih štirinajst 
dni potrjeno ob odvzemu 
vzorcev, ki jih je analizirala 
pristojna zdravstvena usta-
nova. »Glede na to, da je 
oprema bazena že častitljivo 
stara in da kljub temu uspe-
vamo zagotavljati dobro 
vzdrževanje in izpolnjevati 
zahtevne sanitarne predpi-
se, smo lahko upravičeno 
zadovoljni,« je še poudarila 
Marija Imperl.

Bazen kot del 
zaščitene kulturne 
dediščine
Bazen v Radečah je star 

že 60 let. Kako je nastal, je 
tudi zelo zanimiva zgodba. 
Takratno vodstvo radeške 
papirnice, ki je financirala 
projekt, in domačini, ki so 
pomagali s prostovoljnim de-
lom, so se za gradnjo bazena 
odločili iz dveh razlogov: da 
bi papirnica pridobila požar-
no vodo, če bi tovarno zajel 
ogenj, mesto pa bi dobilo ba-
zen za kopanje in športno- 
rekreacijsko plavanje.

Imenitno podobo bazenu 
sta vdihnila arhitekta Franc 
Cacak, ki je izrisal načrt, in 
krajinska arhitektka Juta 
Krulc, ki je zasnovala po-
srečeno »stapljanje« bazena 
v naravno okolje in naselje 
stanovanjskih hiš. »Bazen je 
do danes ohranil svojo prvo-
bitno obliko, na kar smo v 
Radečah zelo ponosni. Vsa 
leta smo si prizadevali, da 
bi normalno deloval, za kar 
smo skrbeli z ustreznim in-
vesticijskim vzdrževanjem 
in tako, da nismo spreminjali 
oblike objekta,« je še pove-
dala Imperlova.

Kot izjemno arhitektur-
no delo je radeški bazen 
prepoznala tudi Fakulteta 
za arhitekturo v Ljubljani, 

ki ga je uvrstila na seznam 
pomnikov arhitekturne de-
diščine prejšnjega stoletja, 
zato je tudi spomeniško 
zaščiten.

Še ena posebnost: pri iz-
kopavanju zemlje za gradnjo 
temeljev bazena so delavci 
naleteli na arheološko naj-
dišče, kjer so bili najdeni 
ostanki iz halštatske železne 
dobe. Najdbe, ki so shranje-
ne v celjskem pokrajinskem 
muzeju, so predstavljene na 
informativni tabli ob vhodu 
na bazen. »Vse to daje naše-
mu bazenu dušo, nam, ki ga 
upravljamo, pa moč in ener-
gijo, da bazen uspešno živi 
naprej,« je še sklenila Marija 
Imperl.

ROBERT GORJANC
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Lokostrelka po naključju
Tina Gutman je bila na svetovnih igrah četrta, medtem ko je na evropskem prvenstvu osvojila 
ekipno srebrno medaljo – V družini tri generacije lokostrelcev

Lokostrelka Tina Gutman iz 
Bočne pri Gornjem Gradu je bila 
na svetovnih igrah neolimpijskih 
športov, ki so bile letos poleti na 
Poljskem, četrta najboljša na svetu. 
Tekmuje v disciplini golega loka. 
Pred koncem avgusta je bila uspe-
šna še na evropskem prvenstvu v 
slovenskih Mokricah. Lokostrelka 
je tudi njena mama, lokostrelec je 
Tinin sin, srednješolec Jakob.

Svetovne igre neolimpijskih špor-
tov so vsaka štiri leta. Slovenska 
reprezentanca je tekmovala v špor-
tnem plezanju, balinanju, tajskem 
boksu, akrobatskem plesu, jiu jitsu 
in lokostrelstvu. Lokostrelke so tek-
movale v treh disciplinah. Tekmovale 
so s tako imenovanim sestavljenim, 
olimpijskim in golim lokom. Sesta-
vljeni lok je najbolj opremljen, z njim 
je mogoče doseči najboljše zadetke. 
Olimpijski lok ima merilno napravo 
in stabilizatorje, ki blažijo tresljaje v 
času strela. Goli lok, ki ga uporablja 
uspešna Tina Gutman, nima niti me-
rilne naprave niti blažilca tresljajev. 
Strel z golim lokom je tako bistveno 
zahtevnejši, saj je veliko več odvisno 
od prstov in mišic tekmovalk. Gut-

Gornjegrajsko lokostrelstvo je 
po Sloveniji širše prepoznavno. 
»Leta 1982 smo odšli taborniki 
na prvo republiško taborniško 
lokostrelsko tekmovanje. Tam 
smo zmagali, kar je bila dobra 
spodbuda,« se spominja Vojc 
Colnar, trener uspešne Tine Gut-
man. Colnar je tudi predsednik 
gornjegrajskega kluba.

Klub je bil ustanovljen leta 1983 
zaradi možnosti sodelovanja na 
lokostrelskih tekmovanjih. »Zače-
li smo trenirati in rasti,« je dodal 
predsednik, ki je bil med pobudni-

ki. Colnar je takrat prišel v Gornji 
Grad v službo, pred tem je bil v 
sosednjem Kamniku, od koder 
se je že udeleževal lokostrelskih 
tekmovanj. Prvo medaljo z evrop-
skega prvenstva je kmalu prinesla 
takratna mladinka Simona Fale, 
za njo se je vrnil s srebrno meda-
ljo s svetovnih iger Žare Kranjc, 
ki še tekmuje. Iz gornjegrajskega 
kluba izvira tudi Matej Zupanc, 
edini slovenski poklicni lokostrel-
ski trener. In še bi lahko naštevali.

Danes je v klubu petindvajset tek-
movalcev, večinoma iz mladinske vr-

ste. Precej članstva pomaga klubu na 
druge načine. Vseh članov je pribli-
žno petdeset. Gornjegrajski klub je 
bil lani v okviru slovenskega pokala v 
poljskem lokostrelstvu najuspešnej-
ši, letos je na drugem mestu. Letos 
so bila v Gornjem Gradu tri tekmo-
vanja na državni ravni, lani je bil tam 
tudi mednarodni alpski pokal. In še 
to: letos je na gornjegrajskem vadi-
šču treniral tudi prejemnik številnih 
zlatih medalj, ameriški lokostrelec 
Brady Ellison. Treniral je skupaj s 
svojo soprogo, slovensko lokostrelko 
Tojo Ellison, prej Černe.

Na našem območju so lokostrel-
ski klubi tudi v Žalcu, Ložnici pri 
Žalcu in Dramljah.

Gornjegrajsko lokostrelstvo

manova je članica Lokostrelskega 
kluba Gornji Grad in že pet let čla-
nica državne reprezentance.

Tri ekipne medalje
V disciplini golega loka je veliko 

lokostrelcev od nje starejših, saj se 
z leti in izkušnjami izoblikujejo 
najbolj kakovostni tekmovalci. Lani 
je bil na evropskem prvenstvu član 
slovenske reprezentance lokostre-
lec, ki je bil star 73 let. »Na svetov-
ne igre sem se v bistvu pripravljala 
štiri leta, in sicer s svojim trener-
jem Vojcem Colnarjem. Leto pred 
svetovnimi igrami sem morala na 
svetovnem prvenstvu doseči kvoto 
za udeležbo na njih,« je povedala 
Gutmanova. Na svetovne igre se je 
lahko uvrstilo le dvanajst najboljših 
na svetu. Lokostrelci se lahko po-
merijo vsaka štiri leta na svetovnih 
igrah in vsako drugo leto na evrop-
skem ter svetovnem prvenstvu.

In Tinini vtisi s svetovnih iger v 
Wroclawu? »Na svetovnih igrah sem 
bila prvič in sem se počutila zelo 
mlado. Nikoli prej nisem bivala v 
študentskih domovih, pri svojih 43 
letih je bilo to prvič,« se je pošali-

la uspešna gornjegrajska občanka. 
Dolga leta je živela v središču Lju-
bljane.

Gutmanovi so podelili že tri eki-
pne medalje. Bronasto je prejela na 
lanskem svetovnem prvenstvu v 
Dublinu, ena bronasta je z evrop-
skega prvenstva pred dvema letoma, 
srebrna je z letošnjega evropskega 
prvenstva v slovenskih Mokricah. V 
Mokrice, kjer je prejela ekipno sre-
brno medaljo, je prišla naravnost iz 
bolnišnice teden po operaciji.

Od leta 2010
In kako je Tina Gutman postala 

lokostrelka? Bilo je leta 2010. »Naš 
klub pripravlja vsako leto tečaje za 
otroke. Tja sem pripeljala sina in kar 
ostala,« je med smehom povedala 
Gutmanova. »Moj sedanji trener me 
je vprašal, kam grem. Odgovorila 
sem, da na kavo in da se bom nato 
vrnila po sina. Nato mi je dejal, naj 
raje ostanem v klubu in poskusim 
z lokom,« je obrazložila. »Strinjala 
sem se. Nato loka nisem več odlo-
žila,« je še povedala. Tudi Tinin sin, 
ki se je letos pripravljal v mladinski 
kategoriji, ostaja lokostrelec.

Še več, na letošnjem evropskem 
prvenstvu so nastopile kar tri gene-
racije – Tinina mama Dragica Tofaj 
Gutman, Tina Gutman in njen sin 
Jakob, ki je v svoji kategoriji drugi 
najboljši v Sloveniji. Tinina mama, ki 
je na evropskem prvenstvu leta 2010 
že osvojila srebrno medaljo, je zače-
la trenirati pet let pred hčerko. Tudi 
mama je v zadnjem obdobju včlanje-
na v Lokostrelski klub Gornji Grad.

Državni rekord s šivi
Ko se je Tina navdušila nad loko-

strelstvom, je začela obiskovati tre-
ninge. Na vadišču gornjegrajskega 
lokostrelskega kluba je tako skoraj 
vsak dan, še posebej v poletni sezo-
ni. Pozimi trenira v dvorani.

Trenutno je za Gutmanovo zelo 
težka sezona, naporna tako po du-
ševni kot telesni plati. Najprej se je 
pospešeno pripravljala na svetovne 
igre in nato na evropsko prvenstvo, 
nato je vmes prišlo še do operacije 
in tedna v bolniški postelji. »Vedela 
je, da je vrhunsko pripravljena in 
med tremi najboljšimi na svetu,« je 
o nastopu na evropskem prvenstvu 
povedal njen trener Colnar. Glede 
na to, da je prišla na tekmovanje 
tako rekoč iz bolnišnice in s šivi 
na telesu, je bila njena posamična 
uvrstitev slabša, kot je pričakovala. 
»Čutila sem se dolžno, saj sem bila 
del ekipe. Naša ekipa je nato do-
segla srebrno medaljo. Na tekmo-
vanje za posameznike v takšnem 
stanju ne bi šla,« je pojasnila. Še 
več, Tina je v Mokricah v discipli-
ni golega loka celo dosegla nov dr-
žavni rekord. »Brez Lokostrelskega 
kluba Gornji Grad tudi uspehov ne 
bi bilo. Prav tako ne brez mojega 
trenerja, ki me zna bodriti, pomi-
riti, pohvaliti in kregati,« je med 
smehom povedala zelo uspešna 
lokostrelka. Dejavna je tudi v Lo-
kostrelski zvezi Slovenije, kjer je 
predsednica nadzornega odbora. 
Slovenski lokostrelci so med naj-
boljšimi na svetu. Zadnje desetletje 
so med njimi ženske tekmovalke od 
moških še uspešnejše.

»Za lokostrelstvo resnično ži-
vim,« je o svojem navdušenju za 
ta lep šport povedala Gutmanova. 
»Ko primem v roke lok, je to zame 
najlepši občutek, je sprostitev. 
Kljub temu da so treningi po kon-
čanem delu v službi,« je dodala. 
Gutmanova je zaposlena v Občini 
Gornji Grad, za katero pravi, da ima 
za njeno lokostrelsko udejstvova-
nje polno razumevanje. V Bočni, 
kjer danes živi z družino, so tudi 
korenine njenega rodu. V Zadrečki 
dolini je že približno dve desetletji, 
prej je tam preživljala počitnice pri 
starih starših.

BRANE JERANKO
Foto: arhiv LK Gornji Grad in LZS

Izjemno uspešna lokostrelka Tina 
Gutman iz Bočne pri Gornjem 
Gradu. Fotografija je bila posneta 
med njenim letošnjim nastopom na 
svetovnih igrah na Poljskem.

Tina Gutman in 
njen sin Jakob s 
trenerjem Vojcem 
Colnarjem. Na 
evropskem 
lokostrelskem 
prvenstvu je nastopil 
tudi njen sin.

S podelitve ekipne srebrne medalje na evropskem lokostrelskem prvenstvu v Mokri-
cah. Tina Gutman je na fotografiji v sredini.
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– na prvi šolski dan
»Meja med zabavo in na-

siljem je tanka,« je žalosten, 
a resničen stavek, ki ga ura-
dne ustanove pred prvim 
septembrom tolikokrat po-
novijo. Krstni in sprejemni 
obredi ali »fazaniranje« naj 
bi prepogosto mejili na na-
silje oziroma naj bi tanko 
mejo celo prekoračili.

Fizično in psihično nasilje 
naj bi bila velikokrat prisotna 
na javnih prevoznih sred-
stvih – torej že izven doma-
čega okolja, a še daleč pred 
šolskim. Kot smo neuradno 
izvedeli, je bila v preteklosti 
pri prevozu z vlakom na Celj-
skem ena bolj »problematič-
nih« pot od Rogatca do Celja.

Ali je stanje res zastrašujo-
če ali nekateri mladi pri nekoč 
znanih obredih »fazaniranja« 
res pozabijo na mejo dobrega 
okusa in celo na meje zakona? 
Odgovore smo iskali ob 5.15 
na vlaku, ki je na prvi sep-
tembrski dan popeljal dijake 
iz Rogatca do Celja.

EVA POPOVIČ, foto: GrupA

»Sicer policisti poostren nadzor tako na cestah kot javnih 
prevoznih sredstvih opravljajo še ta teden, v prihodnje ga bodo 
izvajali po potrebi«, je povedal Verdnik.
A mladi, ki počasi vstopajo v svet odraslih, prisotnost policista (pre)velikokrat dojemajo kot 
strah pred kaznovanjem in ne kot občutek varnosti. »Mladostniška razigranost je normalna, 
edina pravilna in je nikakor ne kaznujemo! A mladi se morajo počutiti varno in tu nismo za 
to, da kaznujemo zdravo zabavo, temveč da preprečujemo in kaznujemo nasilje.« Policisti 
so torej tukaj za tiste, ki meje ne poznajo in potrebujejo nekoga, da jim jo jasno pokaže.

Do znanja težko, z znanjem lahko. V mrzlem jutru 
je bilo na železniški postaji v Rogatcu v zraku 

mogoče čutiti mero vznemirjenosti, pričakovanja in 
strahospoštovanja pred neznanim. Na drugi strani so 
se stari znanci, mladina, ki je prvi letnik že pustila za 

seboj, objemali ob ponovnem snidenju.

Obvezna oprema za prvi šolski dan je pisalo. A ne 
nalivno pero, temveč alkoholni flomaster …

 … ki ga dijaki prvih letnikov težko sperejo z obraza. A ponavadi pri tem ne gre za nasilje, temveč za 
zdravo mero zabave, ki jo dijaki prvih letnikov z veseljem sprejmejo.

Policija vsako leto načrtuje dve 
vrsti ukrepov – prvi se nanašajo 
na nadzor cestnega prometa, 
kjer varno pot v šolo zagotavlja-
jo predvsem najmlajšim osnov-
nošolcem, drugi ukrepi služijo za 
zagotavljanje reda in miru ter za 
preprečevanje medvrstniškega 
nasilja. Na našem popotovanju 
sta se nam na vlaku v Šmarju pri 
Jelšah pridružila policista, ki sta 
pot z nami nadaljevala do Šen-
tjurja. Kot je povedal inšpektor 
s Policijske uprave Celje Boris 
Verdnik, je takšen nadzor nujen, 
sodeč po dogodkih iz preteklosti.

Prihod dveh policistov je bil dovolj, da je bilo v vagonu mogoče 
slišati »glasno« šepetanje in pozive »skrij flašo«.
Sicer so za red in disciplino skrbeli tudi zaposleni Slovenskih žele-
znic v sklopu akcije Varna pot v šolo 2017, je pojasnil pooblaščeni 
delavec v akciji Boštjan Kokelj: »Naše pristojnosti izvirajo pred-
vsem iz pravilnika o notranjem redu SŽ, ki določa, kako se obnašati 
na železniškem področju.«

Kot je povedal 
Kokelj, so bili 

zaposleni v 
SŽ pozorni 

predvsem na 
nepravilno 

prečkanje že-
lezniške proge 
na mestih, kjer 

je to strogo 
prepovedano 

in smrtno 
nevarno.

Med najbolj priljubljene načine »fazaniranja« na vlaku sodijo merjenje okenske police s kovancem za 1 
cent, naštevanje železniških postaj po vrsti od kraja vstopa do Celja ter jezdenje naslonjal, ki vključuje 
glasno oponašanje konja.

Za red in mir na vlakih in železniških postajah so skrbeli tako 
policisti kot pristojni iz Slovenskih železnic.

Popotovanje od Rogatca do Celja
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Četrt stoletja 
gibanja

REPORTAŽA

Bil je eden od prvih dveh fi tnesov v Celju, pred četrt 
stoletja je oral ledino pri uveljavitvi fi tnesov v Sloveniji. 
Govorimo o Centru za zdravje in rekreacijo Top-Fit.

Lastnika Top-Fita sta Daša 
in Mišo Toplak, pri njego-
vem upravljanju pa sodelu-
jeta tudi hčeri Kaja in Ula. 
Mišo Toplak je povedal: »Za 
odprtje fi tnesa smo se odlo-
čili, ker sem se kot aktiven 
športnik zaradi zdravstve-
nih težav kmalu upokojil. 
Takrat sva z ženo ugotovila, 
da je še prekmalu, da bi za-
čel živeti čisto upokojensko 
življenje.« Želela sta ostati v 
stiku s športom. Prvi koraki 
centra so se začeli leta 1992 
na Mariborski ulici v Celju. 
Takrat še sami niso vedeli, 
koliko kvadratov je potrebnih 
za takšno dejavnost. Kmalu 
so ugotovili, da bo prostora 
premalo. Čas, v katerem so 
ustanavljali fi tnes, je bil tudi 
čas osamosvajanja Slovenije. 
Kmalu je prišel tudi zakon o 
denacionalizaciji. To in po-
manjkanje prostora jih je pri-
sililo, da so začeli iskati novo 
lokacijo. Našli so svoj prostor 

v Ipavčevi ulici v Celju, kjer 
so še zdaj. Tudi ta prostor 
je kmalu postal premajhen 
za vso opremo, zato so po 
treh letih delovanja dogradili 
dvorano v dveh nadstropjih 
za vodene vadbe. Zdaj imajo 
pokritih dva tisoč kvadratnih 
metrov vadbenih prostorov, a 
se še vedno kdaj izkaže, da je 
premalo prostora.

Spreminjanje 
ideje o fitnesu
Idejo za takšno vrsto cen-

tra sta našla pri prijateljih na 
Nizozemskem, kjer imajo 
res velik center še z drugimi 
storitvami, kot so frizerstvo, 
kozmetični salon … »Prvič 
sem videl fi tnes kot aktiven 
športnik leta 1985 v Tel Avi-
vu. V Sloveniji tega še nismo 
poznali,« se spominja Toplak. 
Ko so ustanavljali fi tnes, je 
bila to neka nova dejavnost 
v Sloveniji. »Fitnes je bil ne-
znanka. Problem je bil, ker 

ga je veliko ljudi povezovalo 
samo z dvigovanjem ute-
ži, bodybuildingom. Veliko 
napora smo vložili, da smo 
ljudem pokazali, da je to po-
treba v svetu, da gre za vo-
den način vadbe. Zdi se mi, 
da nam je dobro uspelo,« je 
povedala Daša Toplak. Kot je 
povedal Mišo Toplak, ideja fi -
tnesa izhaja iz Združenih dr-
žav Amerike. »Dosegli smo že 
velik napredek v miselnosti 
ljudi, vendar smo še kakšnih 
dvajset let za Američani v 
razvoju fi tnesa,« je poudaril 
Toplak. Dodal je, da so potre-
bovali deset do 25 let, da so 
se ljudje otresli predsodkov.

Od malih 
do velikih 
obiskovalcev
Zdaj v fi tnes prihajajo vse 

generacije. Od triletnih malč-
kov do upokojencev različne 
starosti. »Nista pomembni 
starost ali postava. Pomemb-
no je, da sam pri sebi veš, da si 
sposoben narediti nekaj zase, 
in da to tudi storiš,« je pouda-

jo naprave pravo čudo. Toplak 
je povedal, da ni razlike med 
napravami, ki so jih uporablja-
li na začetku, in tistimi, na ka-
terih vadijo sedanji obiskoval-
ci. »Pomembno je, da naprave 
pravilno vzdržujemo in jih 
tako lahko obiskovalci še dol-
go uporabljajo,« je povedal To-
plak. Daša Toplak je dodala, 
da so kineziologi fakultete za 
šport povedali, da so bile na-
prave pred 25 leti bolje nareje-
ne, kot so sedanje. Vedno več 
fi tnesov se zdaj bolj usmerja v 
funkcionalne treninge, torej v 
vadbo z lastnim telesom, kot v 
treninge z napravami. »Kljub 
vrhunski funkcionalnosti ob-
stoječih fi tnes naprav sledimo 
svetovnim fi tnes trendom, 
zato smo se odločili, da bomo 
prihodnje leto zamenjali vse 
naprave in tako zaključili pra-
znovanje naše 25. obletnice 
na najboljši možen način,« je 
povedala Daša Toplak.

Obletnica prinaša 
spremembe

    A to ni 
edina spre-
memba, ki 
jo načrtuje-
jo v Top-Fi-
tu. Še letos 
bodo razvili 
tudi do-

datek k fi tnesu in vadbam. 
To bo center za bolečine v 
hrbtenici in športne poškod-
be, kjer bo svoje poslanstvo 
najverjetneje našla mlajša 
hči Ula Toplak, ki je diplo-
mirana kineziologinja in je 
dejavna v podjetju. Dejavna 
je tudi starejša hči Kaja To-
plak, ki je drugače profesori-
ca italijanščine in španščine, 
poleg redne službe pa z vese-
ljem pomaga v družinskem 
podjetju kot ena najboljših 
inštruktorjev vodenih vadb. 
»Treba je poslušati svoje 
telo, samo tako lahko vemo, 
koliko zmoremo in kakšna 
vadba je primerna za nas,« 
je povedala Kaja Toplak, ki 
je poudarila, da nam mora-
ta biti vadba in raznovrstna 
prehrana način življenja in 
ne le muha enodnevnica, saj 
bomo samo tako živeli zdra-
vo. 25 let delovanja podjetja 
je za družino Toplak do-
kaz, da delajo dobro, da jih 
imajo v Celju radi, da ljudje 
prihajajo od vsepovsod. Po-
membno prelomnico bodo 
obeležili tudi s prenovo zu-
nanje podobe fi tnesa v pri-
hodnjem letu. 16. septembra 
bodo dodali piko na i, saj bo 
praznovanje obletnice pope-

stril pevec Magnifi co.
KLARA 

PODERGAJS
Foto: SHERPA

ril Toplak, ki je povedal, da je 
bilo ob začetku odprtja fi tnesa 
veliko radovednežev, ki jih je 
zanimalo, kako naprave delu-
jejo. »Včasih je bilo največ mo-
ških v fi tnesu. Ko so se začele 
vodene vadbe, se jih je udele-
ževalo ogromno žensk. Zdaj 
ti stereotipi izginjajo. Moški 
pridejo tudi na pilates, ženske 
poprimejo za uteži,« je pove-
dala Daša Toplak, ki v tem vidi 
največji napredek. Obiskovalci 
fi tnesa so pestra druščina, vsi 
pa stremijo k enemu cilju – da 
bi naredili nekaj zase. Mišo 
Toplak se spominja prav po-
sebnega obiskovalca centra: 
»K nam se je vozil trikrat na 
teden v fi tnes gospod iz Bohi-
nja. Res mi je bilo zanimivo, 
da je bil pripravljen narediti 
kaj takšnega. Očitno se je pri 
nas dobro počutil in se je rad 
vračal.« Nekaj obiskovalcev 
fi tnesa je že od samih začet-
kov. »Še posebej zanimive in 
prisrčne so članice seniorke, 
ki se družijo tudi ob kavicah, 
rojstnih dneh,« je povedala 
Daša Toplak, ki je dodala, da 
je ljudem zelo pomembno, 
da so inštruktorji v fi tnesu 
dobro izobraženi, stalni in 
pripravljeni pomagati.

Naprave z dolgo 
življenjsko dobo
Za človeka, ki o fi tnesu 

ne ve veliko, se lahko zdi-

Mišo Toplak 
in hči Kaja 

Toplak

Pomemben del 
Top-Fit družine je 
tudi vodja centra 
Nataša Šuster, ki 

z družino Toplak 
sodeluje že od 

začetka.

Skrb za zdravje postaja
vedno pomembnejša
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Folkloristi zaplesali po mestu
Maraton slovenskih folklornih skupin v celjskem središču V okviru 12. mednarodnega festivala Od 

Celja do Žalca so se v mestnih središčih v 
maratonski izvedbi predstavile slovenske 
folklorne skupine.

Začetek septembra je namenjen predstavitvi 
slovenskih in tujih folklornih skupin. 12. med-
narodni festival Od Celja do Žalca se je začel 
z maratonom slovenskih folklornih skupin. V 
soboto se je v organizaciji kulturnega društva 
Celjska folklorna skupina zgodil prvi del mara-
tona, popoldne so se v Žalcu predstavile še sku-
pine iz drugega sklopa in v nedeljo v Laškem še 
iz tretjega. Festival se bo jutri zvečer v Celjskem 
domu nadaljeval z gala koncertom folklornih 
skupin z Madžarske, iz Romunije, s Poljske, iz 
Ukrajine, s Hrvaške in iz Slovenije ter se bo v 
soboto končal v domu II. slovenskega tabora.

BGO, foto: GrupA, arhiv CFS

www.ce-sejem.si

Celjski sejem, 12.-17. september 2017

NAJVEČJI IN NAJBOLJŠI

MOS - gradnja in obnova doma

MOS - oprema in materiali za obrt in industrijo

MOS - kamping in karavaning, turizem in prehrana

MOS - poslovne storitve in poslovne priložnosti v tujini

MOS - izdelki široke potrošnje

Vse novosti na enem mestu, brezplačni nasveti strokovnjakov,
družinske vstopnice, sejemski popusti

Pred začetkom maratona so se 
folklorne skupine sprehodile po Celju 
in s sabo pred hotelom Evropa, kjer so 
nastopile, pripeljale nove gledalce.

Celjska folklorna 
skupina se je 
predstavila s 

savinjskimi plesi.

Člani KUD 
Dobrna so 
čakali na 
nastop. Žal 
jim je dež 
prekrižal 
načrte in 
v Celju 
niso mogli 
pokazati 
belokranjskih 
plesov.

Brez 
godcev 

ni plesa.

Člani Kobule iz KD Petrovče so prikazali običaj s podeželja, to je 
»ofiranje«. V preteklosti so ljudje posvečali večjo pozornost prazno-
vanju godu kot rojstnemu dnevu. Zelo razširjena navada na podeže-
lju je bila, da so sosedje na večer pred godom pripravili »ofiranje«, 
godovniku so zapeli ljudsko pesem ali ropotali z različnimi materiali.

Kakšni so stari dolenjski plesi, so poka-
zali člani Folklornega društva Brusači 
Radeče.

Zeleno-rdeča kombinacija je bila nekoč stalnica na 
oknih podeželja.
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Pokrovitelj prinesel novo energijo in »naročil vreme«
Ultramaraton dobila Hrvata Marija Vrajić in Robert Radojko-
vić – Leopold Drame 28. premagal progo!

Atrij Celjskega sejma je v zgodnjem 
sobotnem jutru zapustilo približno 170 

tekačev in pohodnikov.

Osem minut čez enajsto uro je zmagoslavno v 
cilj pritekel Robert Radojković.

Precej pozornosti sta požela 
Mehičan Jesus Octavio in njegova 
spremljevalka. Jesus je bil tretji v 

klasičnem maratonu.

Vremenska napoved ni bila obetavna. Prav nasprotno. 
Oblačno s padavinami tako v Celju kot v vseh preostalih 
devetih občinah, skozi katere teče zdaj 74 kilometrov dolga 
proga, je pisalo in bilo narisano skoraj povsod. Ena spletna 
stran pa je imela nad oblakom dodano sonce med 14. in 15. 
uro v Logarski dolini! In točno tako je tudi bilo. Bolj bistve-
na je bila odsotnost močnega deževja. Obenem pa je rosilo, 
pršilo in hladilo tekmovalce. Svež zrak je bil blagodejen.

Vremenski pogoji so navdu-
šili zdravnika Ivana Žurana: 
»Prejšnje dni je res kazalo, da 
bi lahko imeli veliko težav, a 
dež je bil dejansko resnično 
blagodejen in je tekačem in 
naši zdravstveni službi omo-
gočil, da so stvari potekale 
brez kakšnih koli večjih te-
žav. Nekaj manjših posegov 
smo imeli, a nič resnega.« Z 
njim se je strinjal podpredse-
dnik Društva maratoncev in 
pohodnikov Ivan Žaberl, ki 
je priznal, da bi – če bi imel 
možnost – izbral prav takšno 
vreme: »Res je, za tekače so 
bili pogoji idealni. Prijavi-
lo se jih je 632, nekaj jih je 
zaradi neugodne vremenske 
napovedi ostalo doma, a jim 

je lahko žal. Glede na to, da 
smo imeli lani pomisleke o 
nadaljevanju tradicionalne 
prireditve, smo zdaj zelo za-
dovoljni. Našli smo namreč 
rešitev, Celjski sejem ni zgolj 
pokrovitelj, temveč tudi soor-
ganizator.«

»Moška«, zahtevna 
proga
Na novem štartnem prizo-

rišču ultramaratona Celjski 
sejem: Celje–Logarska dolina 
v atriju Celjskega sejma sta v 
soboto zbrane nekaj minut 
pred 6. uro nagovorila izvr-
šni direktor Celjskega sejma 
Robert Otorepec in poobla-
ščenec celjskega župana Mar-
ko Zidanšek ter jim zaželela 

lahke noge. Približno pet ur 
kasneje je bil Hrvat Robert 
Radojković že na cilju. Do 
Ljubnega mu je pot na ko-
lesu kazal Igor Mirnik, ki se 
je nato presedel v avto: »Bil 
je zelo hiter, zato sem moral 
dirjati s kolesom po gozdni 
poti. Deseto leto spremljam 
vodilne in včasih, ko gledam 
izmučene obraze, bi tekače 
najraje povabil k sebi v vozi-
lo.« Radojković ni bil izmu-
čen, tekel je lahkotno. Pri Ro-
banovem kotu mi je razkril, 
da je iz Poreča. »Koliko pa 
znaša rekord proge?« mi je z 
zastavljenim vprašanjem po-
trdil, da je prepričan v zmago 
in da ima še višji cilj. Ni bilo 
časa za pojasnjevanje, da sta 
pred 24 leti Celjan Stane Roz-
man, zmagovalec leta 1992, 
in Velenjčan Stanko Barber 
uprizorila noro tekmo, ki jo je 
slednji zaključil po štirih urah 
in 52 minutah. Proga je bila 
tedaj nedvomno krajša, lani je 
bila dolga 73 kilometrov, letos 

pa 74,1 kilometra. Radojković 
ima zatorej rekord proge do 
nadaljnjega: »Prvič sem tukaj. 
Proga je ›moška‹, zahtevna. 
Res je, da sem vajen toplega 
vremena. Idealni pogoji so 
bili v določenih delih proge, 
malce je nagajal veter. Ubral 
sem ritem pretečenega ki-
lometra na štiri minute. Ko 
sem uvidel, da me tekmeci 
ne morejo spremljati, sem 

začel ›svojo‹ tekmo. Deset ki-
lometrov pred ciljem so me 
začele boleti noge, zato sem 
opustil željo po rekordu.« Ko 
se je okrepčal in oprhal, je na 
cilj pritekel prvi zasledovalec, 
z zaostankom 38 minut …

Celjanka takoj za 
Vrajićevo
Denarni sklad je znašal 

5.250 evrov in je bil name-

njen najboljšim na dveh 
najdaljših razdaljah. V kra-
ljevski disciplini je tudi pri 
ženskah zmaga odšla na Hr-
vaško. Slavila je Slavonka iz 
Zagreba Marija Vrajić: »Na 
srečo dan prej nisem pogle-
dala konfi guracije proge, kar 
bi me morda odvrnilo od na-
stopa. Zelo mi je drselo po 
gozdni poti. Za nameček je, 
ko so bile noge pošteno utru-

Zadovoljni, nasmejani obrazi na cilju povedo vse. Obenem so nagrada vsem, ki so se potrudili, pripravili in vzorno izpeljali zahtevno prireditev.
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Pokrovitelj prinesel novo energijo in »naročil vreme«

Moški:
1. Robert Radojković 5:08:04
2. Alen Božič 5:46:06
3. Domen Kozjek 6:01:15
4. Anže Sobočan 6:09:27
5. Boris Sušelj 6:13:33
6. Damjan Krejač 6:14:00
7. Sylvio Langer 6:14:58
8. Mirko Miklič 6:16:24
9. Marko Gostečnik 6:24:05
10. Tomaž Robida 6:29:28

Ženske:
1. Marija Vrajić 6:14:19
2. Nataša Robnik 6:16:48
3. Marija Trontelj 6:45:07
4. Majda Kozjek 6:51:55
5. Sara Kavčič 7:02:28
6. Alma Rihtaršič 7:19:49
7. Nikolaja Krašovic 7:32:14
8. Mateja Florjan 7:34:08
9. Saša M. Popelar 7:35:09
10. Theresia Gross 7:39:51.

Le približno uro za Porečanom Radojko-
vićem je zmago slavila še Osiječanka Ma-
rija Vrajić, ki živi med Slavonijo in Istro, 
v hrvaški prestolnici. Mamljiv nagradni 
sklad je privabil odlična tekača iz južne 
sosede, ki sta se okrepila s tisočakoma.

Razbolele mišice je treba najprej 
primerno raztegniti …

 … potem pa sprostiti s strokovno masažo.
Večina trdi, da je masaža »najlepši del maratona«.

V ciljnem prizorišču so 
se zbrali in o razpletu 

pokramljali (z leve) 
Stane Veniger, Ivan 

Žaberl, Ivan Žuran in 
Franc Pangerl.

Le približno uro za Porečanom Radojko-
vićem je zmago slavila še Osiječanka Ma-
rija Vrajić, ki živi med Slavonijo in Istro, 
v hrvaški prestolnici. Mamljiv nagradni 
sklad je privabil odlična tekača iz južne 
sosede, ki sta se okrepila s tisočakoma.

Med najbolj zadovoljnimi je bil 
drugouvrščeni Alen Božič iz 

Gorenje vasi.

Zakonca Robnik iz leta v leto izmenjujeta tek in kolo. Tokrat je Bogdan 
spremljal ženo, ki ni skrivala navdušenja nad odlično predstavo.

jene, sledil ›vzpon‹ v zadnjih 
petnajstih kilometrih. Vse, 
kar je daljše od 42 kilome-
trov, je izjemno zahtevno in 
zato občudujem vse ženske, 
ki zmorejo ultramaraton. 
Pripravljam se na svetovno 
prvenstvo v teku na sto kilo-
metrov, ki bo naslednje leto 
pri Zagrebu.« Na videz krhka 
Vrajićeva je v smehu dodala: 
»Pri štiridesetih letih sem že 

›dotrajana‹ …« Nataši Rob-
nik, ki je za njo zaostala le 
za poltretjo minuto, je dejala: 
»Nisi se ›ubijala‹. Mehko te-
češ, to je zelo dobro.« Celjan-
ka, ki je zmagala leta 2013 in 
nanizala nekaj drugih mest, 
je bila zelo zadovoljna z do-
sežkom: »Marija je izkušena 
in ve, kako je treba uničiti 
tekmice. Ena je ›padla‹ že v 
Mozirju. 16. septembra grem 

v Beograd po slovenski re-
kord v teku na 12 ur.«

Božič brez 
»samomora«
Junaki ultramaratona so 

vsi, ki prehodijo ali prete-
čejo celotno progo. To je že 
28. uspelo Celjanu Leopol-
du Drametu, tokrat v dese-
tih urah in četrt. Njemu ob 
bok lahko postavimo Franca 

Smodiša, pionirja pohoda, 
ki je bil tokrat le obiskova-
lec prireditve, in vsekakor 
54-letnega Celjana, slepega 
Ivana Hrovata, ki je na cilj 
pripešačil s pomočjo Borisa 
Kolmana. Ta ga je spremljal 
že pred petimi leti. Med naj-
bolj nasmejanimi je bil 27-le-
tni Gorenjec Alen Božič, ki 
je osvojil drugo mesto: »V 
prejšnjih šestih nastopih 
sem tekel tudi hitreje, a pr-
vič sem drugi. Toda vse to je 
relativno. Ko si tu, na cilju, je 
vse pozabljeno, vse stvari so 
obstranske, ne glede ali si tu 
uro prej ali uro pozneje. Ra-
dojkovića sem videl le prvih 
deset metrov. Če bi mu sledil, 
bi storil samomor. Nekateri 
so mu sledili in za to tudi 
plačali, Gospoda s Hrvaške 
poznam dlje časa in vem, 
česa je sposoben. V Logarski 
dolini bi me sicer zadovolji-
lo tudi deseto mesto. Seveda 
se bom vrnil, ta ultramaraton 
me je pač ›okužil‹!«

Na svidenje na 34. 
ultramaratonu
Po ultramaratonu Celjski 

sejem: Celje–Logarska doli-
na je oceno podala predse-
dnica Športno-rekreativnega 

društva Celjski sejem Nina 
Ermenc Pangerl: »V želji, 
da s profesionalnim dopri-
nosom pomagamo ultrama-
ratonu, smo se zelo potru-
dili. Za prvič je bilo super. 
Vse se je izteklo po željah. 
Ni razloga, da ne bi priredi-
tev doživela 34. ponovitve.« 
Uradno je do cilja z različnih 
koncev prispelo 507 tekačev. 
74 kilometrov je preteklo 118 
tekmovalcev. Tretji mesti sta 
osvojila Marija Trontelj iz 
Šentvida in Domen Kozjek 
z Bleda. Na 42 km (iz Mozir-
ja) je zmagal Marko Bratuša 
iz Podgorcev pred Jakobom 
Zajškom iz Mozirja in Mehi-
čanom Jesusom Octaviom, 
pri ženskah pa je slavila 
Bernarda Čeplak Poznič iz 
Mozirja pred Ano Virant iz 
Šentvida pri Stični in Joan-
no Wierzbowsko iz Londo-
na. 27-kilometrsko razdaljo 
z Ljubnega sta najhitreje 
pretekla Suzana Ferenc iz 
Šoštanja in Blaž Barborič iz 
Velenja, 17-kilometrsko iz 
Luč do Logarske doline pa 
Mateja Mlinar iz Rečice ob 
Savinji in Matevž Schaubach 
iz Ljubljane.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

74 km
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Ribo sem enostavno položila 
na krožnik, ob njo postavila 
krompir ter oboje »navlažila« z 

izdatno količino omake, ki je stekla na dno posode.
Da sem zadostila tudi očem, sem dodala še malo olivnega olja, 
vejico svežega peteršilja in kolobar limone.

Sprehod med trgovskimi policami

Preden ribe zaplavajo drugič Postopek »na lešo« potrebuje svoj čas

Ribe, ki »plavajo« v vinu …

Čiščenje in začetek priprave rib

KULINARIKA

EVINA
KUH'NA

Čiščenje in začetek priprave ribČiščenje in začetek priprave rib

EVINA
KUH'NA

Ribolov, od katerega 
ima korist vsa družina

Moj oče je strasten ribič. Ponava-
di se poslužuje športnega ribolova 
»ujemi in spusti« tako v Celju in oko-
lici kot v različnih koncih Slovenije. 
Letos pa je del dopusta še pred pole-

tno sezono namenil nekajdnevnemu 
ribolovu na Korčuli, od katerega smo 
vsi imeli korist minuli teden.

»Morski ribolov je drugačen,« z na-
smeškom na obrazu večkrat opisuje 

dogodivščine, kjer se z ribo in osta-
limi morskimi živalmi gleda iz oči 
v oči. Morski zrak, adrenalin, dru-
gačne tehnike in še »miljonta« palica 

zahtevajo drugačno pripravo in znanje. 
Maja se je tako z ribiškim kolegom odpravil 
na Korčulo, kjer jima je domačin z veseljem 
razkazal skrite kotičke obale, celo morskega 
dna in jima na čolnu razkrival skrite tehnike 

ter male skrivnosti domačinov.
Njegov ulov je bil dober, pravzaprav zelo do-

ber. In tokrat tega ne trdim, sodeč po fotografi jah, 
ki so tu in tam lahko varljive, temveč zato, ker 
sem imela čast »pacariti« in iz ulova pripraviti 
pravo pojedino. In to dvakrat.

A z morskimi dobrotami nisem upala delati 
poskusov povsem na lastno pest. Natančno sem 
sledila navodilom lastnika apartmaja, ki je tisti te-

den gostil naša dva ribiča. Ne le gostil, z ženo jima je 
pripravil tudi odlično ribjo pojedino. Moj oče je posebej za 
Evino kuhno »poškilil« v kuhinjo domačinov in naredil ne-
kaj fotografi j, po katerih sem lahko ustvarjala minuli teden.

V tokratni številki bom predstavila škarpene na lešo, odli-
čen način priprave rib na nekoliko drugačen način, kot sem 
ga bila vajena do zdaj. Prihodnji teden bo sledila še ena dal-
matinska kulinarična umetnina. Na Korčulo pošiljam le še 
zahvale za odličen recept, ki bo trajal dlje kot polni krožniki, 
s katerih je hrana izginila v nekaj minutah.

Škarpena »na lešo«
V nakupovalno košarico sem tokrat dala vse razen glavnih sestavin 
– škarpen – za katere je poskrbel moj oče. Potrebovala sem še 

krompir, česen in peteršilj, olivno olje, suho belo 
vino, sol, poper in malo začimbne mešanice. Suho 
belo vino s fotogra je sicer na Korčuli nadomesti 
domače belo vino, ki ga pridelujejo le na otoku.

Škarpene sem najprej očistila. Prerezala sem jih po spodnji 
strani, jim očistila notranjost, nato sem z nožem postrgala 
luske, in sicer v nasprotni smeri rasti (če sem čisto iskrena, 
sem to storila na eni ribi, ostale je kot po tekočim traku 
očistil moj oče). Ribe sem nato rahlo popražila na olivnem 
olju, v katerega sem naknadno dodala nekaj strokov česna.

Namig: česen poskrbi za odličen okus, nikakor pa ne sme 
počrniti, saj takoj zagreni hrano. Na takšnem olju nikoli ne 
dokončamo jedi, olje in česen raje zamenjajmo.

Rahlo popraženim ribam sem dodala na kolobarje razrezan krom-
pir. Debelino kolobarjev sem izbrala glede na primerjavo debeline 
svojega mezinca, narezala sem še malenkost tanjše. Želela sem 
namreč, da se krompir dobro skuha, skoraj razkuha.
Ribam in krompirju sem dodala še na drobno nasekljan peteršilj. 
Vse skupaj sem začinila, izdatno posolila, saj – kot pravi moj oče – 
»ribe ljubijo sol«. Dodala sem še malo popra in začimbne mešanice.

 … vendar ne v trebuhu, ko jih »zalijemo« z belo vinsko kapljico, 
temveč v loncu.
Ribe s krompirjem sem zalila z belim vinom, toliko, da so ponovno 
»zaplavale«.

Omamne vonjave, ki so se vile po babičinem vrtu, so me večkrat 
skoraj premamile, a »škarpena na lešo« potrebuje svoj čas«, mi 
je oče predal sporočilo s Korčule.
Jed sem torej na ognju pustila toliko časa, da se je krompir sku-
hal v vinu. Vino se je medtem zgostilo – skupaj z ribjim sokom in 
začimbami je postalo srednje gosta okusna omaka, 
ki sem jo postregla na kro-
žniku, prelito čez ribo 
in krompir.

Kako to počnemo amaterji …

 … in kako domačini – strokovnjaki.

Postrežba

Edino, kar bi pri tej 
jedi lahko izboljšala, je 

okolica, v kateri sem jo »zmazala«. Pogled 
na morje bi enostavno zaokrožil celotno kulinarično 
izkušnjo. Sicer tako mehkega in okusnega ribjega 

mesa nisem jedla še nikoli v življenju. Riba se namreč v 
ustih enostavno raztopi. Korčula, še enkrat hvala!

OCENA
Priprava

zaradi razmeroma dolge kuhe terja čas, a je vredno

Okus
kot maslo, ki se topi v ustih
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Kolonija 2017 v Celjskem 
domu je končana

Četrta in peta izmena ko-
lonije v Celjskem domu sta 
že končani, a kljub temu v 
Baški še vedno odmevajo 
otroški smeh, kričanje majh-
nih grl, cepetanje bosih nog, 
klicanje v zbor in čofotanje 
po vodi. Čeprav traja letova-
nje deset dni, se zdi, da je 
minilo v trenutku.

Tudi otroci v zadnjih iz-
menah so bili deležni 
kakovostno načrtova-
nega in izvedenega 
programa, ki so jim 
ga pripravili vzgoji-
telji, ki vsako leto 
prinašajo nove in 
nove ideje. Rdeča 
nit vseeno ostaja-
ta morje in kraj 
Baška. Letošnje 
poletje nam je za-
res dobro služilo, 
saj je bilo vreme fan-
tastično in je omogoči-
lo ure in ure preživetja na 
plaži in v vodi.

Še vedno najbolj priljublje-
no dejavnost predstavljata pla-
vanje do »mize« in skakanje 
z nje, medtem ko so na plaži 
v ospredju druženje, sladoled 
in kokice. Včasih je bilo treba 
popestriti dogajanje na plaži 
z raznimi igrami (tekmovanje 
s čolni in supi), s spuščanjem 
po toboganih, z izdelovanjem 
gradov iz mivke ali iskanjem 
kamenčkov.

Na igrišču pri Celjskem 
domu prevladuje igranje od-
bojke na mivki, pri čemer so 
naši otroci že pravi strokovnja-
ki. Igrali bi jo vsak dan, in si-
cer večkrat! Turnir, ki smo ga 
organizirali, je trajal kar dva 
dni, na koncu so se pomeri-
li še z vzgojitelji. Za rezultat 
vprašajte kar otroke.

Vsi, vzgojitelji in 
otroci, so se strinjali, 

da je bila letošnja vožnja 
z ladjo nekaj najboljšega. V 

Baški je čista voda, vendar ta-
kšne, kot je v zalivčkih okoli 
otoka Prviča, ne vidimo vsak 
dan, otroci pa so se v njej 
celo kopali. Zares odlično 
doživetje.

Preden končamo
Mnogo je Celjanov, ki so v 

mladosti obiskovali Celjski 
dom v Baški in tam preživlja-
li svoje (morda) edine poči-

tnice. Zato ne preseneča, da 
nekateri še danes obiskujejo 
Baško ali zaupajo svoje otro-
ke 10-dnevnim programom 
kolonije v Celjskem domu. 
Ni veliko občin, ki bi premo-
gle takšne kapacitete, kot jo 
premore Mestna občina Ce-
lje, ki velikodušno omogoči 
brezplačno bivanje na morju 
najmanj 250 otrokom letno.

Če povzamemo temeljna 
opažanja, ki so nastala v leto-
šnji sezoni letovanja v Baški, 
pridemo do spoznanja, da je 
vedno več vključevanja otrok 

s posebnostmi. To nekako po-
pestri dogajanje na letovanju 
in hkrati oteži organizacijo, 
saj ustrezno usposobljenega 
kadra ni vedno na voljo v za-
dostnem številu.

Opažamo tudi, da se otroci 
z leti (nekateri letujejo pet ali 
več let zapored) zelo spremi-
njajo. V desetih dneh je težko 
kakorkoli vplivati na razvoj 
in vzgojo otrok, lahko pa s 
pravili bivanja v skupini in z 
osebnim zgledom vplivamo 
na to, da otroci razmišljajo 
o tem, ali je neko ravnanje 

moralno sprejemljivo ali ne. 
Sami začutijo, kdaj njihovo 
ravnanje vpliva na celo sku-
pino, kdaj pa samo na posa-
meznika oziroma škodi njim 
samim.

Kolonija pripomore k 
temu, da otroci postanejo 
bolj samostojni. Ne, vzgoji-
telji ne ugodijo vsem željam 
otrok, ne pomagajo vedno 
pri izbiri oblačil in pospra-
vljanju postelje, ne pripravijo 
priljubljene hrane v primeru, 
da nekdo ne mara določene 
hrane. Otroci vedno težijo k 
temu, da bi prestopili začrta-
ne meje, zato je pri skupin-
skem bivanju pomembno, da 
se vsak posameznik podredi.

Posebna pohvala gre otro-
kom in vzgojiteljem v peti iz-
meni. Celotna izmena je bila 
prežeta s čutom za skupnost 
in lahko zatrdimo, da si v pri-
hodnjem letu želimo čim več 
takšnih izmen.

TONE OJSTERŠEK

Hitro na operacijo kolena
Pa najprej predstavimo primer 35-letne gospe, 
ki ima sklenjeno Zavarovalno polico z mesečno 
premijo 25,91 evra. Zaradi poškodbe kolena 
obišče svojega osebnega zdravnika. Ta jo napoti 
k specialistu ortopedu, ki jo na pregled naroči čez 
šest mesecev. 

Vendar pa ima Vzajemnino zavarovanje. Zato 
pokliče v njihov asistenčni center, kjer ji pregled 
v njihovi mreži uredijo v petih dneh. Pregled za 
samoplačnike stane 80 evrov, za gospo stroške 
pokrije zavarovalnica. Ortoped jo napoti na 
specialistični pregled MRI, na katerega se čaka 
povprečno 110 dni. V mreži Vzajemne preiskavo 
opravi v tednu dni. Zanj bi kot samoplačnica odštela 
250 evrov, vendar stroške krije zavarovalnica. 

MRI pregled pokaže poškodbo, potrebna bo 
operacija kolena, na katero je čakalna doba okoli 
320 dni. V Vzajemni za gospo pridobijo tri ponudbe 
za operacijo – na njeno željo dve iz tujine in eno 
od slovenskega ponudnika. Za operacijo bi kot 
samoplačnica odštela okoli 1500 evrov. Izbere 
ponudnika, pri katerem pride na vrsto v dveh 
tednih. Po opravljeni operaciji gre zvečer že domov. 
Zavarovalnica stroške poravna neposredno 
izvajalcu.

Premije
Naša 35-letna gospa plačuje 25,91 evra mesečno 
za kritje tako specialističnih zdravstvenih storitev kot 
tudi operativnih posegov. Premije so sicer odvisne 
od pristopne starosti zavarovanca in izbranih kritij 
ter se v času trajanja zavarovanja ne spreminjajo. 
Zavarovanci lahko pod ugodnimi pogoji priključijo 
še kritje za pridobitev drugega mnenja (2,39 evra 
na mesec), zavarujejo svoje otroke (4,23 evra na 

mesec za posameznega otroka) in priključijo Paket 
plus z dodatkom na premijo od 2,46 do 6,41 evra, 
odvisno od starosti. Paket plus krije tudi stroške 
potovanja v tujino zaradi operativnega posega, 
podaljšanega bivanja v tujini, zdravstvenega 
spremstva, stroške tolmača in podobno. Vzajemna 
nudi dodaten družinski popust, če zavarovanje 
skleneta oba zakonca oziroma izven zakonska 
partnerja. Popust nudijo tudi za letno plačilo 
premije. 

Cene so visoke, vrste dolge
Cene samoplačniških specialističnih storitev v 
Sloveniji narekuje sama storitev in njen ponudnik, 
zato se lahko storitve za enak poseg razlikujejo. 
Operacija meniskusa pri enem izmed ponudnikov 
na primer stane kar 2.000 evrov. 

Bistveni prednosti, ki jih nudi zavarovanje 
Zdravstvena polica, sta torej: poleg visokih 
cen storitev v samoplačniških ordinacijah se 
zavarovanci izognejo zelo dolgim čakalnim dobam 
v sistemu javnega zdravstva. 

Z Zdravstveno polico brez čakalnih vrst 
Zavarovanje Zdravstvena polica, ki ga ponuja Vzajemna, omogoča veliko več kot zgolj hitro obravnavo brez čakalnih dob. Vzajemna za zavarovanca 
v celoti pripravi načrt zdravljenja in mu pomaga vse od začetka do zaključka zdravljenja. Organizirajo obisk pri zdravniku specialistu in poskrbijo za 
hitro organizacijo operativnega posega. Tako lahko zavarovanci hitro začnejo z zdravljenjem, pri čemer jim ni treba skrbeti za stroške.

Za več informacij pokličite na številko 031 698 
169 Katja Vogelsang ali nas obiščite v PE 
CELJE, Ljubljanska cesta 18/d.
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samoplačnica odštela okoli 1500 evrov. Izbere 
ponudnika, pri katerem pride na vrsto v dveh 
tednih. Po opravljeni operaciji gre zvečer že domov. 
Zavarovalnica stroške poravna neposredno 
izvajalcu.

Premije
Naša 35-letna gospa plačuje 25,91 evra mesečno 
za kritje tako specialističnih zdravstvenih storitev kot 
tudi operativnih posegov. Premije so sicer odvisne 
od pristopne starosti zavarovanca in izbranih kritij 
ter se v času trajanja zavarovanja ne spreminjajo. 
Zavarovanci lahko pod ugodnimi pogoji priključijo 
še kritje za pridobitev drugega mnenja (2,39 evra 
na mesec), zavarujejo svoje otroke (4,23 evra na 
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Gasilski tabor Osnovne šole Lava

Oldi vozi med hmeljišči
Pri fontani piva, ki združuje in izžare-

va veliko pozitivne energije, se občasno 
ustavi Ojlin Oldi Goldi – naš najbolj ohra-
njen avtobus iz leta 1951, torej iz časov, 
ko so hmelj obirali še ročno in ko je bila 
Savinjska dolina na drugačen način polna 
življenja.

Savinjska turistična agencija Ojla s tem 
dodaja kamenček k prepoznavnosti Žalca, 
ki je središče hmeljarstva naše države in med 
največjimi pridelovalci te pivske »začimbe«. 
S kratkimi izleti želi obstoječo zgodovino 
povezati s sedanjostjo in dograditi temelje 
zanimive turistične zgodbe za prihodnost, 
ki so jo sicer s fontano piva začrtali v občini.

Za september, ko se dolina »slači«, je agen-
cija pripravila tudi poseben program obiska 
hmeljišč, po katerem se bodo obiskovalci 

popeljali tudi po obronkih kraškega sveta v 
bližnjo vasico Grušovlje pri Šempetru. Tam 
sredi hmeljišč mlad pivovar Luka – šolal se je 
tudi v Ameriki – začenja novo zgodbo o uspe-
hu. Gostje si bodo pogledali nove prostore 
male pivovarne in poizkusili lager poslastico 
s »hudo« noto slovenskih sort hmelja, ki ga 
pri Rojnikovih pridelujejo kar na 40 hektar-
jih. Obiskali bodo tudi hmeljarja Povšeta v 
Podlogu, ki se med drugim ukvarja tudi z 
oljarstvom.

Oldi Goldi je vozil tudi na dan občinskega 
praznika Žalec v sredo, 6. septembra, ter bo 
peljal še v soboto, 16. in 30. septembra. Tudi 
med skupinami je za vožnjo veliko zanima-
nje – dobili so celo naročilo španskih turistov.

AB
Foto: EM

Držali smo obljubo iz pre-
teklega leta in organizirali 
2. gasilski tabor v naši šoli. 
Združili smo moči s PGD 
Ostrožno, PGE Celje in GZ 
Celje.

Od 21 prijavljenih se je ta-
bora udeležilo 15 učencev. 
Tabor je trajal od 21. do 23. 

avgusta. Otrokom smo na 
igriv in zanimiv način pri-
bližali delo gasilcev. Tabor 
je bil namenjen pridobivanju 
gasilskih veščin, športnemu 
druženju, temeljil je na med-
sebojnem spoštovanju, str-
pnosti in razumevanju pravil 
ter dogovorov.

V ponedeljek, 21. avgusta, 
smo na šolskem igrišču spre-
jeli otroke. Nagovorila sta nas 
ravnateljica Marijana Kolenko 
in predsednik GZ Celje Vinko 
Sentočnik. Potem smo si v 
šolski telovadnici pripravili 
blazine in spalne vreče. Tako 
so bile noči bolj mehke. Še 

mehkeje nas je v sen zazibala 
pravljica, ki nam jo je prebrala 
gospa ravnateljica.

V času tabora smo obiskali 
Poklicno gasilsko enoto Celje. 
Prijazni gasilci so nam pred-
stavili vozila, opremo in delo, 
s katerim se pogosto srečujejo. 
V sodelovanju s PGD Ostrožno 

smo izvedli evakuacijsko vajo 
v primeru požara. Z različni-
mi aktivnostmi so nas podu-
čili, da se z ognjem ne smemo 
igrati. Želeli smo biti »pravi« 
gasilci, zato smo kondicijske 
vaje opravili na pohodu na bli-
žnjo Brnico. Seveda tabor ni 
minil brez iger in zabave.

V sredo, 23. avgusta, smo v 
popoldanskem času pripravili 
zaključek za starše in se poslo-
vili v upanju, da se bomo spet 
srečali avgusta drugo leto. 
Strnili smo vtise in učenci so 
zapisali:

Teja, 2.a: »Naučila sem 
se, da si moramo vedno 
pomagati.«

Ajda, 4.b: »Ne smemo se 
igrati s plinom. Če zagori, 
pokličemo gasilce. Povemo 
jim, kdo smo, kje smo, kaj 
se je zgodilo, koliko je po-
škodovanih.«

Gašper, 5.r: »Najbolj mi 
je bilo všeč pri gasilcih. 
Tam smo videli gasilska 
vozila.«

Alen, 2.b: »Všeč mi je 
bilo, ko smo gledali, kako 
so ›špricali‹ šolo.«

Jan, 4.a: »Všeč mi je bilo, 
ko sem igral ranjenca.«

Ana, 4.b: »Naučila sem 
se, da si moramo vedno po-
magati in sodelovati.«

Žiga, 2.a: »Videl sem, da 
se gasilci hitro spustijo po 
drogu, se oblečejo in odpe-
ljejo na intervencijo.«

Denis, 3.a: »Tabor mi je 
bil všeč, ker so bili odlični 
prijatelji in ker smo prespa-
li v šoli.«

Vsem sodelujočim se zahva-
ljujemo za pomoč in sodelo-
vanje, zahvala velja tudi naši 
ravnateljici. Poskrbela je za 
odlično namestitev, saj se je 
šola skoraj spremenila v »ho-
tel« s štirimi zvezdicami.

Privlačen način utrjevanja 
znanja, spoznavanje z novimi 
vsebinami, izpopolnjevanje 
motoričnih sposobnosti skozi 
igro in učenje, predvsem pa 
veliko druženja, smeha in za-
bave – vse to in še več je bilo 
gasilsko druženje na OŠ Lava.

POLONA HROVAT
NATAŠA ANDERLIČ

Delo dobi kvalificirani:

• Zidar
• Tesar
• Ključavničar
• Varilec
• Mizar

Pogoj: 3 leta delovnih izkušenj.

Obrtno gradbeno podjetje Celje d.d. 

• Vodja kontrolinga M/Ž

Pogoj: 5 let delovnih izkušenj.

Pisne prijave s kratkim življenjepisom pošljite:

- po elektronski pošti na naslov 

   remont@remont.si ali

- po pošti na naslov: 

   Remont d.d., Oblakova 30, 3000 Celje. 

Rok za prijave: 15. 10. 2017.
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Tako majhen kraj, a tolikšno veselje!

Medijski pokrovitelj:
NOVI TEDNIK in RADIO CELJE

Oratorij v Vojniku rekordno obiskan
Otroški smeh, petje in zvoke kitare so 

med 21. in 25 avgustom krajani slišali 
okoli župnijske cerkve svetega Jerneja 
v Vojniku. Tam je bil oratorij.

19 animatorjev se je vsaj dva meseca 
pripravljalo na enotedensko druženje z 

otroki. Letos se je vojniškega oratorija 
udeležilo 111 otrok. Otroci in animatorji 
so čez teden spoznavali Marijino življe-
nje. S pogovorom v katehezah so odgo-
vorili na razna vprašanja in spoznavali 
zgled vere v življenju Jezusove matere. 

Delavnice so pripomogle, da so se otroci 
razmigali in izrazili svojo ustvarjalnost. 
Teden so zaključili s sveto mašo v podru-
žnični cerkvi Device Marije.

KP
Foto: ANJA ŠPEGELJ

Oratorij je teden, ko otro-
ci z animatorji spoznavajo 
glavnega junaka in njegovo 
življenje ter se s pomočjo 
igre, delavnic, petja, duhov-
nosti in pogovorov navdušijo 
za temeljne vrednote člove-
kovega življenja. Pri cerkvi 
Marije Škapulirske v Dobju 
pri Planini so si že deveto leto 
zapored popestrili zadnje po-
čitniške dni z oratorijem.

Udeležilo se ga je več kot 
sedemdeset udeležencev in 
prostovoljcev animatorjev: 
Anji, Maja, Nika, sestri Polona 
in Marta, Martin, Hana, Mark, 
Karmen, Lara, Aleksandra, Ni-
ves, Anže,  Nina, Tanja, Žan, 

Amelija, Evi, Anej, Katjuša, 
Manca, Lan, Ema, Veroni-
ka, Samo, Janez, Kaja, Mija 
in gospod Janez. Kot velika 
družina smo teden končali 
neizmerno zadovoljni, da 
smo naredili nekaj dobrega 
za sočloveka in za vero.

Vsakodnevni sedemurni 
program je otroke popeljal 
skozi kratko uprizorjene gle-
dališke igre, pogovorne sku-
pine in pester izbor delavnic. 
Udeleženci so se vsak dan 
lahko odločili za drugo de-
lavnico: športno, kuharsko, 
ustvarjalno z gospo Olgo, 
plesno, delavnico z barvnim 
bojem, zapestnicami in slikar-

sko delavnico. Že drugo leto 
zapored je spomin na slednjo 
ostal na zunanjih stenah žu-
pnišča: lanskemu oratorijske-
mu junaku Ostržku se je letos 
pridružila še podoba Marije. 
Za konec dnevnega dogajanja 
so otroke povezale še igre, kjer 
so sodelovali vsi udeleženci.

Otroke so znova pričakali 
nova presenečenja, ideje in go-
sti. Domači gasilci, motoristi, 
domačinka gospa Olga, konji 
in poniji s kmetije Rabuza in 
Bezgovšek, skriti gost Magic 
Aleksander in Ema s Kitajske 
so letos še bolj popestrili teden-
sko dogajanje. Tako smo spet 
spoznali, da lahko gasilci pri-

pravijo pravo vodno zabavišče, 
da nam motoristi lahko pripra-
vijo sladkanje s sladoledom, 
da jahanje konjev ni težka reč 
in da lahko prav vsak ustvari 
umetnino na steklen kozarec. 
Videli smo tudi različne čaro-
dejske trike in se po kitajsko 
naučili šteti ter pozdravljati.

Zaključku oratorijskega 
tedna sta sledila sveta maša 
z upokojenim ljubljanskim 
nadškofom Antonom Stresom 
in zaslužen zaključni izlet ani-
matorjev.

MIJA BEZGOVŠEK,
voditeljica oratorija 

Dobje 2017
Foto: JANEZ MEDEN
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VRTNARIMO

1XXXXŠt. 30, 28. julij 2016

NAGRADNI NATEČAJ
Najlepše balkonsko cvetje
Uredništvo Novega tednika izbira najlepšo zasaditev bal-
konskega cvetja. Sodelujete lahko vsi, ki imate takšno 
zasaditev na oknu, balkonu ali v posodi. Vsak teden 
bomo v uredništvu izbrali najlepšo zasaditev po izboru 
ekipe Novega tednika in jo objavili skupaj z vašim ime-
nom. Vaše predloge nam lahko pošiljate do vključno 
25. septembra na elektronski naslov: tednik@nt-rc.
si ali po pošti na: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 
19, 3000 Celje. Zmagovalno zasaditev bomo razglasili 28. 
septembra. Nagrade podarja Vrtnarstvo Toplak iz Celja.

Vabljeni k sodelovanju!

Da bi vam v naslednjih 
letih olajšali skrb za vaše 
balkonske zasaditve, Vr-
tnarstvo Toplak ob zaključ-
ku letošnjega nagradnega 
natečaja zmagovalcu podar-
ja edinstveno nagrado, in-
teligentni zalivalni sistem, 
kapljalnik Blumat.

Ker okrasne rastline rastejo 
v koritih in posodah, kjer je 
zaloga vode omejena, potre-
bujejo redno oskrbo z vodo. 
Pri tem pa se nam velikokrat 
zgodi, da zalivamo preveč in 
s tem povzročimo gnilobo, ali 
premalo, in se rože preveč iz-
sušijo in ovenijo. S težavami 
glede zalivanja se srečujemo 
tudi, ko gremo na dopust. 
»Ko se vrnemo, ugotovimo, 
da so rastline suhe ali pa 
nam plavajo v preveč zalitih 
koritih. Takšno izkušnjo sem 
imel tudi sam, zato sem začel 
razmišljati o ureditvi zalival-
nega sistema za balkonske ra-
stline,« pripoveduje vrtnarski 
mojster Tomi Toplak.

Foto: Vrtnarija Toplak

 7. ČE list

 8. PE list

 9. SO plod

 10. NE 

 11. PO od 13. ure korenina

 12. TO korenina

 13. SR -----

Čas za presajanje je od 14. od 16. ure do 28. ob 11. uri.

Podatki so vzeti z dovoljenjem avtorjev iz Setvenega priroč-
nika Marije Thun za leto 2017, ki ga v Sloveniji izdaja v ne-
skrajšani obliki Založba AJDA, Vrzdenec, tel. 01/754-07-43.

Zasaditev tedna
Marija Grilc, Žalec

Vrtnarstvo Toplak podarja 
namakalni sistem
Predstavljamo glavno nagrado letošnjega natečaja

Zmagovalec letošnjega natečaja za naj-
lepše balkonsko cvetje bo novi lastnik 
enega od teh kapljalnikov. Sodelujte 
tudi vi in nam pošljite fotografi jo svoje 
zasaditve! Čas je do 25. septembra!

COMPO Trata za 
šport in prosti čas. 
COMPO SAAT Seme 
za naknadno setev. 
COMPO Seme za 
regeneracijo. Travna 
gnojila in semena 
COMPO so namenje-
na za okrasne trate, 
športna in otroška 
igrišča. www.metrob.si

September je 
najboljši mesec 
za setev trateGarancija

Tudi v 
spletni 

trgovini

KAJ: Kapljalnik Blumat je inteligenten 
zalivalni sistem, ki omogoča, da rastline 
same skrbĳ o zase, in to skozi celo leto.

KAKO: Ne potrebuje elektrike niti pro-
gramskih ventilov. Vsak senzor se od-
zove na količino vlage, ki ga obkroža, 
in dovaja le toliko vode, kot je rastlina 
potrebuje.

PREDNOSTI: Običajni kapljični zalivalni 
sistemi zagotavljajo vodo za rastline s 
pomočjo računalniško vodenih ventilov 
v določenih časovnih intervalih, ne spre-
mljajo pa dejanske ravni vlage v zemlji 
niti različnih potreb rastlin po vlagi. Pred-
nost tega sistema je, da izpolnjuje tiste 
potrebe, ki jih ima posamezna rastlina.

KJE: Zalivanje s kapljalniki Blumat je 
možno uporabiti na balkonih, terasah, 
strešnih vrtovih, a tudi na gredicah ob 
hiši, v majhnih rastlinjakih in zimskih 
vrtovih
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»Prav tako je mogoče, da povežemo v sistem rastline, 
ki rastejo na južni strani hiše, z rastlinami, ki rastejo na 
severni in imajo različne potrebe po vodi, korita pa so 
lahko na različnih višinah. Kapljalnik Blumat je primeren 
za vse vrste rastlin,« še dodaja Tomi Toplak.

Mejice in 
ograjice

V septembru se doga-
janje na vrtu umiri. Gre-
dice vračajo, kar smo 
vanje vložili med letom, 
pobiramo plodove in si 
ustvarjamo ozimnico. 
Menda je zdaj že čas za 
setev špinače, zimske 
solate in motovilca. Celo 
rukolo, blitvo in redkvi-
co lahko spet »vržemo v 
zemljo«.

Tudi moje gredice so 
letos obilno obrodile, če-
prav pisan nasad sredi 
travnika ni sledil nobe-
nim pravilom in še manj 
vrtnarskim zakonito-
stim. Z razmerji sem pač 
vedno znova skregana. 
Spomladanske sadike 
zelja in drugih kapusnic 
me nikoli ne prepričajo, 
da okrog sebe potrebujejo 
vsaj pol kvadratnega me-
tra prostora. Kakšna če-
bulica ali solatka je pod 
streho velikih veh zato 
pač žalostno propadla. 
Vsekakor pa se je sistem 
brez okopavanja in z go-
sto zastirko lepo obnesel. 
Torej bom podobno pot 
verjetno ubrala tudi v 
prihodnje. Kar me jezi, je 
travnik, ki mi neprestano 
uhaja na gredice. Četudi 
meje spomladi z lopato 
prav globoko zarežem v 
zemljo. In potem na po-
dobnih vrtovih z malo 
zavisti pogledujem na 
lesene ali celo betonske 
ograje, kjer se kaj takšne-
ga zagotovo ne dogaja. 
»No, če bi mi zgradil kaj 
takšnega, se mi do solate 
ne bi bilo treba prebijati 
skozi visoko travo,« se 
pridušam svojemu možu. 
On pametno prikima in 
modro molči. Glede na 
moje vrtnarske prebliske 
in kampanjske delovne 
akcije si očitno prav nič 
ne želi, da bi se moral 
potem s kosilnico v nedo-
gled izogibati gradbeno 
zastavljenim ograjam. 
Ob kmalu opustelem 
vrtu. Izkušnja je mati 
previdnosti.

Trudim se, da bi pri-
hodnjo sezono dobila 
vsaj na tla položen lesen 
tram. Svojemu projektan-
tu in gradbeniku sicer do-
povedujem, da travnik, 
ki uhaja na vrt, ne duši 
samo zelenjave, ampak 
gasi tudi mojo vrtnarsko 
vnemo. Ali je bila v tem 
začaranem krogu prej 
kura ali je bilo prej jajce, 
pa se še nisva povsem 
domenila. Bom pač svoje 
vrtnarske mejice še zdaj v 
septembru z lopato malo 
poglobila.

September je najboljši mesec
za setev trate

Jeseni ne smemo pozabiti na pomembno opravilo – dosejevanje. 
Dosejevanje in obnova obstoječih trat sta neprestan ukrep za zapol-
nitev vrzeli v travni ruši, ki so posebej izrazite po odstranitvi mahu, 
močni predhodno zapleveljenosti z enoletnimi travami oziroma s 
širokolistnim plevelom. Izberemo namenske semenske mešanice 
Compo, ki jih odlikujeta predvsem hiter vznik in bujna razrast ka-
kovostnih sort večletnih travnih vrst. Dosejevanje je najlažje, če 
seme pomešamo v primerno zemljo, v dobro založenih trgovinah 
je mogoče dobiti pripravljeno Compo Sana zemljo za trate, tako 
pripravljeno mešanico nanesemo približno tri centimetre debelo na 
praznine ter vse skupaj dobro utrdimo. Do vznika redno zalivamo.
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Mož, ki je sooblikoval 
Savinjsko dolino: Fran 
Roblek (7) Savinjska posojilnica

Ko govorimo o hmeljarni, 
ne moremo mimo vloge, ki 
jo je imela Savinjska poso-
jilnica v Žalcu.

Ustanovljena je bila leta 
1881 in je imela na začetku 
poslovanja predvsem narodni 
pomen. Imela je velike zaslu-
ge za širjenje hmelja v dolini, 
za izobraževanje strokovnja-

kov in narodnih učiteljev ter 
za dobrodelne namene. Njena 
posojila so omogočala hitrejši 
razvoj doline, saj je vlagala v 
ključne naložbe. To se je po-
kazalo zlasti ob ustanovitvi 
hmeljarne, ko je z nakupom 
tretjine njenih deležev omo-
gočila njeno ustanovitev. Med 
člani žal ni bilo dovolj zanima-

nja za nakup ustanovnih de-
ležev, zato predvidene stavbe 
hmeljarne ne bi mogli zidati. 
To dejanje in pozneje pomoč 
pri ustanovitvi oznamkoval-
nice so ji šteli kot največjo 
zaslugo za hmeljarstvo.

Savinjska posojilnica je 
bila močan denarni zavod in 
je vedno poslovala z dobičk-

ALBUM S CELJSKEGA

Ob stoletnici smrti Ančeja 
Mayerja iz Šoštanja

Andrej Arko: Gaudeamus

Veselimo torej se!

Načelstvo in nadzorstvo Savinjske posojilnice v Žalcu leta 1929

Anče Mayer (1897–1917), rezervni praporščak 
iz I. strojnične stotnije I. bataljona celjskega 87. 
pehotnega polka.

Znamenit maturantski vzklik sicer bolj pove-
zujemo s koncem šolskega leta, a knjiga Andre-
ja Arka, ki je letos izšla pri Celjski Mohorjevi 
družbi, obudi prijetne spomine tudi ob začetku. 
Prav v dneh, ko se po dolgih letih veselimo nove 
telovadnice I. gimnazije v Celju, knjiga spomi-
nov gimnazijskih maturantov izpred petdesetih 
let najde prav posebno mesto.

Mitja je bil predsednik gimna-
zijskega razreda, ki se je v svet 
podajal v letih po drugi svetovni 
vojni. S sošolci so se dogovorili, 
da bodo ob petdesetletnici matu-
re svoje vtise in spomine objavi-
li v knjigi. Knjiga tako združuje 
različne poglede in spomine na 
skupen srednješolski čas in do-
daja opis življenjskih poti, ki so 
jih nekdanji sošolci ubirali ka-
sneje. Izmišljene osebe, dogod-
ki in zgodbe na koncu orišejo še 
kako resnično zgodbo mesta, v 
katerem so odraščale genera-
cije. V zrcalu Arkove knjige se 
tako ali drugače lahko najdejo 
mnoge. Ali kot nostalgično po-
dobo objame zapis v knjigi: »Kadar pridem 
v Celje, si vedno želim, da bi se s kom srečala. A 
kaj, ko razen vas skoraj nikogar več ne poznam. 
Hodim po ulicah, stopam po stopinjah svojih pred-
nikov in svoje mladosti. Na vsakem koraku me 
zasuje kakšen spomin. Vse je drugače, le Stari 
grad in Miklavški hrib še kraljujeta nad mestom in 
Savinja se vztrajno vali skozenj v svojim mogočni 
lenobi.« Še vedno domače mesto, a v njem sami 

Anče Mayer se je bojeval v prvi svetovni vojni in je na soškem bojišču 28. avgu-
sta pred stotimi leti izgubil življenje. To je bila velika izguba za znano šoštanjsko 
družino Mayer, s katero je sočustvovalo mnogo Šoštanjčanov. Družina je živela v 
meščanski Vili Mayer v Šoštanju.

Anče Mayer (1897–1917), uradno Franc, 
prvorojeni sin šoštanjskega odvetnika in 
župana dr. Frana Mayerja in njegove žene 
Marije, je bil študent prava ter izjemno in-
teligenten in nadarjen mladenič. Ukvarjal 
se je s fotografi jo in športom. Umrl je kot 
rezervni praporščak I. strojnične stotnije 
I. bataljona celjskega 87. pehotnega polka. 
Padel je v 11. soški bitki za Sv. Gabrijel 
(danes Škabrijel), ki velja za najbolj krvav 
spopad na slovenskih tleh. Pokopan je bil 
na vojaškem pokopališču v vasi Ravnica, 
kjer je danes travnik z osrednjim avstro-
-ogrskim spomenikom in nekaj ostanki 
nagrobnikov.

Foto: družinski album v zasebni lasti.
Uporabljen vir: Poles, Š. et al: Hrani jih 

za spomin, če me več kdaj nazaj ne bo. 
Občina Šoštanj, 2014, str. 26-33

Prispevala: Špela Poles (Vila Mayer 
Šoštanj)

Rubriko pripravlja: Domoznanski od-
delek Osrednje knjižnice Celje

INFO: 03 426-1736 (Srečko Maček)
Medijski pokrovitelj: Novi tednik
Vir: www.kamra.si, Album Slovenije – 

osebni spomini 20. st.

tujci. Pisatelj uspe skozi devetnajst različnih zgodb 
in devetnajst različnih osebnoizpovednih stilov 
ustvariti vtis, da gre v resnici za kolaž pretreslji-
vih osebnih izpovedi, iskanj njihovega mesta pod 
soncem, izkazovanja svetovnonazorskih pogledov. 
Vse to je sooblikovalo Celje, kot ga poznamo, in 
našo državo, v kateri danes živimo. Gimnazijski 
maturanti izpred pol stoletja imajo marsikaj po-
vedati tudi današnjim gimnazijcem. S knjigo se 
je avtor med drugim poklonil devetdesetletnici 
prihoda Mohorjeve družbe v Celje, saj se dotika 
tudi njenega poslanstva v knežjem mestu in na 
Slovenskem nasploh.

StO

O avtorju: 
Andrej Arko se je rodil leta 

1947 v Mariboru. Diplomiral 
je iz rusistike in anglistike na 
Filozofski fakulteti v Ljubljani. 
Bil je novinar Dela in urednik 
na RTV Slovenija ter pri Celjski 
Mohorjevi družbi. Urejal je časo-
pis Zvon. Objavil je štiri knjige 
kratkih zgodb, dva romana in 
devet radijskih iger ter napisal 
fi lmski scenarij.

 »Izkustvo ni samo ne-
kaj, kar se ti pač pripeti, 

ampak gre za to, kaj boš ti storil s 
tistim, kar se ti pripeti. Namreč če 
že ne premoremo najboljšega, lah-
ko naredimo najboljše iz tistega, 
kar premoremo. Malosrčnost pač 
nikoli ne praznuje zmagoslavja.«

om. Vsako leto je določene 
zneske iz čistega dobička na-
menila domačim društvom – 
gasilskemu, olepševalnemu, 
dirkarskemu – tamburašem, 
pevcem, planincem, bralne-
mu klubu v Grižah, vrtnar-
skemu društvu v Vrbju, če-
belarjem. Ni pozabila niti na 
uboge šolarje v Žalcu, podpi-
rala je pa tudi druga slovenska 
društva in združenja v Celju, 
Gradcu, na Dunaju in v Trstu. 
Ko je celjska zadružna zveza, 
katere članica je bila tudi Sa-
vinjska posojilnica, v času go-
spodarske krize zašla v težave, 
je posojilnica pomagala rešiti 
zapleten položaj in obstoj zve-
ze. Ta je namreč imela velike 
zasluge za ustanavljanje in 
obstoj slovenskih posojilnic. 
Kot je zapisano, so pri tem 

pomagali tudi posamezni Sa-
vinjčani.

Od ustanovitve do leta 1896 
je posojilnico vodil Janez Hau-
senbichler, nato za kratek čas 
Simon Kukec, še isto leto, tj. 
1896, pa je vodstvo prevzel 
Fran Roblek, ki jo je vodil do 
svoje smrti, polnih 39 let. V 
zapisniku 54. rednega letnega 
občnega zbora Savinjske po-
sojilnice so zapisali: »Dne 22. 
marca 1935 je preminil veleza-
služni dolgoletni in dosmrtni 
predsednik našega zavoda 
gosp. Franjo Roblek, ki si je 
s svojim plodonosnim delom 
stekel neprecenljivih zaslug 
za Savinjsko posojilnico in ki 
je celo svoje življenje posvetil 
delu za narod in za povzdigo 
njegovega gospodarstva. Pri-
sotni se s hvaležnostjo klanja-
jo njegovemu spominu ter mu 

v počastitev zakličejo trikratni 
›Slava‹! Zavod mu bo ohranil 
časten in trajen spomin!« Po 
Roblekovi smrti je vodstvo 
posojilnice prevzel Josip Lor-
ber, ki je bil izvoljen za pred-
sednika še leta 1940. Med 
vojno občnih zborov ni bilo. 
Na skupščini leta 1946 je bil 
za predsednika izvoljen Ivan 
Ocvirk iz Sv. Jurija ob Taboru. 
Leta 1947 je še zadnji zapisnik 
izredne skupščine posojilnice, 
tega leta je tudi prenehala de-
lovati. Njene posle je prevzela 
Narodna banka. Svoja pravila 
je posojilnica večkrat spremi-
njala v skladu z zakonodajo 
in gospodarskimi potrebami.

Se nadaljuje.
KARMEN KREŽE, 

Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
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PREDSTAVLJAMO VZREDITELJE

Kot majhni plišasti medvedki
Med mehkimi in prijaznimi britankami v celjski mačkarni Kiki Cattery

Mali plišasti medvedki. 
Takšen je prvi vtis ob po-
gledu na mucke z velikimi 
očmi, okroglo glavo in go-
sto kratko dlako različnih 
barv. Britanke, kot se ime-
nujejo te pasemske mačke, 
so verjetno priljubljene 
prav zaradi svojega simpa-
tičnega videza. Značajsko 
so umirjene in ljubezni-
ve mačke, ki večino časa 
spijo, le mladički so bolj 
razigrani. O tem sem se 
lahko prepričala na obisku 
pri Nataši Vrečko iz Celja 
v njeni mačkarni Kiki Cat-
tery, kjer vzreja pasemske 
kratkodlake britanke. Pet 
mladičkov je bilo namreč 
zelo živahnih, medtem ko 
se kljub obisku nekateri 
starejši mačji primerki niso 
pustili motiti pri svojem po-
čitku.

Prostora, kamor se lahko 
umaknejo, imajo dovolj. 
Vzrediteljica jim je uredila 
pravo mačje stanovanje, saj 
je poskrbela, da imajo tako 
sobo za igro kot za počitek 
in da so lahko mladički pose-
bej ter ne vznemirjajo osta-
lih članov razširjene mačje 
rodbine, v kateri so poleg 
mladičev še tri samičke in 
samec. Pri hiši sta še dva 
psa, in sicer čivava in nem-
ška ovčarka.

Le za v stanovanje
Nataša Vrečko ima veliko 

dela z oskrbo muck. »Zjutraj 
porabim štiri ure za čiščenje 
in razkuževanje. Poskrbe-
ti moram za to, da dobijo 
mokro hrano in svežo vodo, 
medtem ko imajo brikete 
ves čas na voljo.« Tudi veči-
no dneva se ukvarja z njimi, 
sploh v času, ko so pri hiši 
mladiči, dela ne zmanjka. 
Treba je paziti, da pridobi-
vajo na teži in se razvijajo, 
še posebej v prvem tednu po 
kotitvi, ko je treba mladičke 
tehtati in dohranjevati vsake 
tri ure, nekatere med njimi 
celo naučiti sesanja materi-
nega mleka. Posvečati se je 
treba vsakemu posebej, da 
pri svojih 16 tednih sociali-
zirani zapustijo vzrejališče. 
»Mladičkom pokažeš, kje 
lahko praskajo, naučiti jih 

»Za vzreditelja je priporočljivo, da hodi 
na razstave, da predstavi svoje živali, 
spozna druge vzreditelje in izmenja 
informacije. A za moje živali in zame 
je bil to vselej stres. Zato bi ob tej pri-
ložnosti prosila obiskovalce mačjih 
razstav, da upoštevajo nekatera pravila 
obnašanja. Naj ne bodo preglasni, naj 
ne uporabljajo bliskavic pri fotografira-
nju mačk v kletkah in naj ne dovolijo 
svojim otrokom, da drezajo z rokami v 
kletke. Živali so dan ali dva v nezna-
nem, dokaj hrupnem prostoru, izposta-
vljene vsem njim tujim ljudem.«

Radoveden podmladek Muca barve colourpoint bo namenjena nadaljnji vzreji.

Britanke so ljubeče in umirjene muce, a pri majhnih otrocih je dobro 
malo počakati, preden se odločimo na nakup, svetuje vzrediteljica. 
»Običajno so preglasni in pregrobi v družbi mladičkov, za živali je to 
stres,« pravi Nataša Vrečko.

Mačja igralnica. Za vzrejo je treba imeti primerne pogoje, med drugim 
je treba ustrezno prilagoditi prostore za to, da se mačke v njih dobro 
počutijo.

je treba, da gredo na strani-
šče, navaditi jih je treba na 
krtačenje, striženje krem-
pljev …« Na vprašanje, kako 
je potem z dopustom, odgo-
vori: »Letos ga ni bilo veli-
ko, le za konec tedna sva z 
možem šla na morje ali na 
kakšen izlet. Na srečo je hči 
že odrasla in lahko vskoči pri 
oskrbi, ko me ni.«

Nataša je v mladosti živela 
na vasi, kjer so imeli doma 
veliko zunanjih muck. Ker 
so živeli blizu ceste, je mar-
sikatero povozil avto. »Ko 
sem ustvarila svojo druži-
no, sem se odločila za nakup 
pasemske mačke. Te živijo 
le v stanovanjih, zunanjega 
sveta ne poznajo in je zanje 
tudi nevaren, saj jih ogroža-
jo promet, prostoživeče ne-
oskrbovane živali, ki lahko 
prenašajo različne nalezljive 
bolezni, zunaj lahko zaužije-
jo kaj strupenega … Novim 
lastnikom svetujem, da so 

lahko britanke tudi na kakšni 
primerno urejeni in zaščiteni 
terasi ali zelenici, sicer pa so 
to notranje mačke.«

Odločitev za 
vzrejo
Ker je imela Nataša v 

otroštvu sivo muco, ki ji je 
še posebej ostala v spomi-
nu, je pri iskanju podobne 
pasemske mačke na spletu 
naletela na modre britan-
ke, kot pravijo temno sivim 
mucam te pasme. Vzrejališč 
ni bilo veliko in kar precej 
časa je morala čakati, da jo 
je dobila. Vmes je imela čas 
raziskovati to področje in 
odločila se je, da bo še sama 
poskusila z vzrejo. Vse ni 
šlo gladko. V Nemčijo je 
že nakazala predplačilo za 
muco, za katero se je izka-
zalo, da njena barva pri nas 
ni priznana. »Morala sem 
odstopiti od nakupa, izgubi-
la sem denar za predplačilo 
in iskala naprej.« Nazadnje 
je uspela nabaviti prvi par 
in z vzrejo se tako ukvarja 
že deset let, leto manj ima 
registrirano mačkarno. Pri 
tem je skrb za kakovost 
na prvem mestu in ljudem 
svetuje, naj bodo pazljivi, ko 
na spletu iščejo vzreditelje 
in legla. »Nekateri namreč 
zavajajo ljudi, da prodajajo 
mladičke brez rodovnika, 
vendar rodovniških staršev, 
seveda za nižjo ceno, ven-
dar temu ni tako. Vsak mla-
diček rodovniških staršev 
ima rodovnik, če vzreditelj 
vzreja v skladu s pravili fe-
linološkega društva.«

Pazljivo pri 
nakupu
Sama poskrbi, da so ob 

odhodu v nove domove 
mladički tudi cepljeni, či-

pirani, kastrirani ali steri-
lizirani. Zlorab je namreč 
veliko, na spletu niso red-
ki oglasi za domnevno 
čistokrvne britanke brez 
rodovnika. »Za nas vzredi-
telje je nesprejemljivo, da 
bi imela muca kar naprej 
mladiče, ima jih lahko le 
enkrat letno. Zato je treba 
preveriti vzreditelje, tako 
kot tudi mi preverimo kup-
ce,« pravi Nataša Vrečko. 
Ob tem opozarja tudi, da je 
strošek nakupa prvi v nizu 
izdatkov ob odločitvi za 
pasemsko mačko. Pri skrbi 
za kakovostno hrano tudi ti 
stroški niso majhni, treba 
je poskrbeti za praskalnik, 
pesek za mačje stranišče … 
Te mačke, ki niso nagnjene 
k boleznim, dočakajo tudi 
16 let in več, na kar je treba 
prav tako misliti ob naku-
pu, opozarja vzrediteljica.

Pasemska ali 
navadna?
Brezdomnih in zapušče-

nih mačk je vsako leto veli-
ko, zato se marsikdo vpra-
ša, zakaj kupiti pasemsko 
mačko in ne posvojiti ka-
tere iz zavetišča. Vrečkova 
meni: »Če se nekdo odloča 
za mačko in nima posebnih 
želja glede videza ali zna-
čaja, priporočam posvojitev 
iz zavetišča, kar je vsekakor 
bolje. Če pa nekdo natanko 
ve, kakšen značaj ter videz 
želi, naj izbira raje med pa-
semskimi muckami registri-
ranih vzrejališč, ki jih najde 
na spletnih straneh felinolo-
ških društev.«

In kdo so kupci britank iz 
celjskega vzrejališča? Dosti 
jih je šlo v Avstrijo, nekaj 
v Srbijo, BiH in Črno goro, 
večinoma pa so kupci iz Slo-
venije, pravi vzrediteljica, ki 
je tudi edina na območju 
nekdanje Jugoslavije, ki ima 
vzrejo britank barve colour-
point, to so bele muce s te-
mno obarvanimi obrazom, 
ušesi, tačkami in repom. 
Največ zanimanja je za muce 
v modri in lila barvi.

Po odhodu v nov dom želi 
vzrediteljica ostati v stiku s 
posvojitelji, da jo obveščajo 
o tem, kako se je muc na-
vadil na novo okolje. »Za 
mladička je pomembno, da 
se čimprej privadi na novo 
okolje, da začne sprejemati 
hrano in vodo. To mu olaj-
šamo tako, da ga uvajamo v 
izbranem prostoru stanova-
nja s spoznavanjem novih 
lastnikov, v nekaj dneh pa 
postopno dopuščamo raz-
iskovanje celotnega doma 
in šele nato spoznavanje 
drugih tam živečih kosma-
tincev.« Pri tem se je že 
zgodilo, da komu mladičev 
tudi ni dala. »Raje počakam 
na primerne lastnike. Gre 
za živo bitje, ki ga odda-
jam, vsakemu želim najti 
čim boljši dom,« povzema 
Nataša Vrečko splošno pra-
vilo, ki naj bi veljalo za vse 
živali, a žal vedno ni tako.

TATJANA CVIRN
Foto: GrupA
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Živalski fotonatečaj
Glasujem za fotogra� jo, na kateri je / so:

a) Samson

b) Maček z vesoljem v očesu 

c) Muce

č) Rex

d) Timi

e) Bibo

f ) Čarli

g) Gizmo

Udeleženec dovoli
organizatorju zbiranje, obdelovanje, 
uporabo in hranjenje posredovanih 

podatkov skladno z veljavnim Zakonom 
o varstvu osebnih podatkov.

Tri nagrade bo po-
darilo podjetje Zip 
Ogrizek, Matej Dobo-
vičnik, s. p. (spletna 
trgovina za male živali 
– www.chicopee.si), in 
sicer darilne bone v vre-
dnosti 40, 30 in 20 evrov.

Finale poletnega fotonatečaja
V prejšnji številki smo vam ponudili v izbor še zadnje 

tri fotografi je. Zmagala je fotografi ja Samsona, ki počiva 
v Motniku pri Klari Gnidici, in se uvrstila v fi nale.

Pred vami je torej osem fotografi j, ki so se uvrstile v 
fi nale in med katerimi boste pomagali izbrati prve tri. 
Glasujte za tisto fotografi jo, ki vam je najbolj všeč. Tudi 

trud enega od vas bomo nagradili s hišnim darilom. Izpol-
nite kupon in nam ga pošljite na Novi tednik, Prešernova 
ulica 19, 3000 Celje.

Med prejetimi ku-
poni smo izžrebali 
tistega, ki ga je po-
slal Blaž Kronovšek 
iz Pariželj. Prejel bo 
hišno darilo.

KUPON

Samson, avtorica Klara Gnidica Maček z vesoljem v očesu, avtor Rok Šekoranje Muce, avtor Janez Dušič

Rex, avtorica Nia Smole Timi, avtorica Darja Majcen Bibo, avtorica Štefka Lugarič

Čarli, avtorica Zdenka Juteršek Gizmo, avtorica Irena Jelen
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Ste slišali kako dobro 
šalo? Pošljite nam jo na 
Novi tednik, Prešernova 19, 
3000 Celje in če se bo tudi 
nam zdela smešna, jo bomo 
objavili.

REŠITEV SUDOKU 272

Povabilo bralcem
Na strani Razvedrila bomo objavljali zanimive fotografi je iz pre-

teklosti, ki sporočajo kaj zabavnega in so spomin na čase, običaje, 
ki jih ni več … Morda hranite v svojem arhivu kaj takšnega, kar 
bi radi delili z bralci? Pošljite nam fotografi jo s svojimi podatki in 
zraven seveda pripišite, zakaj je tako posebna, kaj prikazuje in 
kje je bila posneta. Najboljše bomo objavili in nagradili!

Fotografi je in podatke nam pošljite na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, 
3000 Celje ali na spletni naslov tednik@nt-rc.si.

Vse slikovne šale vir: splet

Dopust in namigi
Mladoletni fant pride v 

spovednico: »Odpustite mi, 
oče, grešil sem. Bil sem z 
žensko dvomljive morale.«

Župnik vpraša: »Ali si to ti, 
Jožek?«

»Da, oče.«
»Kako pa je ženski ime?«
»Tega vam ne morem po-

vedati, oče. Obljubil sem, da 
ne bom povedal nikomur.«

»Slej kot prej ga bom iz-
vedel. Saj ti ni treba imena 
povedati, le da reci. Je bila 
Drginčeva Katra?«

Obiranje po starem
V času, ko je še aktualno obiranje hmelja, je naša bralka Irena Jelen iz Studenc pri Žalcu 

pobrskala po domačem arhivu fotografi j in našla dve zanimivi iz nekdanjih časov, ko so 
hmelj obirali ročno. Prejela bo našo hišno nagrado.

Fotografija je iz šestdesetih let prejšnjega stoletja in je nastala na rojstni kmetiji Irenine mame Stanislave 
Verdev v Studencah. Obirati so prišli pomagat sezonski delavci iz Šentjerneja na Dolenjskem.

Družina pred hmeljsko njivo, last Ireninega starega očeta Franca Verdeva iz Studenc pri Ponikvi pri Žalcu.

Šali je poslala bralka iz 
Laškega, ki ni napisala 
svojega imena.

Gumbi
Francelj se primaje do-

mov iz gostilne. Zavije kar 
v hlev in leže poleg doma-
če svinje. Ponoči se zbudi 
in tipa okrog sebe. »Joj, 
draga, kdaj si si pa kupila 
tole bluzo s toliko gumbi?«

Pomoč
Umrla je tašča. Doma so 

pripravljali vse za pogreb 
in imeli veliko dela. Tako 
je zet šel v Ljubljano po 
žaro. Ko se je bližal domu, 
na ledenem klancu ni mo-
gel naprej. Vzel je pepel iz 
žare in ga posul pod ko-
lesi in rekel: »Draga tašča, 
nikoli mi nisi pomagala, 
pomagaj mi vsaj zdaj, da 
pridem domov.«

Šalo je poslal Nande 
Jakopič iz Laškega.

Razlika
Polde se jezi nad sose-

dom: »Kako si si drznil 
spati z mojo ženo?«

»Samo prepričati sem 
se hotel, kakšna je razlika 
med mojo in tvojo.«

»To bi pa lahko mene 
vprašal!« pravi Polde.

»Res ne bom povedal.«
»Je bila Malejeva Marjan-

ca?«
»Pa ne morem, če sem 

obljubil!«
»Srakarjeva Metka?«
»Molčal bom kot grob.«
Župnik vztraja: »Kaj pa 

mogoče Zupančeva Tinca?«
»Oče, ne sprašujte, ne bom 

je izdal.«
»Potem je bila pa Lavrino-

va Mici?«
»Prosim vas, oče, zaoblju-

bil sem se, da bom molčal.«
Župnik nejevoljno vzdih-

ne: »Si pa res vztrajen, Jo-
žek. Skoraj te moram ob-
čudovati. Vendar si grešil in 
za to se moraš pokoriti. Tri 
mesece ne smeš k maši. Zdaj 
pa pojdi v miru.«

Jožek se vrne v svojo klop, 
kjer ga pričaka Franček, nje-
gov najboljši prijatelj: »No, 
kako je bilo?«

»Super!«
»Kaj si pa dobil?«
»Tri mesece dopusta in pet 

novih namigov …«

Kaj je to?
Kaj je to: ima sto zob in 

ena usta?
Krokodil.
Kaj je to: ima sto ust in en 

zob?
Društvo upokojencev.

Dolg
V čakalnici je nepopisna 

gneča. Zdravnik pride v or-
dinacijo z zamudo in takoj 
vpraša: »Kdo najdlje čaka?«

»Jaz, gospod doktor. Lan-
sko jesen sem vam uredil 
centralno ogrevanje, pa mi 
še niste plačali.«

Kaj bo rekla 
učencem?
Fant povabi na zmenek de-

kle, ki sicer dela kot učitelji-
ca verouka. Sprehajata se po 
parku in ponudi ji cigareto.

Ona: »Ne, hvala, le kaj bi 
potem rekla učencem pri 
verouku!«

Gresta naprej in povabi jo 
na pijačo. Odgovor je isti: 
»Ne, hvala, le kaj bi potem 
rekla učencem pri verouku!«

Nazadnje sedeta v avto, da 
jo odpelje domov, in že malo 
obupan pravi: »Bi šla z mano 
v motel?«

Ona: »Seveda, z vese-
ljem!«

On: »Kako pa zdaj to? Kaj 
pa boš rekla učencem?«

Ona: »To, kar jim vedno 
pravim: ni treba kaditi in 
piti, da bi se lepo imeli!«

Čisto prava 
svinjarija

Nobena skrivnost ni, da 
obožujem sladkarije. To se 
mi pozna že na zunaj, saj 
sem prepozno ugotovila, da 
v starosti ni tako kot v mla-
dih letih, ko lahko poješ cele-
ga vola, pa se ne zrediš niti 
za gram. Zato zdaj že nekaj 
časa nosim na bokih tudi vse 
sladke grehe.

Sem že večkrat razmišljala, 
da bi se jim odpovedala, pa ne 
gre. Ni bolj omamnega užitka, 
ko si na jezik položiš košček 
čokolade in pustiš, da se ti 
počasi topi … In potem košček 
za koščkom, da od cele tablice 
ostane le še ena vrsta, ki jo za-
viješ in pustiš za drugič. A ne 
zato, ker ti je slabo, ampak le, 
da zmanjšaš slabo vest.

Sicer pa mislim, da imam 
ljubezen do sladkarij že v ge-
nih. Mama je vedno mora-
la speči kakšno pecivo, saj 
nihče od družinskih članov 
ni priznal obroka, če ga ni 
zaključilo nekaj sladkega. 
Najraje smo imeli kremaste 
zadeve, ki smo jim ljubko-
valno rekli »svinjarija«. Ta 
vzdevek se jih drži še danes 
in nekoč je mama zaradi ta-
kšnega poimenovanja skoraj 
povzročila incident. Vse tri 
svoje hčere je povabila na 
kavo v »nobl« in oh in sploh 
kavarno. Takoj ko smo vsto-
pile, se je zakadila k omarici 
s pecivom in ob pogledu na 
nekaj, z vseh strani obilno 
prelito s čokoladno kremo, 
je glasno vzkliknila: »Ja 
kakšno svinjarijo pa imate 
tukaj!« Potrebnih je bilo zelo 
veliko besed, da nas niso vr-
gli ven in smo lahko v miru 
popile kavo.

Čeprav sem si že nešte-
tokrat rekla, da bom jedla 
samo tisto pecivo, ki ga bom 
naredila sama ali nekdo, ki 
mu res zaupam, mi zadnjič 
vrag ni dal miru. V mestu so 
preuredili eno od gostiln in 
seveda sem morala takoj, ko 
so jo odprli, tudi sama po-
moliti nos vanjo. Pri »šan-
ku« sem zagledala hladilno 
omaro, polno kremastih lepo-
tičk. »Čisto sveže so, saj smo 
odprli šele danes, in narejene 
so v naši lastni slaščičarni,« 
mi je zagotavljal natakar, ko 
sem naročila kremno rezino. 
Pa kaj potem, če je nesramno 
draga in bi za takšno ceno 
v diskontu lahko dobila kar 
štiri, je pa lepa in sveža, sem 
se tolažila.

Skoraj tako kot Prežihov 
Voranc solzice sem domov 
prinesla vanilijevo pregreho 
in komaj čakala, da se je 
bom lahko lotila. Skorjica, 
ki bi morala biti krhka in 
hrustljava, je bila kot moja 
krpa potem, ko umijem vsa 
tla v stanovanju. Smetana se 
je v ustih spremenila v neka-
kšne maslene ogabne kepice, 
vanilijeva krema pa … no, 
morda je bila tisti dan, ko so 
jo naredili, še užitna. Skrat-
ka, prava svinjarija, ampak 
v pravem pomenu te besede.

V tej gostilni me najbrž ne 
bodo spet kmalu videli, zago-
tovo pa tam ne bom naročila 
kremnih rezin. Ker sem se od-
ločila, da se jih bom naučila 
delati sama. Ima kdo kakšen 
dober recept?

MATILDA
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Nagradna križanka
Rešitve nagradne križanke (geslo) nam pošljite na dopisnicah na 

naslov: NT&RC, Prešernova ulica 19, 3000 Celje, do vključno torka, 
12. septembra. Trije izžrebanci bodo prejeli Kuharske bukve – Vlaganje, 
shranjevanje in zamrzovanje živil.

Geslo prejšnje križanje je: Obiskovalci naših vrtov. Nagrajenci, ki 
bodo po pošti prejeli vodnik po naravi Drevesa in grmi, so: Anica Ko-
žuh, Cerklje, Martin Pekošak, Grobelno in Peter Šuligoj, Nova Gorica. 
Nagrajencem čestitamo!



47Št. 36, 7. september 2017 RAZVEDRILO

Nagradna križanka

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje posredovanih podatkov skladno 
z veljavnim Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Ime in priimek:

Naslov:

Kontaktna telefonska številka:

Obkrožite: a) sem naročnik b) občasni bralec Novega tednika

KUPON

Določene ovire bodo odpadle 
kot po čudežu in ponovno se 
boste znašli v odličnem polo-
žaju. Kujte železo, dokler je 
vroče. Z bistveno več potrpe-
žljivosti, ki jo boste premogli, 
bo vaš rezultat še boljši. Več 
notranje napetosti boste odlič-
no odpravljali z več gibanja, 
fi zično zahtevnejšega dela in 
rekreacije. V ljubezni boste 
veliko dajali, a zahtevali in 
pričakovali še več.

Več planetov v zemeljskih 
znakih vam daje dobro oporo 
za dni, ki so pred vami. Zna-
li boste uspešno kombinirati 
potrebe in želje, kar bo lep 
uspeh, ki bo vnašal zadovolj-
stvo tudi na drugih področjih. 
Vaša predvidevanja se bodo 
izkazala za točna. Ljubezen-
ska dogajanja vnašajo v tem 
času poseben žar v vaše srce. 
Prijetno in prijazno bo tudi od-
zivanje okolice.

Povečano število zahtev lah-
ko terja davek v obliki poveča-
ne nestrpnosti. Umirite telo in 
duha in se lotite vsega veliko 
bolj sistematično, saj vas bo 
tak način vodil do cilja po bli-
žnjici. Vaš vladar Merkur bo s 
svojo direktno potjo ponovno 
vaš zaveznik. Mikali vas bodo 
druženje, obiski prireditev, 
zabave in izleti v znano in 
neznano. Marsikaj od tega si 
lahko brez zadržkov privoščite.

Spraševali se boste o smislu 
svojega početja. Sodelovanje, 
ki se je že v preteklosti poka-
zalo za vprašljivo, bo ponovno 
aktualno. Vendar boste tokrat 
znali izkoristiti svoje adute, 
kar bo vsekakor vaša velika 
prednost. In to ne edina, izko-
ristili boste tudi neko pomemb-
no vez. Vaša bleščeča pojava 
bo pritegovala občudujoče po-
glede. Komplimentom ne boste 
kar tako verjeli, čeprav bi jim 
lahko.

Z Merkurjem v znaku vam 
res ne bo primanjkovalo komu-
nikacijskih veščin, imeli boste 
tudi odlične zamisli. Prepri-
čljivo in samozavestno boste 
uspeli v tem tednu odlično ob-
vladovati svoje delo. Ne samo 
to, uspeli boste nadgraditi 
zadevo, nad katero ste še pred 
kratkim obupovali. Z Venero v 
svojem znaku boste kraljevali 
povsod, kjer se boste pojavili. 
Odlični dnevi so pred vami.

Več planetov v vašem zna-
ku vam bo dalo pozitivnega 
vetra v jadra. Vaša barčica bo 
plula po mirnem morju in na 
obzorju se nasmihata sreča ter 
zadovoljstvo. Vse kocke bodo 
padle na pravo mesto in upra-
vičeno boste zadovoljni z do-
seženim. Vaše zadovoljstvo se 
bo prenašalo tudi na zasebno 
področje. Izžarevali boste po-
sebno privlačnost.

Neka skrb vam v teh dneh ne 
bo dala miru. Lotite se tistih 
opravil, ki so vam najmanj pri 
srcu, potem bo tudi ostalo delo 
lepo steklo. Zadovoljni boste s 
seboj. Ljubezen je tista, ki vam 
nikoli ne da miru. Vprašanja, 
ki si jih postavljate, so nesmi-
selna. Vprašajte raje tisto ali 
tistega, ki je predmet vašega 
občudovanja in konec bo dvo-
mov.

Prijaznosti vam ne bo pri-
manjkovalo, zato boste z lah-
koto vzpostavili potrebne sti-
ke. Če ste še pred nekaj dnevi 
menili, da ne zmorete in da 
vam to ni dosegljivo, boste 
lahko zdaj mnenje popolno-
ma spremenili. Skrivnostni in 
zanimivi boste, za marsiko-
ga večna uganka. Prav nič ne 
boste pripravljeni prostovolj-
no odstreti tančice skrivnosti. 
Celo ugajalo vam bo, da bo 
tako.

Pregled stanja vas ne bo 
pomiril, nasprotno, začeli si 
boste postavljati nova vpraša-
nja. Seveda odgovori ne bodo 
prišli v trenutku. Vaša rado-
vednost je vaš večni pogon in 
tudi tokrat ne boste zadovoljni 
s povprečjem. Prav zaradi tega 
bo sledil tudi lep napredek. 
Ponovno ste se pripravljeni 
potruditi za odnos, ki je bil že 
na mrtvi točki. Tokrat boste 
ugotavljali, da vaš trud ni bil 
zaman.

Nekaj negotovosti in nervoze 
boste občutili, saj se boste spu-
stili na teren, ki ga ne pozna-
te dovolj v celoti. Previdnost 
seveda ne bo odveč. Sprostite 
energije in zaupajte vase in v 
svoje sposobnosti. Preveč skrbi 
občutite v zvezi s svojim ljube-
zenskim življenjem. Če vam 
bo uspelo, da se boste spro-
stili, boste presenečeni, kako 
gladko se bodo začeli odvijati 
dogodki.

Pristopili boste na nenava-
den in zanimiv način in tako 
vzbudili pozornost. In to je 
točno tisto, kar vam ugaja. 
Navdušili boste s svojo idejo, 
zato jo razvijajte dalje. Končno 
spodbude sploh ne boste potre-
bovali. Mir, ki ste ga hoteli še 
pred dnevi, vas bo motil. In 
naredili boste vse, da razbi-
jete enoličnost teh dni. Vsaka 
sprememba bo dobrodošla in 
prijetna.

Še nekaj dni nazaj ste se po-
čutili kot na bojnem polju, zdaj 
pa so se strasti umirile. Tisto, 
kar vas pomirja, je predvidlji-
vost dogajanja. Vendar bo ne-
kje v podzavesti prisoten dvom 
o pravilnosti vašega početja. Is-
kanje kompromisov je podlaga 
za dobre medosebne odnose. 
Včasih malce preveč samosvoje 
pričakujete, da je vaše mnenje 
edino verodostojno.

Astrologinja DOLORES je dosegljiva 
na 041 519 265 in na 090 64 30 

(cena 2,20 evra/min) ter na facebook 
strani Dolores Astro.

Horoskop je pripravila astrologinja DOLORES.

Astrologinja GORDANA je dosegljiva 
na 041 404 935 in na 090 68 65 

(cena 2,19 evra/min oz. po ceniku vašega 
operaterja).
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Pri žrebanju bomo upoštevali kupone s pravilnim ge-
slom, ki ga dobite iz oštevilčenih polj. Rešitve nam pošljite 
na naslov: NT&RC, Prešernova ulica 19, 3000 Celje, do torka, 
12. septembra.

Geslo iz številke 34: Veliko uspeha, šolarji!

Izid žrebanja
1. nagrado, tri veze vode (3-krat 12 steklenic) Novi tednik 

in Radio Celje Vedno z menoj, prejme: Alojzija Hrastovec 
z Vranskega.

2. nagrado, dva veza vode Novi tednik in Radio Celje Vedno 
z menoj, prejme: Majda Cigale iz Radeč.

3. nagrado, en vez vode Novi tednik in Radio Celje Vedno 
z menoj, prejme: Majda Bezamovski iz Jurkloštra.

Nagrajencem čestitamo. Potrdila o nagradi jim bomo 
poslali po pošti.

Nagradni razpis
Nagrade podarja Supremotech, gradbeno, fi nančno in računal-

niško svetovanje, Wadie Kidess, s. p., Ulica bratov Jančarjev 9, 3212 
Vojnik, oziroma njihova trgovina Lailac v Levstikovi ulici 3 v Celju.

1. nagrada: škatla Lailac mešane
orientalske slaščice, 350 gr.

2. nagrada: škatla Lailac Barazek
3. nagrada: 30 odstotkov popusta 
na slaščice po izbiri

www.trik.si

2. nagrada: škatla Lailac Barazek
3. nagrada: 30 odstotkov popusta 
na slaščice po izbiri
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Vrhunska atletinja Maja Mihalinec iz Mozirja letos ni bila veliko aktivna. Zaradi poškodbe ahilove tetive je udeleženka OI v Riu 
morala izpustiti letošnje SP v Londonu. Ni pa izpustila ultramaratona od Celja do Logarske doline. V službi Slovenske vojske je 
sodelovala na podelitvi priznanj. V uniformi je seveda drugačna kot na stezi.

RUMENA STRAN

Praznovanje 70-letnice 
PGD Lokrovec-Dobrova je 
bilo povezano s krajevnim 
praznikom KS Ostrožno, 

zato je goste pozdra-
vljal tudi pred-
sednik sveta 
k r a j e v n e 
skupnosti 
P e t e r 
Pišek 

(dru-

gi z leve), ki se je rokoval 
tudi z Marjanom Ferjan-
cem (desno), direktorjem 
bolnišnice, sicer pa članom 

sveta KS. Ne vemo, ali to 
pomeni, da se že dol-
go nista videla na no-
bene sestanku 
ali pa sta se 
zgolj vljudno 

p o z d rav i l a , 
kot se spodobi 

Te, te te, te, te naše rožice …
Maratonski tek 
in borilni športi. 
Naporno v vsakem 
primeru. Tudi za 
ženske. Toda ko je 
tekme konec in ko 
se le malce uredijo, 
se izmučeni obrazi 
prelevijo v mična 
obličja. To so naše 
»rožice« dokazale 
tudi na Lopati in v 
Logarski dolini.
Foto: SHERPA

Na sprejemu svetovnima 
podprvakoma Tini Trste-
njak in Mihaelu Žganku 
so bile tudi tri bivše in 
ena še aktivna judoistka. 
Poglejte mladenke, kako 
žarijo, ko so le malce 
oddaljene od tatamijev. 

Prva z leve je olimpijska zmagovalka iz Londona Urška Žolnir, druga je dobitnica bronaste medalje na OI v Riu Ana Velenšek. Sledita mamici, 
Lucija Polavder, ki je osvojila bron na OI v Pekingu, in Simona Lotrič, ki je vse to, kar smo našteli, in še veliko več tudi omogočila. Kot življenjska 
sopotnica Marjana Fabjana podpira vse vogale objektov, ki so v centru Budokan na Lopati.

V Logarski dolini so se po pretečenih 74 kilometrih takole smehljale najboljše. Z 
leve so: drugo uvrščena Nina Ermenc Pangerl … Ne, dobro razpoložena Ermenc 
Pangerlova, predsednica Športno rekreativnega društva Celjski sejem, se je 
zgolj pošalila in fotografom omogočila, da so v objektive ujeli tudi podpredse-
dnika Društva maratoncev in pohodnikov Celje Ivana Žaberla (levo) in Roberta 
Otorepca, izvršnega direktorja Celjskega sejma. Na zgornji stopnički so Nataša 
Robnik, Marija Vrajić in Marija Trontelj.

Vrhunska atletinja Maja Mihalinec iz Mozirja letos ni bila veliko aktivna. Zaradi poškodbe ahilove tetive je udeleženka OI v Riu 
Ne vemo, katero progo sta pretekli, ne poznamo njunih uvrstitev in rezultatov. 
Samo njuno fotografijo objavljamo.

Brez dvojnika
Predsednika Boruta Pahorja ste lahko minuli 

dni videvali takorekoč povsod, tako da je mar-
sikdo pomislil, da vidi dvojnika. Nič čudnega, 
če pa hodi peš po dolgem in počez čez Slove-
nijo. Najprej se je najedel praženega krompirja 

v Velenju, nato je zavil k fontani v Žalec in ga 
poplaknil s pivom, konec tedna pa so v njegovi 
družbi lahko uživali še gasilci PGD Lokrovec-
-Dobrova, ki so slavili 70-letnico. K njim ni prišel 
v pohodni opravi, a je bil kljub temu deležen 
pozornosti medijev. Mogoče pa je pomagala 
prijetna družba na njegovi levi in desni.

Foto: GrupA

Krajevni funkcionarji za stare znance. Za dobre 
»medsosedske« odnose sta 
skrbela predsednika svetov 
sosednjih mestnih četrti, 
Srečko Čater (levo) s Hudi-
nje in Hari Flis z Lave. Kako 
pomembni so dobri sosedi, 
verjetno ni treba posebej 
razlagati.

Foto: GrupA
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